
EKOTRŽNICA VSAK PETEK V KAMNIKU
V petek, 8. junija, je na kamniški tržnici začela delovati EKO

TRŽNICA, na kateri bodo vsak petek popoldne od 17. do 19. ure 
kmetje prodajali po ekoloških načelih pridelano zelenjavo, sadje 
ter druge kmetijske pridelke in izdelke. Več na 5. strani.

Zdravo in ekološko pridelano zelenjavo, sadje in druga živila so na eko- 
tržnici v Kamniku ponudili tudi Golobovi iz Nevelj. Iris in Tomaž Golob 
že sedmo leto vlagata obilo dela, skrbi in energije v njuno biodinamično 
kmetijo, kjer pridelajo krompir, piro, ajdo, buče, sadje, zelenjavo, mle
ko, jogurt... pri delu in pri prodaji na ekotržnici z veseljem sodelujejo 
tudi njuni otroci. SAŠA MEJAČ

4. slovenski dan vrtnic 
v Arboretumu Volčji Potok

»Pozdravljene vrtnice, pozdravi v rožni vrt in celoten park!« je 
skupno sporočilo predstavnikov Društva ljubiteljev vrtnic Slovenije, 
Arboretuma Volčji Potok in obiskovalcev, ki so se v petek, 15. junija, 
zbrali v rozariju Arboretuma na večeru med vrtnicami, da počastijo to 
cvetno razkošje Slovenije in razglasijo najlepši rožnati vrtnici po izbiri 
obiskovalcev in po izbiri strokovne komisije. Več na 9. strani.

Ljubitelji vrtnic v rozariju Arboretuma Volčji Potok občudujejo več kot 
200 različnih sort vrtnic. V ospredju je letošnja najlepša rožnata vrtnica 
po izboru strokovne komisije - vrtnica sorte Home&garden srebrno roza 
barve. VERA MEJAČ

SPOŠTOVANI KAMNIČANI!
Tako kot vsako leto bomo tudi letošnji Dan državnosti 

zaznamovali s slovesnostjo, ki bo

v nedeljo, 24. junija, ob 18. uri na Glavnem trgu. 
Slavnostni govornik bo evropski poslanec Borut Pahor.

Letošnje praznovanje smo pripravili v okviru dvodnevnih 
prireditev »Kamniške noči«, v soboto in nedeljo.

Vsem občankam in občanom občine Kamnik izrekam iskrene 
čestitke z željo, da se tudi naša občina, skupaj z drugimi v 

Sloveniji, enakopravno uvršča v razvojne trende celotne Evrope.

Župan Tone Smolnikar

KAMNIŠKA NOČ
23. in 24. junij 2007-Glavni trg 

SOBOTA. 23. JUNU
19.00 - VASOVANJE S PODOKNIČARJEM -

KAMNIŠKA PODOKNICA
Podokničar Franc Pestotnik, Pevski zbor Tunjiški oktet, 
Ansambel Nagelj, Dobitnica podoknice

20.00 do 1.00 ure - VESELICA
Veseli svatje, Ansambel Nagelj, Podokničar

NEDELJA. 24. JUNU
17.30 - Koncert Kamniške godbe
18.00 - PROSLAVA OB DNEVU DRŽAVNOSTI

- slavnostni govornik evropski poslanec Borut Pahor
- pevski zbor Lira
- vodenje programa Franc Pestotnik

19.00 do 1. ure - ZABAVA ZA STARO IN MLADO
Plesna skupina Stupice, Polka Punce, ATOMIK HARMONIK

VABLJENI! OBČINA KAMNIK

OBČINA KAMNIK

VABI NA EK0TRŽNIC0 
VSAK PETEK OD 17.00 DO 19.00 URE 

NA KAMNIŠKO TRŽNICO
Ekotržnica bo vsak petek tudi v času poletnih počitnic. Tržnico 
bomo popestrili s spremljajočim programom.
Ta teden bodo učenci OŠ Marije Vere - Duplica pripravili 
degustacijo za vse obiskovalce. Predstavili se bodo tudi 
ekokmetovalci. VABLJENI!

VSE ZA MOBILNO TELEFONIJO NA ENEM MESTU

• sklepanje razmerij družbe Mobitel d.d.
• odkup in prodaja rabljenih aparatov
• avtoinstalacije, navigacije
• prodaja mobilnikov
• avtoakustika

• servis AvtoAkustika
POSLOVALNICE www.avtoakustika.si

•DOMŽALE: 031 555 333 
•JARŠE: 041 988 988

• KAMNIK: 031 555 222 Pooblaščeni zastopnik družbe Mobitel d.ci

ŠPORT, ŠPORT...
Zdi se, kot da so zadnji tedni 

predvsem v znamenju športa in 
odličnih dosežkov kamniških 
športnikov... veliko zanimivih 
člankov o razgibanem športnem 
življenju v naši občini - vater
polo, plavanje, tenis, odbojka, 
gorski tek, športno plezanje, 
karate, triatlon, kros, kegljanje, 
balinanje... tokrat namenjamo 
športu kar tri strani - 12., 13. 
in 14. stran, o dnevu vaterpo
listov pa na 8. strani.

Preddopustniška številka Kamniške
ga občana bo med vami v petek, 6. juli
ja. Članke oddajte do petka, 29. junija; 
zahvale in oglase pa do srede, 4. julija, 
v uredništvo v Kamniku, Glavni trg 23, 
tel.: 01/83 91 311, 041/662-450, e.na- 
slov: sasa.mejac@siol.net
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Naročila na tet.: 06033S226

Za nami so 11. Srednjeveški dnevi v Kamniku

Tekmovanje s srednjeveškimi 
katapulti navdušilo

Za nami so že enajsti srednjeveški dnevi v Kamniku, ki so v stari del 
mesta ponovno prinesli nekaj utripa življenja v srednjem veku. Od pet
ka, 8. junija, do nedelje, 10. junija, smo na ulicah mesta prisluhnili zvo
kom srednjeveške glasbe, opazovali plese mestne gospode, mečevanja 
vitezov, obiskali živilsko in rokodelsko tržnico, orožarsko delavnico z 
razstavo srednjeveškega orožja, platarsko delavnico z razstavo oklepov, 
otroci pa so ustvarjali v delavnicah, iskali Veronikin zaklad, še najbolj 
pa skupaj s starši uživali ob spretnosti čarovnika. Letošnja novost v 
programu, ki je prerasla v osrednje in najbolj privlačno dogajanje, pa je 
bilo tekmovanje za Vrtomirjev prstan - tekmovanje v streljanju s sred
njeveškimi katapulti na sedemglavega zmaja na grajskih vratih, ki so 
zapirala Samčev predor. Več na 9. strani.

NAŠ POGOVOR

»V Kamniku se nekaj dogaja!«
Pogovor s podžupanom Branetom Golubovičem, ki je februarja 

prevzel skrb za široko in raznoliko področje družbenih dejavnosti, 
kamor poleg predšolske vzgoje in osnovnega šolstva sodijo tudi 
društvena dejavnost, skrb za starejše občane, kultura, šport, delo 
z mladimi ...na 2. strani.

OB NAŠEM SKUPNEM PRAZNIKU, 
DNEVU DRŽAVNOSTI, VSEM OBČANKAM, 

IN OBČANOM ISKRENO ČESTITAM!

MIHA NOVAK, 
načelnik Upravne enote Kamnik,

s sodelavci

Trgovina zat mistde m najmlajše
Moste80H, Komenda,tel. :01 /8341757
Greste na dopust, pa Se v Tia po popusti
e> Kopalke nancy l. 2006
w -30% DO -50% POPUST

(otr., ženske, moške - tudi večj e$tj
8* otroškain mladinska
- c apr v in kratke hlače, topi, obleke, krila...OBLAČILA

NOSEČNIŠKA OBLAČI LA IN ŽENSKO PERILO TER 
IGRACEZA POLETNE DNI INŠEIN ŠE SE PRI NAS DOBI.

mV0D0TERM
Varčujmo z energijo!

STIEBEL ELtftON ?e DietriCh«^ ogrevalna

Vodoterm Radomlje d.0.0., Skrjančevo 8, Radomlje, 01 722 89 20, 041 659 591 
vodoterm.radomlje(n>siol.net, www.vodoterm.si



2 21. junija 2007 NAŠ POGOVOR Kamniški. OBČAN
Pogovor s podžupanom Branetom Golubovičem

V Kamniku se nekaj dogaja!
Obljuba dela dolg, zato je pred vami še pogovor 
z drugim podžupanom naše občine Branetom 
Golubovičem, ki je februarja prevzel skrb za 
široko in raznoliko področje družbenih dejav
nosti, kamor poleg predšolske vzgoje in osnov
nega šolstva sodijo tudi društvena dejavnost, 
skrb za starejše občane, kultura, šport, delo z 
mladimi... Delo, ki ga je v teh mesecih že opra
vil ali pa vsaj zasnoval, dokazuje, da je odloči
tev za dva profesionalna podžupana pravilna, 
saj sta področji, s katerima se ukvarjata, tako 
obsežni, da zahtevata vsak svojega (in celega) 
človeka. Nekateri projekti, o katerih je tokrat 
tekla beseda, so na prvi pogled in v primerjavi 
z nekaterimi drugimi »megaprojekti« majhni in 
nepomembni, vendar nam bodo ravno ti pri
nesli boljšo kakovost življenja. Zato njihovega 
pomena nikakor ne gre spregledati.

Kako to, da ste prevzeli po
dročje družbenih dejavnosti in 
manjši del turizma, ko pa se ve, 
da se politične točke pridobiva 
z gradnjo infrastrukture?

Veseli me področje, ki nam omo
goča, da čim bolje preživimo svoj 
prosti čas, da lahko preko društve
ne organiziranosti sodelujemo, da 
omogočimo vsem generacijam čim 
boljše pogoje za bivanje, da storimo 
nekaj za varstvo našega okolja. Če 
rečemo, da sta cestna in komunal
na infrastruktura telo občine, po
tem so družbene dejavnosti njeno 
srce in duša, ki naredita občino za 
bivanje zanimivo, ji oblikujeta ka
rakter.

S katerimi konkretnimi vpra
šanji ste se ukvarjali v prvih 
mesecih vašega delovanja v 
funkciji podžupana?

Najprej sem skupaj z oddelkom 
pregledal dosedanje delo na po
dročju družbenih dejavnosti. Na 
podlagi ugotovljenega se bo po
skušal vzpostaviti kar najboljši mo
del, ki bo pri načrtovanju kvalitete 
življenja in gradnji identitete naše 
občine vključeval šole, knjižnico, 
kulturna, športna, mladinska in tu
ristična društva, upokojensko zdru
ženje, tabornike, skavte, združenje 
veteranov, planince in druge nev
ladne organizacije. V tem času sem 
opravil že precej konkretnih raz
govorov s predstavniki nekaterih, 
društev, medtem ko so pogovori o 
statusu, ki ga bodo imeli upravljavci 
Doma kulture Kamnik, še v teku. V 
začetku junija sva z županom opra
vila pogovor s športnimi organiza
cijami, ta teden pa imam pogovor 
z društvom upokojencev. Dobro 
sodelujem tudi z našimi javnimi 
zavodi. S ciljem, da vzpostavimo 
skupne temelje za nadaljnje delo, 
se nameravam do konca leta sestati 
z večino nevladnih organizacij.

Kakšen je namen teh sestan
kov?

Prepričan sem, da učinkovito 
sodelovanje s civilno družbo lahko 
vzpostavimo le tako, da jim omogo
čimo sodelovanje in soodločanje. 
Na področjih, kjer deluje večje 
število društev, je najbolje, če ima
jo svojo zvezo, reprezentativnega 
predstavnika za področje športa, 
kulture, turizma ipd.. Tako Občina 
dobi močnega in kvalitetnega sogo: 
vornika, ki se bo pogajal za razvoj 
področja, proračunska sredstva in 
optimalne pogoje delovanja. Doslej 
nam je to uspelo pri mladinskih 
organizacijah, ki imajo svoj tako 
imenovani »sindikat«. Tega finanč
no podpiramo in smo soustanovite
lji Mladinskega centra Kotlovnica. 
Podoben način pa pogrešamo pri 
športnikih, kulturnikih, turističnih 
društvih...

Katera področja bodo v tem 
mandatu najpomembnejša?

Področje, ki ga pokrivam, je iz
jemno široko, zato sem ga razdelil 
na tri programska področja. Naj
prej bo treba vzpostaviti komuni
kacijske kanale s tistimi, ki delujejo 
na področju družbenih dejavnosti, 
kar je temelj za nadaljnja dva pro
grama. Prvi izmed njiju je program 
zagotavljanja pogojev za interesne

dejavnosti in pre
življanje prostega časa, drugi pa 
program zagotavljanja optimalnih 
pogojev za delovanje predšolske
ga in šolskega programa, program 
knjižnice ter ostalih javnih ustanov. 
Za uspešno izvajanje prej omenje
nega pa je nujen sprejem občin
skega prostorskega razvoja, nujno 
je nadaljevati investicije v objekte, 
v zunanje parkovne in rekreacijske 
površine, kolesarske in peš poti ter 
postavitev preglednega in učinko
vitega sistema financiranja.

Dotaknili ste se predšolske 
vzgoje. Lansko leto je bilo v 
naših vrtcih, po različnih po
datkih, zavrnjenih med 300 in 
400 otrok. Kakšno je stanje se
daj, ko že deluje zasebni vrtec?

Konec lanskega junija je LDS 
Kamnik kot politično pomoč župa
nu predlagala »Predlog ukrepov za 
zagotavljanje prostih mest« za reše

vanje predšolske vzgoje. Usmeritve 
tega predloga (ki so obsegale zače
tek gradnje novega vrtca na takrat 
že znani lokaciji, razpis koncesije 
za zasebni vrtec ter zagotovitev ne
povratnih proračunskih sredstev, 
namenjenih spodbujanju razvoja 
vsaj enega vrtca s koncesijo, ki bo 
izvajal javno veljavni program) so 
bile sprejete in se medtem že iz
vajajo. Tako imamo od letošnjega 
februarja koncesijski vrtec Peter 
Pan, septembra pa bo odprt tudi 
nov javni vrtec. Poleg tega smo na 
podlagi strokovne analize skupaj 
z vrtcem v začetku leta prilagodili 
potrebam oddelke v Sneguljčici 
in vzpostavili celodnevni oddelek 
v OŠ Marije Vere. Na ta način bo 
septembra letos v vrtce vključe
nih 1061 otrok, v lanskem letu jih 
je bilo na primer 831. Tako smo 
kljub novim priselitvam dosegli, 
da se je število otrok, ki si želijo v 
vrtec, a jim tega ne moremo zago
toviti, znižalo na 67. S temi ukrepi 
smo presegli republiško povprečje 
vključenosti otrok v vrtce za 8%. 
Za vse to bomo iz proračuna vsako 
leto namenili za oskrbne stroške 
okrog 3,4 milijona evrov, kar po
meni, da smo z vidika zmožnosti 
občinskega proračuna na koncu, 
če želimo investirati tudi v druga 
področja.

Kateri projekti pa se pri
pravljajo na področju »proste
ga časa« in kaj na tem področju 
od občine lahko pričakujemo v 
naslednjih letih?

Ogromno jih je, zato bom naštel 
samo nekatere, ki jih izvajamo v 
partnerskem odnosu. Začeli smo 
s projektom prenove vseh zuna
njih košarkaških igrišč. Letos smo 
na štirih igriščih zamenjali košar
karske table in obroče ter j>reno- 
vili igralno površino pri OS Toma 
Brejca. Želim si, da zunanja igrišča 
postanejo prostor, na katerih se 
bo sproščala energija vseh genera
cij, ne samo mladih. Projekt se bo 
nadaljeval tudi v naslednjih letih, 
upam, da z razširitvijo na celovito 
prenovo zunanjih betonskih igrišč. 
Prepričan sem, da bodo prenov
ljena igrišča s podporo občine in 
društev živela tudi med vikendi in

poletnimi počitnicami in tako omo
gočala športne prireditve, poletno 
šolo košarke, učenje rolanja... Eden 
izmed takih projektov se je ravno 
končal na košarkarskem igrišču pri 
OŠ Toma Brejca, ko smo bili priča 
prireditvi 24 ur košarke. To je bil 
dober primer sodelovanja med Ob
čino, osnovno šolo in košarkarskim 
klubom. Podobno politiko bomo 
vodili tudi na otroških igriščih.

Prireditve v Domu kulture so 
zelo dobro obiskane, kar je plod 
sistematičnega dela ekipe Doma 
kulture. Veseli me dejstvo, da je 
podobno tudi v drugih prede
lih občine, kjer se organizirajo 
kulturne prireditve. To potrjuje 
moje prepričanje, da se kulturna 
dejavnost zelo hitro prebuja in da 
je želja občank in občanov po teh 
prireditvah velika.

Potem so tu še projekti, namenje
ni turistični promociji Kamnika in 
našim občankam in občanom. Leto
šnje Srednjeveške dneve smo nad
gradili v sodelovanju z društvom 
Priden Možic in MC Kotlovnico ter 
jih naredili bolj zanimive. Nekate
re spremembe pa so predvidene 
tudi pri Dnevih narodnih noš in 
upam da bodo izvedene že letos. 
Kamfestu bo občina zagotovila so
financiranje projekta, vse ostalo 
bodo organizatorji naredili sami. 
Se pa pripravljajo še nekatere dru
ge prireditve za vse okuse po vsej 
občini.

Izpostaviti želim še prireditve 
ob letošnjem Dnevu zemlje konec 
aprila. S tem projektom smo prvič 
predstavili naše usmeritve in po
kazali, da je možno sodelovanje 
med različnimi organizacijami in 
da ima Kamnik potencial, ki smo 
se ga do sedaj morda premalo za
vedli. Glavni igralci in oblikovalci 
prireditve na otvoritvi gozdne učne

Kamniški OBČAN-Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a. 
Odgovorna urednica Saša Mejač, univ. dipl. ekon.
Na podlagi mnenja Ministrstva za kulmro sodi časopis med proizvode in
formativne narave. Medij Kamniški občan je vpisan v razvid medijev, ki ga 
vodi Ministrstvo za kulmro RS, pod zaporedno številko 333. Kamniški občan 
izhaja dvakrat mesečno v nakladi 11.500 izvodov in ga prejemajo gospodinjstva 
občine Kamnik brezplačno.
Naslov uredništva: Kamnik, Glavni trg 23 (zgradba med občino in 
sodiščem), tel.: 01/83-91-311, 041/662450, fax: 01/83-19-860, e-mail: 
sasa.mejac@siol.net Uradne ure uredništva: torek in četrtek od 8. do 12. ure, 
sreda od 8. do 12. in od 13. do 17. ure. Nenaročenih člankov in fotografij ne 
honoriramo. Rokopisov in fotografij ne vračamo. Tisk Set d.d., 21. 6. 2007.

Polnoletnost v kamniški občinski politiki
Na vprašanje, kaj ga je pred osemnajstimi leti potegnilo v politiko, Bra

ne Golubovič odgovarja: »l/se skupaj se je zgodilo nenačrtovano. Takrat 
nisem razmišljal, da bom nekoč občinski svetnik ali podžupan. Preko dela 
na mladinskem področju sem spoznaval delovanje takratne ZSMS, v kateri 
so delovali tudi moji prijatelji in kolegi, od katerih je danes marsikdo še 
vedno aktiven v lokalni politiki. Ker smo bili mladi, smo dali velik poudarek 
družbenim dejavnostim in to me je pritegnilo, poleg dobrega vzdušja seve
da. Konec koncev smo bili vsi stari nekje do 27 let. Ko se je leta 1989 ZSMS 
preoblikovala v politično stranko, sem v njo tudi vstopil. Bil sem aktivist in 
po dobrem rezultatu stranke na volitvah leta 1994 sem bil prvič izvoljen v 
Občinski svet na Duplici. Do danes nikoli nisem bil tako močno vpet v poli
tiko, kot sem trenutno v funkciji podžupana. V pomoč mi je, da sem v vseh 
teh letih lahko v Ljubljani in v Kamniku delal z različnimi ljudmi, jih opazoval 
pri delu, se od njih izredno veliko naučil ter pridobil veliko neformalnega 
znanja. Če z imenom omenim samo tri: Gregor Golobič, Demitrij Perčič in 
Gregor Koncilja. Z zadnjima dvema še danes aktivno sodelujem. Seveda pa 
sem hvaležen vsem članicam in članom LDS Kamnik, s katerimi sem v teh 
18-ih letih sodeloval, tudi tistim, ki to danes niso več.«

Kdo je Brane Golubovič?
Diplomirani upravni organizator Brane Golubovič, ki bo letos avgusta 

dopolnil 38 let, je trenutno eden najmlajših profesionalnih podžupanov 
v državi, že dolgo pa je aktiven v kamniški občinski politiki. Njegova poli
tična kariera se je začela pred osemnajstimi leti, ko je vstopil v takratno 
ZSMS-LS, ki se je pozneje preimenovala v LDS, danes je predsednik nje
nega lokalnega odbora - LDS Kamnik.

Vedno je bil družbeno aktiven. Leta 1979 je spoznal čare taborništva 
in jim bil zvest vse do leta 2003, sedaj je simpatizer mlade generacije, ki 
vodi Rod Bistriških gamsov. Je soustanovitelj leta 1990 ustanovljenega 
Mladinskega centra. Zaposlen je bil kot direktor Urada RS za mladino. 
Leta 2000 je izpeljal vse potrebne postopke za ustanovitev Agencije za 
turizem in podjetništvo in še kaj bi lahko našteli.

Preden je letos februarja prevzel funkcijo kamniškega podžupana, je bil 
kot strokovni sodelavec (za področje družine, sociale, trga dela, mladih...) 
zaposlen v Državnem zboru, kjer je poslancem pripravljal vsebinske osno
ve in jim nudil strokovni servis. Prosti čas, ki mu ga ob delu in magistrskem 
študiju na Fakulteti za upravo sicer ne ostane veliko, pa namenja družini, 
pohodništvu, športu in ogledu kakšnega dobrega filma. Knjige za prosti 
čas je trenutno zamenjal s študijskim gradivom.

Ko smo o njegovih aktivnosti in prostem času povprašali njegove naj
bližje, smo dobili odgovor: »Na kratko rečeno, služba je njegov hobi, v 
tem uživa in nemogoče je časovno razdeliti njegov čas na službeni in 
prosti čas. l/se je povezano in prepleteno. Tudi takrat, kadar zgleda, da 
»nič ne dela«, mršči svoje obrvi in razmišlja - o čem drugem kot pa o pro
jektih. Ko smo ha potepanju, razmišlja o izboljšavah in idejah, ki bi jih 
bilo morda dobro narediti, da bi bila okolica še bolj prijazna, prireditve 
še bolj zanimive, otroci še bolj zadovoljni, ... Enostavno mu ni vseeno. 
Včasih je kar naporno, a tudi zaradi tega ga imava rada.«.

poti in parka na Duplici, kot tudi na 
okrogli mizi z evropsko poslanko 
in prireditvi na Glavnem trgu, so 
bili osnovnošolci in mladi.

Pripravljamo tudi program za 
naše najmlajše. Nekaj projektov 
je bilo že predstavljenih, še več 
jih načrtujemo za prihodnje leto, 
ko bomo povezali vse tiste, ki se 
z otroci ukvarjajo na neformalni 
ravni. Letos bomo organizirali ce
lodnevno počitniško varstvo za 
najmlajše s pomočjo mladinskega 
centra in osnovne šole. Kot sem 
omenil, je tolikšna aktivnost posle
dica razmišljanja, kako v pripravo 
in organizacijo vključiti kar najširši 
krog ljudi. Veseli pa me, da tak na
čin podpira tudi župan.

Tudi v mestnem jedru se ne
kaj dogaja. Vaš pogled v prihod
nost?

Sobotni dogodki v okviru Sred
njeveških dni ter večerni koncert 
na obzidju Malega gradu dokazu
jejo, da si ljudje želijo dogodkov v 
mestnem jedru in da ob njih uživa
jo. Moja želja je, da bi s podobnimi 
projekti v mestnem jedru nadalje
vali. V dopoldanskem času bi tako 
pripravljali predvsem prireditve 
za otroke, medtem ko bi v pozno 
popoldanskih in večernih urah pri
pravljali prireditve za odrasle, ki bi 
se zaključile nekje do 21. ure. Toda 
preden se načrtno lotimo organizi
ranja prireditev v mestnem jedru, 
moramo določiti vloge posameznih 
trgov v Kamniku in prizorišča, kjer 
se bodo odvijali programi. V mislih 
imam predvsem Glavni trg, ki je po
treben prenove, Trg Svobode in Trg 
Talcev, pa tudi obzidje Malega gra
du, kjer je naravni oder. Razmisliti 
bi morali tudi o umetnem drsališču 
pozimi in turističnem vlaku poleti. 
Vzporedno z oživljanjem mesta bo 
treba urediti tudi tako imenovano 
mestno pohištvo, kot na primer 
klopi, koši za smeti, kolesarski pri
vezi, informacijske table, svetilke, 
oprema za gostinske vrtove, ipd..

Za vse prireditve bo potreben 
postaviti sistem informiranja. Sedaj 
dobro deluje spletna stran www. 
kamnik-tourism.si, ki informi
ra o vseh dogodkih v Kamniku. 
Morda bi morali razmisliti tudi o 
mesečniku, ki bi obveščal domačo 
in tujo javnost o dogodkih na kam
niškem.

Kaj pa letos in v naslednjih 
letih pripravljate na področju 
športa?

Cilj je drugačno, bolj organizira
no, učinkovito, pregledno in celo
vito upravljanje športa v občini. V 
začetku junija smo s Športno zvezo 
organizirali javno tribuno o organi
ziranosti športa v Kamniku. Po mo
jem prepričanju športni klubi po
trebujejo svojega predstavnika, ki 
bi zastopal vsa aktivna športna dru
štva v Kamniku. Močna športna zve
za je predpogoj, da pride do sodelo
vanja pri pripravi ukrepov, ki nas 
bodo pripeljali do preglednega in 
učinkovitega sistema na področju 
sofinanciranja športnih programov, 
ki bodo dali večji poudarek športu 
otrok in mladih. Potrudili se bomo, 
da bo javni razpis za programe ob
javljen na začetku vsakega koledar
skega leta. V partnerskem odnosu 
se tudi lažje načrtuje investicije v 
športne objekte in določi nove kri
terije za upravljanje in vzdrževanje 
športnih objektov. Sedaj so kriteriji 
dokaj različni in zastareli, zato na 
občini razmišljamo, da bi objavili 
nov javni razpis. Še najlažje bi bilo, 
če bi sprejeli že leta 2005 izdelan 
dolgoročni program športa v Kam
niku, ki ga je sicer treba pregledati 
in terminsko osvežiti. Ravno pri 
določanju smernic razvoja športa, 
ki jih prinaša dolgoročni program, 
pogrešam reprezentativno športno 
združenje, ki bo aktivno sodelovalo 
pri revidiranju dokumenta. Šport
na zveza ima danes priložnost, da 
se ponovno dvigne in prevzame 
svoj del bremena za razvoj športa. 
Osebno jih pri njihovih naporih 
podpiram.

V preteklih letih se je veli
ko govorilo o rekreacijski osi 
(oziroma poti) ob Kamniški 
Bistrici. Kje smo sedaj pri tem 
projektu?

V prihajajočih mesecih bodo 
potekale urbanistične delavnice 
o prihodnji podobi vodnega in 
obvodnega prostora Kamniške 
Bistrice. Te bodo podlaga tudi za 
ukrepe, povezane z izdelavo kole
sarske steze in pešpoti ob Kamniški 
Bistrici. Dolgoročno se bo ob osi 
zgradil vsaj en park z otroškimi in 
rekreacijskimi površinami. Nekoč v 
prihodnosti nam mogoče celo uspe 
postaviti naravno kopališče. V tem

letu bomo pripravili dokumenta
cijo za prvi odsek kolesarske trase 
od Šolskega mostu do Kamniške 
obvoznice, s KS Šmarca sodeluje
mo pri preverjanju prostorskih 
možnosti za postavitev trase v nji
hovi krajevni skupnosti, pripravlja
mo pa tudi že rešitve za nekatere 
druge odseke ob Kamniški Bistrici. 
Moram priznati, da naloga ni lahka, 
ker se soočamo z različnimi zahte
vami lastnikov zemljišč. V Tuhinjski 
dolini načrtujemo odsek kolesarske 
poti od Potoka do Motnika, ki bo 
postala hrbtenica, na katero se 
bodo vezale ostale proge. Uganka 
pa ostaja, kako priti po zamišljeni 
trasi ob Nevljici iz centra Kamnika 
do Snovika, da bi zadovoljili pogo
jem, ki jih je postavil Zavod RS za 
varstvo narave. Povedati je treba, 
da tudi pri tem projektu sodelujejo 
turistična društva iz tega območja, 
zaradi česar sem optimističen, da 
nam bo uspelo. Načrtujemo tudi 
odsek v dolini Kamniške Bistrice 
od Brsnikov do Doma v Kamniški 
Bistrici. Glavna naloga pa ni izdela
va dokumentacije, ampak pridobi
tev dovoljenja za uporabo zemljišč 
tam, kjer trasa ne poteka po javnih 
poteh. Upam, da nam bodo lastniki 
naklonjeni.

V kakšnem stanju so kultur
ni domovi po naših krajevnih 
skupnostih, koliko sredstev bo 
zahtevala njihova obnova ali 
novogradnja in v kolikšnem 
času jo bo občina zmogla?

Čez poletje bomo opravili oce
no stanja kulturnih domov po ob
čini. Namen je vzpostaviti podro
bno evidenco kulturnih domov, 
njihovo uporabnost, določiti po
men za kraj in potreben finančni 
vložek za prenovo. Na osnovi pri
dobljenih podatkov bo določen 
vrstni red, obseg del, finančna 
konstrukcija in časovna oprede
litev investicij. Dejstvo je, da ob
čina v tem trenutku sama ni zmo
žna financirati prenov kulturnih 
domov v vsaki krajevni skupnosti. 
Tam, kjer je to možno, in se bo s 
tem strinjala tudi krajevna skup
nost, bi lahko šli v sofinanciranje 
z zasebnim kapitalom. Tako bomo 
sledili modelu, da je na primer v 
spodnjih prostorih posameznega 
objekta lahko storitvena ali trgo
vinska dejavnost, zgoraj pa prosto
ri za potrebe krajevne skupnosti 
in manjša kulturna dvorana.

Kaj pa je novega na projektu 
gradnje novih šol v Kamniku 
- ali je že znano, katera rešitev 
je bolj rentabilna (dve novi šoli 
ali ena večja)?

Gradnja šol je eden izmed izjem
no kompleksnih projektov in jo je 
treba gledati tudi s pedagoškega in 
socialnega, ne te finančnega vidika. 
Glavni cilj je otrokom prijazna šola, 
zato morajo biti prostori sodobni, 
primerno opremljeni za različne 
potrebe vsebin pouka, zunanje 
površine urejene in funkcionalne, 
nenazadnje pa mora biti v okolici 
šol celostno urejen promet s pripa
dajočimi parkirišči. Župan je usta
novil skupino, v kateri so zunanji 
strokovnjaki, ravnatelja, dva načel
nika in midva z županom. O dose
danjem delu komisije smo poročali 
predstavnikom svetov staršev in 
svetoma zavodov obeh šol, v sredo, 
20. junija, pa bo z idejo seznanjen

tudi Občinski svet. Sam zagovarjam 
manjše šole, za katere menim, da so 
prijaznejše do otrok in učiteljev, da 
v vzgojno-izobraževalnem procesu 
dvigujejo pripadnost vseh udele
žencev, omogočajo preglednost 
dela in učinkovitost vodehja. Manj
še šole omogočajo tudi pristnejši 
osebni stik med učenci, starši in za
poslenimi, v njih je običajno manj 
nasilja... Ni mi blizu ideja nekaterih 
skupin, da bi naredili en velik javni 
zavod, zagovarjam dva zavoda, pri 
čemer je sedaj ideja stroke, ki je so
delovala, da se šolo Frana Albrehta 
zgradi kot novogradnjo, šolo Toma 
Brejca pa temeljito prenovi, dozi
da prizidek in na novo zgradi večjo 
telovadnico. Sem pa mnenja, da bi 
moral javni urbanistični natečaj, 
kljub predstavljeni ideji, omogo
čiti tudi pridobitev ideje, ki bi 
predvidevala novogradnjo tudi za 
OŠ Toma Brejca. Šoli morata biti 
načrtovani tako, da bi lahko del 
prostorov v popoldanskem času 
uporabljala glasbena šola in druge 
interesne skupine, ki se ukvarjajo 
z otroci ter da bi lahko v prihod
nosti k temu prostoru funkcio
nalno priključili tudi stavbo, kjer 
je danes glasbena šola, knjižnica, 
telovadnica... Zunanje površine se 
bodo lahko v popoldanskem času 
in med vikendi uporabljale za pre
življanje prostega časa okoliških 
stanovalcev in manjše prireditve 
za otroke in šport. Pri gradnji pa 
je potrebno imeti v mislih tudi 
energetsko varčno gradnjo in, 
če je to možno, uporabo alter
nativnih virov energije. Mestni 
šoli bosta resda velik zalogaj, a ne 
smeta v celoti ustaviti prenove 
nekaterih drugih šol in njihovih 
zunanjih površin. Verjamem, da 
bomo našli kompromis v politiki, 
stroki in občinski upravi pri pri
pravi proračunov do leta 2010.

Kakšen pa je vaš komentar 
propadlih pogovorov z inve
stitorjem na Veliko planino? 
Ali bomo (po vašem mnenju) 
uspeli kdaj najti investitorja, 
ki bo pripravljen v ta (ali ka
kšen drug kamniški projekt) 
vložiti denar, odločanje o 
svoji investiciji pa prepustiti 
občini?

Investitorja, ki bi vložil svoj ka
pital v podjetje in pustil politiki, da 
o njem odloča, pač ne bomo našli. 
Dosedanja pogajanja sicer težko ko
mentiram, saj v njih nisem sodelo
val, sem pa prepričan, da so se naši 
pogajalci na koncu pravilno odloči
li. Sem zagovornik partnerskih od
nosov in dialoga, kjer enakopravno 
sodelujejo vsi vpleteni. Za območje 
Velike, Male in Gojške planine je 
treba izdelati skupni pogled na vi
zijo razvoja treh planin v povezavi 
s celotnim razvojem turizma. Pri 
pripravi morajo sodelovati zunanji 
strokovnjaki s tistimi, ki so s plani
no povezani, jo poznajo in imajo do 
nje trajnostni odnos. Predvsem pa 
si morajo na začetku vsi odgovoriti 
na vprašanje, kaj si resnično želijo 
na teh treh planinah? Od odgo
vora je namreč odvisno ravnanje. 
Na vtiljo je dovolj dobrih praks iz 
Slovenije in tujine. Predvsem pa je 
Velika planina tak biser, da bi od 
nje lahko zelo dobro živelo veliko 
modrih ljudi.

ZORAN JEREB
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Poročilo z včerajšnje seje občinskega sveta občine Kamnik

Skoraj triurna polemika o novogradnji ali 
adaptaciji OŠ Frana Albrehta in OŠ Toma Brejca

Včeraj so naši občinski svetniki opravili sedmo redno sejo v 
tem mandatu. Na dnevnem redu so imeli dvanajst točk, največ 
pozornosti pa so namenili informaciji o postopkih adaptacije 
in dograditvi osnovnih šol Frana Albrehta in Toma Brejca. O 
tem so razpravljali skoraj tri ure, vendar enotnega mnenja o 
tem projektu niso dosegli. Sicer pa je ta projekt šele v priprav
ljalni fazi, zato se bo o njem v prihodnje nedvomno še veliko 
pisalo in govorilo. Poleg tega so svetniki na tokratni seji ob
likovali tudi mnenje, ki ga bo župan Anton Tone Smolnikar 
zastopal v nadaljnjem postopku oblikovanja pokrajin.

Znano je, da kamniški osnov
ni šoli (OŠ Frana Albrehta in 
OŠ Toma Brejca) že sedaj komaj 
ustrezata prostorskim standar
dom, ki so začeli veljati ob uved
bi devetletke. V prihodnjih letih, 
ko se bo število osnovnošolcev v 
naši občini bistveno povečalo, pa 
bosta šoli postali premajhni, stav
ba OŠ Frana Albrehta je povrhu 
vsega zelo slaba tudi z vidika po
tresne varnosti. Zato je občinska 
uprava že v prejšnjem mandatu 
pričela razmišljati, kako bi rešila 
ta problem - s sanacijo obeh šol 
ali izgradnjo ene večje ali dveh 
manjših nadomestnih šol. Ob
činska uprava in strokovna ekipa, 
ki se ukvarja s tem projektom, sta 
medtem že pripravili podlago za 
nadaljnje faze projekta. Predvi
doma julija bo namreč objavljen 
javni natečaj, s katerim bo Ob
čina zbirala predloge za rešitev 
tega problema, nato pa bodo 
svoje o tem povedali (ter sprejeli 
končno odločitev) še svetniki in 
svetnice.

Anton Kamin, podsekretar 
- vodja občinskega oddelka za 
družbene dejavnosti, je svetni
kom pred razpravo pojasnil raz
loge, ki zahtevajo novogradnjo

OŠ Frana Albrehta ter sanacijo 
in povečanje (ali novogradnjo) 
OŠ Toma Brejca. »Novogradnjo 
OŠ Frana Albrehta načrtujemo 
predvsem zaradi njene slabe po
tresne varnosti, poleg tega pa je 
ta šola tudi brez ustrezne jedilni
ce, knjižnice in multimedijskega 
prostora. Največji problem OŠ 
Toma Brejca pa je slaba funkci
onalnost, poleg tega pa tudi ob
nova šole in izgradnja prizidka 
ne bi bila poceni, zato je tudi v 
tem primeru odprta možnost 
novogradnje,« je povedal Kamin 
in dodal, da v tej fazi projekta še 
ni sprejeta nobena izmed variant 
rešitve tega problema. »Vsekakor 
pa bomo pri gradnji nove šole 
(ali dveh, če se bomo tako odlo
čili) vztrajali pri treh temeljnih 
izhodiščih: objekti bodo morali 
biti racionalni, funkcionalni in 
energetsko varčni, okolico šol 
morajo dopolnjevale zelene in 
rekreacijske površine ter prostor 
za pouk v naravi. Prizadevali pa 
si bomo tudi za to, da bodo šolski 
objekti čim bolje izkoriščeni tudi 
tedaj, ko v njih ne bo pouka,« je 
še povedal Kamin.

V razpravi so bili svetniki 
enotni v oceni, da novi šoli v

Občina Kamnik na podlagi 24. člena Pravilnika o 
dodeljevanju neprofitnih stanovanj v najem (Uradni list RS, 
št. 14/2004, 34/2004 in 62/2006) in javnega razpisa 
za oddajo neprofitnih stanovanj v najem, objavljenega v 

Kamniškem občanu, 19.10.2006, objavlja

SEZNAM UPRAVIČENCEV 
ZA ODDAJO NEPROFITNIH 

STANOVANJ V NAJEM,
KI SO OPROŠČENI PLAČILA LASTNE UDELEŽBE IN 
VARŠČINE NA LISTI A IN JIM BODO PREDVIDOMA 
V LETIH 2007 IN 2008 DODELJENA NEPROFITNA 

STANOVANJA

PRIIMEK IN IME

Rekič Vesna
Pečnik Mojca
Krajnc Olga
Begulič Mirsada
Špur Boštjan
Škof Daliborka
Kijamet Fana
Jačimovič Tanja
Poljanšek Tanja
Kropovšek Pečar Marija
Malkoč Korez Sabina
Sušnik Darinka
Jelečevič Barbara
Jurač Monica
Rizman Tanja
Bruser Angela
Derič Slavica
Kos Vesna
Murtič Velida
Samec Virijant Jožica '
Muratovič Mirela
Ramčilovič Alma
Dermota Romana
Vinič Lidija
Mašinovič Zenaida

Najemodajalec bo skladno z objavljenim seznamom pozval 
upravičence k sklenitvi najemnih pogodb.

Anton Tone Smolnikar 
ŽUPAN OBČINE KAMNIK

Kamniku potrebujemo, saj med 
njimi ni bilo nikogar, ki bi temu 
nasprotoval. Pa tudi o tem, da bi 
namesto ene večje zgradili dve 
manjši šoli (ločena zavoda) in da 
tudi OŠ Toma Brejca ne bi le ob
navljali, ampak zgradili na novo, 
so bili bolj ali manj enotni. Bolj 
različne poglede pa imajo svetni
ške skupine na to, kje naj bi novi 
šoli sploh stali. Valentin Zabav
nik je namreč v imenu svetniške 
skupine SDS izrazil pomislek, ali 
je območje K9 (to je sedanja lo
kacija omenjenih šol) dovolj ve
liko za dve novi šoli. Predlagal 
je, da bi tu postavili le eno šolo, 
drugo pa v Mekinjah, ob tem pa 
ustrezno preoblikovali šolske 
okoliše.

Nekateri svetniki so imeli o 
dveh šolah na tej lokaciji pomisle
ke tudi zaradi dodatne prometne 
obremenitve, ki bi jih ti dve šoli 
(ki bosta po novem res precej 
večji kot sta sedaj) prinesli v ta, 
že sedaj prometno precej obre
menjen del Kamnika. Prav tako 
so se v razpravi vsi svetniki zav
zemali tudi za to, da se celostno 
zasnovo tega prostora prepusti 
stroki, vendar ob tem ne bi smeli 
pozabiti tudi na davkoplačevalce, 
ki bomo ta projekt (katerega pri
bližna vrednost je ocenjena na 
več kot 14 milijonov evrov) ne
nazadnje tudi plačali.

Informacija o postopkih adap
tacije in dograditvi osnovnih šol 
Frana Albrehta in Toma Brejca 
je na glasovanju dobila podporo 
večine svetnikov, čeprav so se 
svetniki SDS in NSi glasovanja 
o tem vzdržali. Podporo večine 
svetnikov pa sta dobila tudi dva 
sklepa svetniške skupine LDS.

V prvem sklepu so svetniki LDS 
predlagali, da se v javnem nate
čaju, s katerimi bo občina zbirala 
najboljšo rešitev za adaptacijo in 
dograditev osnovnih šol Frana 
Albrehta in Toma Brejca, dopu
sti tudi možnost novogradnje 
OŠ Toma Brejca, v drugem pa so 
se zavzeli, da predmet javnega 
natečaja obsega tudi stavbo ne
kdanjega zdravstvenega doma, 
v katerem so sedaj Matična knji
žnica, Glasbena šola, telovadnica 
in nekatere javne ustanove.

Naša želja je, da bi bil 
sedež naše pokrajine v 
Kamniku

Svetniki so na včerajšnji seji 
podprli tudi štiri sklepe, ki 
predstavljajo kamniško stališče 
v zvezi z nastajajočimi pokraji
nami. Stališče naše občine je, da 
naj se MO Ljubljana oblikuje v 
samostojno pokrajino (po zgle
du tujih prestolnic), medtem ko 
naj bi se občine Podjetne regije 
skupaj z občinami Dol pri Ljub
ljani, Šmartno pri Litiji, Vodice 
in Zagorje ob Savi povezale v 
»Osrednjeslovensko pokrajino« 
s sedežem v Kamniku. Naš župan 
Anton Tone Smolnikar bo to 
stališče zastopal v nadaljnjem 
postopku oblikovanja pokrajin, 
ki se bo nadaljevalo konec po
letja, ko bo vlada na predlagane 
pokrajine prejela pripombe vseh 
občin.

Julija in avgusta bodo naši svet
niki nabirali moči za nove izzive, 
ki jih čakajo jeseni, zato se bodo 
ponovno zbrali septembra.

ZORAN JEREB

Javna zahvala
Ker sem bil na tokratni seji s pripravo poročila s seje (ki smo vam ga 

želeli posredovati kar se da hitro - torej v pičlih nekaj urah) v še večji 
časovni stiski kot običajno, se podžupanu Branetu Goluboviču javno 
zahvaljujem za informacije, s katerimi mi je pomagal pri pripravi po
ročila in s tem k ažurnemu obveščanju kamniške javnosti.

ZORAN JEREB

Vi sprašujete, 

župan odgovarja
P. K. z Duplice sprašuje, 

ali bodo dodatne kapacite
te na področju predšolske 
vzgoje, kijih bo Občina 
Kamnik zagotovila v leto
šnjem letu, z jesenjo kaj 
ublažile silovit pritisk na 
prosta mesta v kamniških 
vrtcih ?

V začetku letošnjega leta je 
na Cankarjevi cesti v Kamni
ku začel delovati koncesijski 
vrtec Peter Pan, ki trenutno 
vključuje 89 otrok (zmoglji
vost vrtca je sicer 100 mest). 
Tako je že nekaj mesecev 
pred zasedanjem vsakoletne 
komisije za sprejem otrok v 
vrtec Antona Medveda števil
nim družinam lažje. Letošnja 
komisija za sprejem otrok v 
enote kamniškega vrtca je 
zasedala petkrat, saj je bil 
namen letošnjega sprejema 
otrok čimbolj optimalno za
polniti obstoječe in ha novo 
pridobljene kapacitete (z eno
to Sneguljčica na Perovem).

Pred prvo komisijo za spre
jem v vrtec je število prošenj 
doseglo številko 630. Po teme
ljiti obravnavi se je izkazalo, 
da je od tega:
- 108 prošenj za sprejem 

v vrtec s šolskim letom 
2008/2009 ter

- 14 prošenj za sprejem 
v vrtec s šolskim letom 
2009/2010,

- 70 otrok ni izpolnjevalo 
starostnega pogoja za spre
jem po Zakonu o vrtcih ozi
roma jih ni imelo stalnega 
bivališča v občini Kamnik. 
Pozitivno je bilo v zado

voljstvo zaskrbljenih staršev 
rešenih kar 349 prošenj, od 
tega je bilo v obstoječe enote 
kamniškega vrtca sprejetih 
205 otrok. Na račun novih 
kapacitet z enoto Sneguljčica 
ter preoblikovanja enega pol
dnevnega oddelka v osemurni 
program v OŠ Marije Vere pa 
je dobilo mesto še 144 otrok.

S 1.9.2007je tako zavrnje
nih 89 otrok, ki so izpolnjeva
li vse pogoje za vpis v vrtec,

od tega jih 22 že ima mesto 
v drugem vrtcu. Ne glede na 
to, da se bo za marsikatere
ga od preostalih 67 otrok, za 
katere občina s 1.9.2007 ne 
more zagotoviti mesta v eno
tah domačih vrtcev, medtem 
našlo varstvo v okviru drugih 
zasebnih ali javnih vzgojno- 
izobraževalnih programov, 
se bo dinamika vključenih in 
čakajočih tudi zaradi priseli
tev še nadalje nekoliko spre
minjala.

Z novimi mesti v vrtcu Pet
er Pan so se od začetka leta 
2007 oskrbni stroški mese
čno povečali v povprečju za 
21.500 EUR, s 144 novimi 
mesti v enotah VVZ A. Med
veda pa bo od septembra 
dalje kamniška občina me
sečno morala zagotoviti še 
dodatnih 47.333 EUR. Samo 
za oskrbne stroške je v letu 
2007 v okviru proračuna 
namenjenih 2,921.049 EUR, 
medtem ko bo za investicijo 
za povečanje kapacitet na po
dročju predšolske vzgoje na
menjenih 1,690.035 EUR.

S septembrom 2007 bo 
imela občina Kamnik v vrtce 
doma in izven občine vključe
nih cca 1060 otrok. To pome
ni 71,11 % delež vključenosti 
v vrtec, medtem ko republiško 
povprečje po zadnjih podatkih 
Ministrstva za šolstvo znaša 
63,6%.

Vproračunskem letu 2008 
bo potrebno samo na postav
ki oskrbni stroški nameniti 
cca 3,2 milijone EUR, kar po
meni 25% primerne porabe 
občine.

ŽUPAN
ANTON TONE SMOLNIKAR

POVEZOVALNA CESTA NA BAKOVNIKU 
MORA BITI KONČANA DO KONCA LETA 2009
S projektom sta se seznanila predstavnika podjetja Acciona iz Španije, 
ki bo gradilo most iz sodobnih materialov

Minuli teden sta bila na Obči
ni Kamnik na obisku gospod J. 
Manuel Mierres in g. Francisco 
Javier Bonilla Diaz kot vodilna 
predstavnika poslovnih partner
jev iz Španije, s katerimi občina 
Kamnik sodeluje v mednarod
nem konzorciju na projektu HP 
- Future Bridge. Predstavniki ob
čine so jima po predstavitvi naše
ga gospodarskega razvoja in pro
metnih usmeritev pojasnili načrte 
o gradnji obvozne ceste B-31, kjer 
bo stala nova premostitvena kon
strukcija iz plastičnih materialov. 
Gosta pa sta predstavila podjetje 
Acciona, multinacionalno podjet
je, ki ima v svojih izpostavah po 
svetu zaposlenih preko 35.000 
delavcev.

Njihova primarna dejavnost je 
projektiranje in gradnja stavbnih 
in premostitvenih konstrukcij iz 
različnih materialov, sodelujejo 
tudi pri gradnji ladij, veliko vla
gajo v razvoj na področju novih 
materialov (pred kratkim so v 
Španiji zgradili popolnoma nov, 
sodobno opremljen laboratorij 
za razvoj gradbenih materialov), 
ukvarjajo se s finančnimi investi
cijami, logističnimi storitvami in 
sodelujejo v zagotavljanju turi
stičnih zmogljivosti. Predstavila 
sta tudi potek gradnje plastične 
premostitvene konstrukcije, od 
razvoja materiala do gradnje na 
terenu, ter predstavnike občine 
seznanila z zahtevanimi pogoji za 
gradnjo. Sledil je ogled trase po
vezovalne ceste B-31, predvidene 
lokacije novega mostu in možnih 
lokacij za vzpostavitev laboratori
ja za izdelavo materiala za gradnjo 
na terenu.

Naslednji dan so predstavniki 
obeh strani govorili o rokih za 
nadaljevanje dela na razvojnem 
projektu HP-Future Bridge in po
trdili terminski načrt izgradnje 
plastičnega mostu. G. Mierres 
in g. Bonilla sta zagotovila, da 
delo na omenjenem projektu 
tudi na ravni konzorcija poteka 
po predvidevanjih in pohvalila 
visoko kvaliteto ter pravočasno 
opravljeno dosedanje delo Obči
ne Kamnik kot partnerja v kon
zorciju. G. Bonilla je pojasnil, da

so razrešeni tudi administrativni 
zapleti okrog nakazil sredstev iz 
EU, tako da jih občina pričakuje 
še v tem mesecu. Oba sta pokaza
la veliko zanimanja za poslovno 
sodelovanje s slovenskimi pod
jetji, ki bi sodelovala pri gradnji 
mostu.

Ob koncu usklajevalnih sestan
kov smo se dogovorili za časovni 
potek obeh projektov, tako iz
gradnje celotne Povezovalke B- 
31, kot tudi razvojnega projekta 
HP Future Bridge. To pomeni,

da se bo gradnja obojega lahko 
pričela v letu 2008 in zaključila 
v letu 2009.

Obisk predstavnikov konzorci
ja je po njunem mnenju pomenil 
pomembno potrditev skupnih 
prizadevanj in iskanju novih mo
žnosti sodelovanja tudi v evrop
skih projektih.

Aleš Škorjanc, 
univ. dipl. ing. gr. 

podsekretar - 
vodja oddelka za 

gospodarske javne službe

JAVNA TRIBUNA O ORGANIZIRANOSTI 
ŠPORTA V OBČINI KAMNIK

Predstavniki aktivnih športnih 
klubov in društev so se 4. junija 
udeležili Javne tribune o orga
niziranosti športa v občini Kam
nik, ki sta jo organizirala Športna 
zveza Kamnik in Občina Kamnik. 
V uvodu je župan občine Kamnik 
Anton Smolnikar poudaril, da 
obstaja interes občinske uprave 
po močni reprezentativni orga
nizaciji, ki bi povezala športna 
društva in klube v občini Kam
nik. Predsednik Športne zveze 
Gregor Hribar je pritrdil, da je 
to tudi v interesu Športne zveze, 
v katero je trenutno včlanjenih 
16 klubov. Podžupan Brane Go
lubovič, ki »pokriva« družbene 
dejavnosti na Občini, je pouda
ril, da si občina želi sodelovanja 
s krovno organizacijo športnih 
klubov, ki bo predstavnik vseh 
aktivnih športnih organizacij, saj

je delo sedaj razdrobljeno in se 
sklepajo dogovori s posameznimi 
klubi kar ni dobro za vzpostavi
tev preglednega in učinkovitega 
sistema na področju športa.

V bodoče je želja, da bi se 
Športni zvezi priključili vsi, ki se 
organizirano ukvarjajo s športom 
v občini Kamnik. Da bi dosegli ta 
cilj, so na Športni zvezi predlaga
li novo obliko sodelovanja med 
Športno zvezo in Občino Kamnik 
in jo posredovali vsem prisotnim 
na Javni tribuni. Predstavniki 
klubov na Javni tribuni so se na
čeloma strinjali s to idejo in na 
podlagi tega so bili sprejeti na
slednji zaključki:
1. Predstavniki klubov/društev, 

ki delujejo v športu v občini 
Kamnik, podpirajo oblikova
nje skupne organizacije, ki bo 
delovala v interesu vseh članov

in za dobrobit razvoja športa v 
občini Kamnik.

2. Rok, ki je še sprejemljiv za po
stavitev temeljev in oblikova
nje jedra skupne športne orga
nizacije, ki bo vključevala več 
kot polovico aktivnih športnih 
klubov in društev v občini, je 
do konca septembra 2007.

3. V okviru ŠZ in oddelka za dru
žbene dejavnosti na Občini 
Kamnik se oblikujejo stališča za 
usmerjanje finančnih sredstev 
tako za vzdrževanje kot investi
ranje v športno infrastrukturo. 
Športna zveza občine Kamnik

na podlagi teh zaključkov pozi
va vse delujoče športne klube in 
društva, da se čim prej včlanijo 
v ŠZ, kjer bodo lahko sodelovali 
pri oblikovanju športne politike 
v občini Kamnik. Več informacij 
na: sz.kamnik@amail.com.
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KARDINAL RODE: »DANES SEM PONOSEN NA VAS...«

Na Vidovo nedeljo, 17. junija, so zvonovi v cerkvi sv. Vida 
nad Tuhinjem praznično pritrkavali, na zvoniku je med 
slovensko in evropsko ponosno plapolala rumeno-bela va
tikanska zastava, iz Zgornjega Tuhinja, Golic in od drugod 
pa so se v hrib vzpenjale procesije ljudi, ki so navdušeno 
pozdravili prihod kardinala dr. Franceta Rodeta...

Kardinal je somaševal z Jožetom Tomšičem, tuhinjskim župnikom in Francijem 
Petričem, odgovornim urednikom Družine.

Kardinalu je besede dobro
došlice izrekel ključar Tomaž 
Berlec, med drugim tudi z bese
dami: »Če Vaše škofovsko geslo: 
»STATI INU OBSTATI,« povežemo 
s cerkvijo sv. Vida, lahko rečemo, 
da je zaradi globoke vere naših 
prednikov cerkev tu STALA že 
davno pred nami in je prav, da 
bo tudi OBSTALA, s tem pa tudi 
naša vera in zaupanje v Gospoda. 
Vaša navzočnost je izraz naklonje
nosti in želja, da tudi mi skupaj 
obstanemo povezani v duhu ka
toliške vere, zato Vas prosimo za 
Vaš blagoslov.«

Po pozdravu je njegova emi
nenca, kardinal dr. Franc Rode, 
zunaj in znotraj blagoslovil v celo
ti obnovljeno cerkev. Slovesnost 
se je nadaljevala z mašo, ki jo je 
ob somaševanju Francija Petriča, 
odgovornega urednika tednika 
Družina, in domačega župnika 
Jožeta Tomšiča ter ob prisotno
sti številnih dekanijskih duhov
nikov daroval gospod kardinal, 
pred darovanjem pa blagoslovil 
novo oltarno mizo. V nagovoru je 
pohvalil prizadevanja župljanov 
in vse vzpodbudil, naj v veri in 
medsebojni povezanosti vztra
jamo tudi v prihodnje, naj se ne 
zapremo, pač pa odpremo za po

trebe Cerkve, sočloveka. Poudaril 
je velik pomen dela in sožitja v 
vaški skupnosti in pozval, da od
pravimo vse ovire, ki so se v pre
teklosti pojavljale med Slovenci, 
nas ločevale med seboj.

Ob koncu maše je ključar Voj
ko Tonin na kratko povzel potek 
obnove cerkve. Predračunska 
vrednost je znašala 116.667 EUR 
(28 mio SIT), od tega smo plačali 
gradbeni material v višini 20.833 
EUR (5 mio SIT) - 8.333 EUR (2 

mio SIT) župnija in 
12.500 EUR (3 mio 
SIT) Občina Kamnik), 
ter polovico obnove 
glavnega oltarja v vi
šini 13.100 EUR (3,44 
mio SIT), drugo pol
ovico sta prispevala 
restavratorja. Vse osta
lo so s svojim delom 
ali finančnimi sredstvi 
prispevali številni do
brotniki. Brezplačno 
je bilo opravljenih 
3100 prostovoljnih ur 
dela. Osmim največjim 
dobrotnikom, ki so za 
obnovo prispevali 
več kot 3000 EUR, sta 
ključarja izročila slike 
sv. Vida (delo Marjana 
Novaka) - prejeli so jih 
Anica in Janez Ahčin, 
Mihael Kališnik, Vid 
Kadunc, Slavko Pirš, 
Vid Pirš, Igor Piki - Pi
kolo d.o.o., Jože Volj- 
kar in Občina Kamnik. 

Naslednjih osem pa je prejelo po
sebne steklenice.

Ključarja Vojko Tonin in To
maž Berlec sta se v imenu žup
nije zahvalila kardinalu za obisk 
in mu v spomin izročila kip sv.

Množica zbrano sledi kardinalovi besedi.

Kardinal dr. Franc Rode je 
pred nekaj leti, še kot tedanji 
ljubljanski nadškof, obiskal žup
nijo Zgornji Tuhinj in takrat je 
bila cerkev sv. Vida v zelo sla
bem stanju. Če ne bi začeli z ob
novo bi se podrla, kar je v pri
digi tudi sam potrdil. V nedeljo 
pa je zunaj in znotraj obnovlje
na žarela v popoldanskem son
cu. Vesel in vidno zadovoljen 
je takole zaključil slovesnost: 
»Danes sem ponosen na vas. 
Danes sem vas vesel. Toliko 
plemenitosti, toliko radodar
nosti, toliko opravljenih ur in 
toliko sredstev, zbranih za ob
novo te cerkve sv. Vida - to je 
nekaj čudovitega! In če imamo 
včasih vtis, da se ne cenimo za
dosti, naj nam bo to, kar ste tu
kaj pokazali, v potrdilo, da smo 
narod, ki je lahko ponosen nase 
in tudi ponosno med drugimi 
narodi lahko tu živi. Zahvala 
torej Bogu in tudi vam. Naj bo 
to dan veselja in ponosa sloven
skega naroda.«

Bogoslužje so s petjem oboga
tili pevci cerkvenega pevskega 
zbora tuhinjske župnije in člani 
MePZ Mavrica ter Zdravko Ber
ger, baritonist v ljubljanski ope
ri. Slovesnosti se je udeležil tudi 
župan Tone Smolnikar, prisotne 
so bile narodne noše in res ve
lika množica okrog tisoč ljudi, 
ki se je po slovesnosti skupaj z 
domačini ob dobrotah tuhinj
skih gospodinj veselila velikega 
uspeha tuhinjske župnije.

Vsem občanom čestitamo 
ob prazniku 

slovenske državnosti!

Občankam in občanom 
iskreno čestitam 

ob dnevu državnosti, 25. juniju.

Rudi Veršnik, 
poslanec v DZ

Občankam 

in občanom 

čestitamo

ob dnevu
SLOVENIJA v ..

na novi poti utzavnosUl

Vida, delo tuhinjskih rezbarjev 
Janeza in Anice Ahčin. Kardinal 
pa je ključarju Vojku Toninu 
- resnično z vsem srcem preda
nemu vodji obnovitvenih del - v 
zahvalo izročil posebno papeško 
listino oz. priznanje in poseben 
apostolski blagoslov papeža Be
nedikta XVI.

Na ta veliki dan bo spominjala 
pod zvonikom vzidana spomin
ska plošča, odslej pa bo možno 
svoj obisk sv. Vida nad Tuhinjem 
ovekovečiti s planinskim žigom 
in pozvoniti z zvonom želja.

Tekst in foto: 
MARINKA MOŠNIK
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OO SLS Kamnik

OBČANKAM IN OBČANOM 
ČESTITAMO OB PRAZNIKU 
SLOVENSKE DRŽAVNOSTI!

Obnovljeni oratorij
Kamniški frančiškanski samostan po denacionalizaciji počasi 

dobiva nekdanjo podobo. 25. maja je bil javnosti predstavljen 
obnovljeni oratorij. Ob tej priložnosti je bila izdana tudi zgibanka 
s predstavitvijo (Ignac Navernik) in slikami oratorija (Aleš Sluga, 
Ignac Navernik). Društvo sv. Jakoba pa je pripravilo predavanje 
patra dr. Mirana Špeliča S psalmi nekoč, danes, vselej. Z orato
rijem je Kamnik pridobil nov sakralni prostor in kulturno zna
menitost.

r. Beseda oratorij izhaja iz latinske
moliti. Ima več pomenov. Eden od 
njih je »prostor, dvorana ali hiša za 
molitev«. Od zgodnjega srednjega 
veka je oratorij sakralni prostor, ki 
ni povsem javen. Namenjen je po
sameznim skupinam ali družinam 
(samostanskim, plemiškim) za mo
litev, premišljevanje.

V kamniškem frančiškanskem 
samostanu je oratorij v prvem nad
stropju za glavnim oltarjem. Pros
tor je velik ok. 70 m2. Ob stenah 
so lesene klopi s 27 sedeži. Klopi 
so bile najverjetneje izdelane ko
nec 18. stoletja. Postavljene so v 
polkrogu tako, da gledajo proti 
glavnemu oltarju v cerkvi. Na sre
dini prostora je t. i. legile, ki ga 
sestavljata stojalo za molitveno 
besedilo in omara za shranjevanje 
liturgičnih knjig. V novem oratori
ju so dobile svoje mesto tudi po
staje Križevega pota neznanega 
avtorja, ki so bile restavrirane že 
leta 1991. Načrte za nove okvire 
slik, nova vhodna vrata v oratorij 

in oltar s sliko Brezmadežne (domnevno slikarja Franca Jelovška) je 
zasnoval arhitekt Matija Suhadolc. Vsa restavratorska in konservator
ska dela na pohištvu pa je pod nadzorstvom kranjske enote Zavoda 
za varstvo kulturne dediščine Slovenije opravil Aleš Sluga. Obnovo 
oratorija je sofinancirala Občina Kamnik. Organizacijsko pa jo je ob 
sodelovanju vseh članov frančiškanske družine in laikov vodil p. Boris 
Markež.

25. maja zvečer je bila slovesna blagoslovitev obnovljenega orato
rija, ki jo je vodil provincialni minister p. dr. Viktor Papež. V oratoriju 
so se najprej zbrali bogoslovci in frančiškani, ki so peli večernice v 
latinskem jeziku. Poslušalci in gledalci pa so preko ekrana v cerkvi 
spremljali dogajanje. Slovesni blagoslovitvi je sledil ogled novega 
sakralnega in kulturnega prostora.

Po ogledu se je začel drugi del slovesnosti, ki ga je pripravilo Dru
štvo sv. Jakoba. Zbranim v dvorani frančiškanskega samostana so spre
govorili: p. Boris Markež, arhitekt Matija Suhadolc ter restavrator in 
konservator Aleš Sluga.

Kamniški oratorij je bil, kot je povedal p. Boris Markež, uničen med 
drugo svetovno vojno, ko so nacisti leta 1941 izgnali frančiškane. Nje
govo propadanje pa se je nadaljevalo tudi po koncu vojne, saj je bil 
večji del samostana nacionaliziran. P. Markež se je zahvalil vsem, ki 
so sodelovali pri obnovi, in tudi Občini Kamnik, ki je pomagala s fi
nančnimi sredstvi.

Vhodna vrata v oratorij z latin
skim napisom Choro ore, Deo 
Corde (Na koru ali v oratoriju 
moli, Bogu pa daj srce).
Foto: dr. Damjan Hančič

Pogled na obnovljeni oratorij z legile v ospredju, v ozadju obnovljeni 
Križev pot. Foto: dr. Damjan Hančič

V kako slabem stanju je bil oratorij pred obnovo in kako veliko 
delo je bilo opravljeno, je zelo nazorno pokazal Aleš Sluga s posnetki 
razpadajočega pohištva pred obnovo in odlično končno podobo po 
restavraciji.

Nato je sledilo predavanje p. dr. Mirana Špeliča z naslovom S psalmi 
nekoč, danes, vselej. Oratorij naj bi bil, kot je poudaril predavatelj, 
kraj molitve in premišljevanja, kraj komunikacije z Bogom. Predavatelj, 
teolog, jezikoslovec, proučevalec patristike, prevajalec Svetega pisma, 
predavatelj na Teološki fakulteti v Ljubljani, je predstavil različne vrste 
psalmov: himne, narodove tožbe, osebne tožbe, kraljevske, zahvalne, 
romarske in druge psalme. Starozavezni psalmi (okoli 150) so nastali 
že v času od 1000 do 100 let pred Kristusom: krščanstvo jih je prevzelo 
od Judov. Novozavezni psalmi pa izhajajo iz Kristusovih časov oziro
ma iz kasnejših obdobij. Nekatere so napisali cerkveni očetje, npr. sv. 
Ambrozij v 4. stol., in tudi sv. Frančišek.

Poslušalci so p. dr. Špeliču postavili kar nekaj vprašanj. V imenu 
Društva sv. Jakoba pa se mu je za zanimivo predavanje zahvalil Dane 
Holcar.

MARJETA HUMAR

N Si
Nova Slovenila
Krščanska ljudska stranka

OB DNEVU DRŽAVNOSTI 
OBČANKAM IN OBČANOM ISKRENO 
ČESTITAMO IN ŽELIMO VSE DOBRO.
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EKOTRŽNICA VSAK 
PETEK V KAMNIKU

V petek, 8. junija, je na kamni
ški tržnici začela delovati EKO
TRŽNICA, na kateri bodo vsak 
petek popoldne od 17. do 19. 
ure prodajali po ekoloških nače
lih pridelano zelenjavo, sadje ter 
druge kmetijske pridelke in izdel
ke. Na slovesnosti od odprtju so 
svoje izdelke ponudili kmetje in 
drugi pridelovalci iz kamniške in 
okoliških občin.

Župan občine Kamnik se je ob 
tej priložnosti zahvalil vsem, ki so 
kakorkoli prispevali k uresničitvi 
zamisli o ponudbi zdrave prehra
ne. Program so popestrili učenci 
OŠ Marije Vere, ki so na stojnicah 
ponujali tudi svoje ekoizdelke, 
med drugim sojine piškote in 
bezgov sirup. Putka Zdravka pa je 
udeležencem, še posebej najmla
jšim, pojasnjevala pomen zdrave 
prehrane. Župan je podelili tudi 
simbolične nagrade skupinam 
učencev iz naših osnovnih šol, 
ki so izdelali najlepše plakate z 
vabilom na odprtje ekotržnice. 
Zmagovalni plakat sta izdelali 
učenki Tinkara Skol in Janja

Pančur iz 2. a, OŠ Marije Vere 
- Duplica. Pet učencev OŠ Marije 
Vere Duplica: Azira Muratovič 3- 
b, Alen Lunder 2.a, Dani Vurunič 
3.a, Sara Bud l.c in Marja Ilič l.c, 
je izdelalo plakat, ki je zasedel 
drugo mesto. Učenki OŠ Šmart
no v Tuhinju Karmen Hribar in 
Marija Kožlakar, stari 11 let, sta 
izdelali plakat, ki je zasedel 3- 
mesto. Četrto mesto je zasedel 
plakat 11- letne Špele Mlakar 
iz OŠ Šmartno v Tuhinju. Trije 
učenci četrtega razreda OŠ Ma
rije Vere - Duplica: Nika Zabret, 
Sara Mujetič in Dejan Kosič so 
izdelali plakat, ki je zasedel peto 
mesto. Nagrade je prispevala Ob
čina Kamnik, sooblikovala jih je 
Andreja Hribovšek iz ekokmetije 
»PR‘JERNEJK« iz Motnika, Terme 
Snovik so za zmagovalni plakat 
podarile štiri celodnevne karte 
za kopanje.

Pred vhodom na kamniško trž
nico sta župan Tone Smolnikar 
in podžupan Brane Golubovič 
odkrila znak DVNALP kot sim
bol projekta Vrednotenje narave

Ob odprtju eko tržnice v Kamniku: župan Tone Smolnikar z zmagovalci 
natečaja naj plakat z vabilom na otvoritev ekotržnice

Ekotržnica poleg zdrave in kakovostne hrane obiskovalcem ponuja tudi prijeten 
družaben dogodek, ki ga sooblikujejo mladi, vključeni v projekt. Minuli petek, 15. 
junija, so, svoje izvirne in hudomušne misli o zdravem prehranjevanju predstavili 
učenci OŠ Šmartno v Tuhinju, med njimi tudi tole:
»Nekega dne sta se na tržnici srečala krompir in paradižnik. Krompirje rekel: » Jaz se 
zelo dobro počutim. Prav gotovo sem zdrav kot dren. Kaj pa ti?« Paradižnik je odgovoril: 
»Zagotovo ne. Vse me boli. Ne vem, kaj naj storim!« Krompir pa je rekel: »Pridi na mojo 
kmetijo, na EKO KMETIJO.« SASA MEJAČ

in krajine za trženje in turizem v 
podeželskem alpskem prostoru, 
ki ga podpira Evropska unija in v 
katerem je povezanih 520 občin 
in regij z območja Alp.

Tudi teden dni pozneje - v pet
ek, 15. junija, so na kamniški eko- 

tržnici kmetje ponu
jali ekopridelke in 
izdelke. Učenci OŠ 
Šmartno v Tuhinju 
so pripravili Ekoko- 
tiček in predstavili 
odločitev šole, zakaj 
so vključeni v pro
jekt »Ekokmetije z 
zdravo prehrano v 
vsak dom in vsako 
šolo«. Brali so zapi
sane misli na temo 
ekohrane in počutja 
živali na ekokmetiji. 
Pevski zborček je 
ob spremljavi kitare 
zapel pesem »Putka 
Zdravka«, štiri put- 
ke pa so na rolerjih 
tudi zaplesale.

Program je pre
vzel vse prisotne, 
tudi kmete, ki so se 
od najmlajših nauči
li novih pristopov 
uporabe in promo
cije ekohrane.

Občina Kamnik si želi z aktiv
nim vključenjem vseh udeležen
cev na ekotržnici v Kamniku - tako 
kmetov, obiskovalcev, društev, 
šol, vrtcev in zunanjih sodelav
cev- doseči, da bo tržnica zaživela 
kot dodatni tržni dan, ki bo poleg 
ponudbe zdrave in kakovostne 
hrane obiskovalcem ponudil tudi 
prijeten družaben dogodek.

Ze ob odprtju, kot tudi ob 
ponovitvi tržnega dne, smo do
kazali, da spremljajoči program 
lahko vsem obiskovalcem ponudi 
ozaveščanje in vzpodbuja k večji 
uporabi ekološko pridelane hra
ne, povezuje učence in občane s 
pridelovalci ekološke hrane.

V naslednjih tržnih dneh lahko 
pričakujete naslednje spremljajo
če programe: predstavitev OŠ Ma
rije Vere - Duplica, predstavitev 
Eve z ovčko Beko, prikaz uspe
šnega sodelovanja podružnične 
osnovne šole Motnik z ekokme- 
tijo, predstavitev živali ekokme
tije iz Tunjic, izdelovalca domače 
obrti in druge.

Verjamem, da samo skupaj 
lahko oblikujemo lepe petko
ve popoldneve na ekotržnici v 
Kamniku.

Občina Kamnik 
Irena Studen, 

vodja projekta

Ekološka tržnica dobro sprejeta
Kaj o ekološko pridelani hrani menijo Kamničani in vtisi ob ne

davnem odprtju ekološke tržnice v središču Kamnika, smo vprašali 
nekaj obiskovalcev ekološke tržnice.

Jasna Rovšek,
Kamnik 

»Ko kupu
jem hrano, 
vedno pogle
dam, kje je bila 
pridelana, saj 
mi ni vseeno, 
kaj jemo. Cene 
ekološko pri
delane hrane 
so kar visoke 
in žal zato pogoste dostopne le 
bogatejšim. Tudi zaradi visokih 
cen pri nas doma večino zelenja
ve pridelamo na domačem vrtu. 
Bom pa kljub 
temu kamni
ško eko tržni
co z veseljem 
še kdaj obis
kala.«

Daniel 
Kovačič,
Kamnik 

»O ekolo
ško pridelani

hrani imam enkratno mnenje, 
zato zelenjavo in druga živila 
redno vsak torek in soboto ku
pujem pri kmetih na kamniški 
tržnici. Tudi v trgovini, če je le 
možno, kupim ekološko pridela
no hrano. Čeprav se zadnja leta 
vse več govori o tem, je družba 
po mojem mnenju še vedno pre
malo naklonjena eko kmetijstvu. 
Pri meni cene ne igrajo vloge. Če 
je hrana zdrava, ekološko pride
lana, se na cene ne oziram.«

Rudi Veršnik,
Šmarca

»Pri nas 
doma damo 
zelo veliko na 
zdravo hra
no, predvsem 
žena, ki je po 
izobrazbi bio
loginja. Če se 
le da kupujemo 
samo ekološko 
pridelano hrano. Doma imamo 
tudi manjši vrt, a zanj prevečkrat

zmanjka časa. Zelo sem vesel, da 
smo odprli to eko tržnico v Kam
niku, zato sem tudi prišel na od
prtje. Gotovo bom večkrat prišel 
kaj kupit. Prizadeval si bom, da 
bo tržnica stalno odprta vsaj ob 
sobotah in še enkrat v tednu, 
predvsem pa bi bil vesel, da bi 
tržnico, tudi to ekološko, ljudje 
vzeli za svojo in da bodo na njej 
redno kupovali.«

Matej Slapar,
Mekinje

»Pri nas 
imamo kmeti-

pridelano hra
no. Živil tako 
praktično ne 
kupujemo, če 
pa bi jih, bi jih 
gotovo pri okoliških kmetih. Eko
loške tržnice sem vesel, čeprav bi 
s tem lahko v Kamniku začeli že 
prej. Upam, da se bo med Kam
ničani prijela, da se bo odzvalo še 
več kmetov in da ne bo po tem 
zagonu zamrla. To je vsekakor 
zelo dobra poteza.«

jo, tako da ne 
jemo drugega 
kot ekološko

LDS
liberalna demokracija 

SLOVENIJE

Občankam in občanom 
čestitamo ob prazniku 
slovenske državnosti.

www.kamnik.lds.si

Marija iz 
OŠ Šmartno 
v Tuhinju

»Danes sem 
prejela nagra
do za tretje 
mesto za pla
kat, ki sem ga 
narisala skupaj 
s sošolko. Pri 
nas na eko šoli 
jemo zdravo 
hrano in se veliko pogovarjamo 
o tem. Eko hrana je hrana, ki ni 
škropljena, je pridelana na na
raven način, doma, in je zdrava. 
Tudi doma v glavnem tako zdra
vo jemo.«

*
I

Irena Studen, 
vodja projek
ta »Ekokme
tije z zdravo 
prehrano v 
vsak dom in 
vsako šolo«

»Zelo sem 
vesela, da smo 
dobili možnost 
za uresničitev 
tega projekta in hvaležna županu, 
daje podprl naše ideje. Projekt smo 
skupaj peljali dr. Andreja Eržen, 
ki je kasneje sicer odšla na drugo 
delovno mesto, zunanji sodelavec 
iz Cipre Dušan Prašnikar in dve so
delavki iz občinske uprave Mihaela 
Veternik in Alenka Babnik. Ker želi
mo k sodelovanju privabiti čim več 
kamniških otrok, smo danes kot 
maskoto zdrave hrane povabili 
Putko Zdravko, ki je animirala naše 
najmlajše. Odziv šol vtem projektu 
je bil izreden, saj so v samo enem 
tednu otroci ustvarili zelo veliko 
plakatov, ki so danes tudi nagra
jeni. Eden od naših glavnih ciljev je 
prav vzgoja najmlajše generacije in 
pohvaliti moram ravnateljici obeh 
sodelujočih šoj - OŠ Marije Vere 
Duplica in OŠ Šmartno v Tuhinju, 
ki sta podprli našo idejo.

Odziv na odprtju ekotržnice in 
tudi teden dni prej na novinar
ski konferenci me je res prijetno 
presenetil, prav tako tudi kmetje 
sami. Andreja Hribovšek s kmetije 
Pri Jernejk mi je namreč podarila 
blazino, polnjeno s piro. Če imaš 
pravi pristop, se očitno marsikaj 
da. Območno partnerstvo Poveza
nost v Alpah, katerega del je tudi 
Občina Kamnik, ima za svoj moto 
rek Misli globalno, deluj lokalno, 
ki je meni izredno všeč, saj je v 
tem veliko resnice. Lahko imamo 
veliko idej, a če jih ne uresničimo 
na lokalnem področju, nismo na
redili prav veliko. Zelo pomemb
no je, da nam je uspelo povezati 
pridelovalce in da so začutili, da 
so del tega projekta.«

JASNA PALADIN

Podeželje v mestu v 
znamenju kmečkih žena

Tradicionalni dogodek Podeželje v mestu poleti, ki ga je na Po
gačarjevem trgu v Ljubljani v soboto, 2. junija, pripravila Kmetij
sko gozdarska zbornica Slovenije, je poudaril pomen predstavitve 
slovenskega podeželja, tipičnih slovenskih kulinaričnih dobrot, 
kmečkih opravil ter društev s podeželja. V okviru priprav na slo
vensko predsedovanje Evropski uniji so se dogodka poleg rednih 
obiskovalcev tokrat udeležili tudi tuje veleposlanice in veleposlaniki 
z družinami.

Tokratna prireditev je bila 
prva v nizu mednarodnih srečanj 
v času predpriprav Slovenije na 
predsedovanje Evropski uniji. Vse 
povabljene in redne obiskovalce 
ljubljanske tržnice je pozdravila 
direktorica Kmetijsko gozdar
ske zbornice Slovenije Nataša 
Belingar, ki je poudarila pomen 
tovrstnih prireditev za promocijo 
kmetijskih izdelkov, saj mnogim 
omogočajo poskušanje še pre-

Marija Kern ter vinska kraljica 
Slovenije 2007 Maja Benčina.

Dogodek Podeželje v mestu 
poteka štirikrat letno. Podeželje 
v mestu spomladi, Podeželje v 
mestu poleti, Podeželje v mestu 
jeseni in pa v mesecu aprilu pred 
ptujsko razstavo, ko predstavijo 
Dobrote slovenskih kmetij.

Tokratni dogodek je večjo 
pozornost namenil ženskam na 
podeželju, ki so predstavljale

1IAT9

Dobrote iz domače peči Ivanke Brodar iz Hudega pri Radomljah (na 
sliki na desni). 5. 7. 2005 ji je Srednja biotehniška šola Kranj podelila 
certifikat o nacionalni poklicni kvalifikaciji o usposobljenosti za izdelo
valko kruha, peciva in testenin na tradicionalen način. Iva je za svoje 
okusne dobrote prejela mnoga visoka priznanja na državnih razstavah 
na Ptuju - Dobrote slovenskih kmetij, ki je letos potekala že osemnajstič 
in se jih Iva vsa leta redno udeležuje.

malo poznanih tradicionalnih 
slovenskih dobrot. Kulturni pro
gram s skupino ljudskih pevk Sol
zice so v uradnem delu srečanju 
z nagovori dopolnile še državna 
sekretarka na Ministrstvu za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehra
no mag. Branka Tome, podpred
sednica Zveze kmetic Šlovenije

kmečka opravila in pripravile 
vrsto kulinaričnih dobrot za po
kušnjo.

Priložnost za naslednje dru
ženje in predstavitev značilnosti 
slovenskega podeželja bo 22. 
septembra na dogodku Podeže
lje v mestu jeseni.

VERA MEJAČ

Ponudbo kamniškega podeželja so na dogodku Podeželje v mestu v sobo
to, 2. junija, v Ljubljani predstavile Marija Hribar s Kališ pri Stahovici 
ter njeni hčerki Bernarda in Zdenka. Na tem tradicionalnem dogodku 
so se predstavile že večkrat, prav tako tudi na Ptuju na državni razstavi 
Dobrote slovenskih kmetij, kjer so prejele lepa priznanja.

Naj ob tem omenimo uspešno predstavitev kamniško-domžalskega po
deželja na letošnji, že 18. državni razstavi v Minoristskem samostanu na 
Ptuju. Pri krušnih izdelkih sta zlato priznanje prejeti Andreja Hribovšek 
iz Motnika za pirin kruh brez kvasa in Marinka Pogačnik iz Godiča za 
rogljičke, Marinka je prejela še bronasto priznanje za orehovo potico. S 
srebrnim priznanjem so biti nagrajeni vanitijevi rogljički Bernarde Hribar 
s Kališ, z bronastim priznanjem pa orehova in pehtranova potica Ivanke 
Brodar iz Hudega pri Radomljah.

Socialni demokrati
čestitamo občankam 

in občanom ob
dnevu državnosti.

Na občinski proslavi ob dnevu državnosti, ki 
bo v nedeljo, 24. junija, na Glavnem trgu v 
Kamniku, bo slavnostni govornik predsednik 
Socialnih demokratov Borut Pahor.

Proslava se bo pričela ob 18.00 uri.
Vljudno vabljeni!

mag. Julijana Bizjak - Mlakar
predsednica OO SD Kamnik-Komenda
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POMERILO SE JE KAR 
900 GASILK IN GASILCEV
V soboto in nedeljo, 2. in 3. junija, je na stadionu v Meki
njah potekalo občinsko gasilsko tekmovanje Gasilske zveze 
Kamnik in Gasilske zveze Komenda.

V soboto so se na tekmovališču 
pomerile enote pionirk, pionir
jev, mladink, mladincev, starejših 
gasilk in starejših gasilcev. Vseh 
tekmovalnih enot je bilo 47.

Najboljše enote sobotnega 
dne:
GZ Kamnik:
pionirji:
1. PGD Šmartno,
2. PGD Srednja vas,
3. PGD Nevlje 2; 
pionirke:
1. PGD Kamniška Bistrica,
2. PGD Srednja vas,
3- PGD Zg. Tuhinj; 
mladinci:
1. PGD Špitalič,

2. PGD Nevlje,
3. PGD Zg. Tuhinj; 
mladinke:
1. PGD Kamnik,
2. PGD Zg. Tuhinj,
3. PGD Šmartno; 
starejši gasilci:
1. PGD Srednja vas,
2. PGD Šmartno.

V nedeljo, 3- junija, pa so svoje 
znanje in tekmovalno srečo preiz
kusile še enote v kategorijah čla
nic A, članov A, članic B in članov 
B. Vseh tekmovalnih enot iz GZ 
Kamnik in GZ Komenda je bilo 
53. Tekmovanje je teklo po časov- 
nici in ob 12. uri je bil slovesen 
zaključek tekmovanja, ki so ga

Župan Tone Smolnikarje v svojem nagovoru ob slovesnem zaključku 
občinskega gasilskega tekmovanja poudaril pomen dobrega delovanja 
gasilcev in jim izrazil svojo podporo, v ozadju vodstvo GZ Kamnik in 
GZ Komenda.

USPEL 17. ROKOVNJAŠKI 
POHOD

Veliko je bilo pričakovanje 
med planinci in drugimi ljubi
telji ekstremnega športa za ta že 
tradicionalni pohod. Na štartu na 
Trojanah se je v soboto, 26. maja, 
zbralo kar 171 udeležencev in 
organizatorjev kar 40 kilometrov 
dolgega, zahtevnega pohoda.

Strnjena kolona, ki je ob 20.30 
uri krenila v smeri proti Motniku 
mimo Lipovca in Šipka, je po dve 
in pol urni hoji prečkala cesto 
Kamnik - Ločica na Kozjaku. Po 
krajšem postanku in okrepčilu 
s čajem so se pohodniki podali 
proti Češnjicam in Okrogu ter 
si ob 3- uri zjutraj v nedeljo pri
voščili zasluženi počitek na kri
žišču ceste, ki vodi od Kostavske 
planine proti Črnivcu. Po izdatni 
malici, ki jo je pripravila Trgovi
na Nakup iz Kamnika, in raznih 
okrepčilih je bilo med pohodni
ki ponovno čutiti več živahnosti. 
Kmalu je kolona krenila proti 
Poljani in pri kozolcu pred na
seljem bila deležna izdatnejšega 
počitka. Zatem je naskočila za
dnji odsek ture proti Črnivcu, 
kamor je prispela že ob 6. uri 
zjutraj v nedeljo 27. maja. Slasten 
rokovnjaški golaž se je prilegel.

Vsi pohodniki so prejeli posebne 
diplome, udeleženci, ki so opra
vili svoj deseti pohod, so prejeli 
diplomo Rokovnjača, le pet ude
ležencev pa je bilo prisotnih na 
vseh sedemnajstih pohodih. Po
sebne diplome so prejeli najmla
jši in najstarejši udeleženci.

Velja povedati, da so vsi prijav
ljeni prišli na cilj, da je bila orga
nizacija pohoda dobra, zdrav
stvena služba in služba gorskih 
reševalcev je izpolnila vsa pri
čakovanja, prav tako vodniki in 
oskrba pohodnikov.

Na cilju je pohodnike pozdra
vil župan Kamnika Anton Smol
nikar ip jim čestital za uspešno 
prehojeno pot, Ivan Resnik, 
predsednik Planinskega dru
štva Kamnik, mu je izročil zlato 
društveno značko s priznanjem 
za dolgoletno uspešno sodelo
vanje. Skupaj s predsednikom 
MDO kamniško-bistriškega ob
močja Ladom Kladnikom sta za
tem vsem pohodnikom izročila 
diplome. Mnogi pohodniki so ob 
zaključku prijetnega snidenja ob
ljubili, da se prihodnje leto po
novno srečamo!

STANE SIMŠIČ

na veselje gasilcev s svojo priso
tnostjo počastili župan Občine 
Kamnik Anton Tone Smolni
kar ter oba podžupana Brane 
Golubovič in Rudolf Pfajfar. 
Župan je v svojem nagovoru po
udaril pomen dobrega delovanja 
gasilcev in jim izrazil svojo pod
poro.

Najbolje uvrščene članske 
enote:
GZ Kamnik:
Člani A:
1. PGD Srednja vas 3,
2. PGD Kamnik 1,
3. PGD Motnik;
Članice A:
1. PGD Srednja vas,
2. PGD Sela,
3. PGD Motnik;
Člani B:
1. PGD Srednja vas,
2. PGD Zg. Tuhinj,
3. PGD Sela,
4. PGD Nevlje 1 (so tudi dosegli 
normo za regijsko tekmovanje); 
Članice B:
1. PGD Tunjice,
2. PGD Špitalič,
3. PGD Kamnik 1.

Enote, ki so dosegle najboljše 
rezultate v svojih kategorijah, so 
se uvrstile na regijsko tekmova
nje, ki bo v mesecu septembru.

V gasilsko obarvanem koncu 
tedna je skupno torej nastopilo 
900 gasilcev (člani, mladina in 
veterani) iz občin Kamnika in 
Komende. Kar samo po sebi go
vori, da so gasilska društva zelo 
živa društva in so jedro dogajanja 
tako na podeželju, kot v mestu.

GZ Kamnik

NOVICE IZ DRUŠTVA PODEŽELSKE MLADINF KAMNIK

Novo, mlado vodstvo, pa udeležba 
na kvizu, sejmu, kresovanje, 
kuharski tečaj, internetna stran...

Naše društvo je bilo ustanovljeno leta 1993 
in od takrat smo eno najbolj aktivnih društev 
tako v našem okolišu kot na državni ravni. De
lujemo na območju občine Kamnik, Domžale 
in Komende. Nekateri naši člani pa prihajajo 
tudi iz drugih krajev.

Društvo podeželske mladine Kamnik je le
tos pridobilo novo vodstveno ekipo, ki je pri
nesla kar nekaj sprememb. V februarju smo 
imeli redni občni zbor z volitvami novega 
vodstva. Za novo predsednico je bila z veliko 
večino izvoljena Katarina Zavašnik, ki je za
menjala Marjano Kadunc. Tudi na preostalih 
položajih v upravnem odboru društva je zavel 
veter sprememb, tako se lahko pohvalimo, da 
imamo zelo mlado vodstvo društva, ki nas bo 
popeljalo v nove zmage.

Kot prvo se je 23. marca naše društvo ude
ležilo regijskega kviza Mladi in kmetijstvo v 
Podlipi pri Vrhniki. Društvo je imelo kar dve 
ekipi in je tekmovalo v znanju zelišč, obnov
ljivih naravnih virov in Lizbonske strategije. 
Naši ekipi sta delovali pod imeni DPM Kam
nik in ekipa Domžale (tekmovalke so bile iz 
občine Domžale) in v vsaki ekipi so bili trije 
tekmovalci, ki so morali najprej svoje znanje 
pokazati v pisnem delu in nato še odgovarjati 
na vprašanja ustno (z dvigovanjem listkov s 
pravilnim odgovorom). Ekipa iz Domžal je za
sedla 11. mesto, medtem ko je ekipa Kamnika 
vodila skozi celotno tekmovanje, na koncu pa 
nesrečno izgubila bitko za zmago, vendar se 
vseeno uvrstila na zavidljivo 2. mesto. Po kvi
zu in po razglasitvi seje nadaljevala zabava z 
mladim ansamblom Čeponi.

Naše društvo seje konec marca predstavilo 
na Kmetijsko poslovnem sejmu v Komendi. 
Imeli smo stojnico polno dobrot in pa naših 
dosežkov. Vsem obiskovalcem smo predstavili, 
kaj počnemo, slike iz preteklega leta, ter naše

priznanja in dosežke, na katere smo zelo po
nosni. Vsem obiskovalcem pa smo postregli 
zelo okusno domače pecivo, ki so ga spekle 
naše članice. K pecivu pa seveda sodijo tudi 
dobre domače »limonce«, ki so bile delo naših 
članov. Naša stojnica je bila zelo dobro obis
kana, saj so jih privabljali zvoki kar 2 harmonik 
in kitare.

V mesecu aprilu je potekal tečaj obrezova
nja sadnega drevja pri našem članu Tonetu 
Remsu v Zgornjih Palovčah. Naši člani so se 
naučili obrezovanja, kot tudi ravnanja s sad
nim drevjem skozi vse leto.

Kot se spodobi za predvečer prvega maja 
smo člani DPM Kamnik na Brezjah nad Kamni
kom organizirali kresovanje. Sami smo posta
vili kres, ki je bil viden daleč naokoli, ob njem 
pa smo se zabavali do jutranjih ur ob zvokih 
harmonik naših članov. Proti jutri pa smo po
skrbeli tudi za pravo prvomajsko budnico.

V začetku meseca maja pa smo poskrbeli, 
da našim članicam ne bi bilo nikoli dolgčas, 
tako da smo organizirali kuharski tečaj pri čla
nu Janezu Balohu v Zgornjem Tuhinju. Tema 
kuharskega tečaja je bila mediteransko oba
rvana, saj smo pripravljali vse vrste testenin 
in rižot.

To pomlad je bil izpolnjen tudi eden naj
večjih ciljev novega upravnega odbora. DPM 
Kamnik je postavilo internetno stran. Če vas 
še bolj podrobno zanima, kaj naše društvo po
čne in kaj načrtujemo v letošnjem letu, si lahko 
ogledate našo spletno stran na naslovu www. 
dpmkamnik.com. Na njej boste našli ogromno 
podatkov, slik in ostalih zanimivosti. Ce pa se 
nam želite pridružiti, ste lepo povabljeni na 
naše redne mesečne sestanke, ki so vsak prvi 
petek v mesecu ob 20.30 v prostorih Krajevne 
skupnosti Godič.

DPM Kamnik

Kres in maši za domovino
V nedeljo, 24. junija, na sam kresni dan, bo ob 21. uri v Meki

njah v Rebru nad Špornovo kapelico tradicionalno kresovanje.
Isti dan pa bosta, tudi v počastitev Dneva državnosti, kar dve 

slovesni maši za domovino: prva ob pol osmih v farni cerkvi na 
Šutni in druga ob 11. uri v cerkvici Sv. Petra na Primožu. Lepo bo, 
ne zamudite !

MILAN VVINDSCHNURER

Turistično-informacijski center Kamnik
Tel: +386 1 831 82 50, www.kamnik-tourism.si

KOLEDAR PRIREDITEV
DOM KULTURE KAMNIK
Tel.: 041/360-399 ali 01/839-76-06, www.domkulture.org

sobota. 30. iunii. od 10.00 do 13.00 ure 
Parkirišče Kavarne Veronika: ANA DESETNICA
festival uličnih gledališč v Kamniku

TURISTIČNO DRUŠTVO GORA SV. MIKLAVŽ 
tel. 041-223-631 (g. Korošec)
nedelja. 24. iunii. od 19.00 ure dalie 
Ob dnevu državnosti:
Pozdrav domovini s tradicionalnim kresom in kulturnim pro
gramom.
Pričetek z mašo ZA DOMOVINO.

ZAHVALA
V dežurno ambulanto Zdravstvenega doma Kamnik sem 

v zelo zgodnjih urah 16. junija pripeljal ženo Rozalijo Berlec 
v zelo kritičnem stanju. Dr. Gregor Caserman, sestra Majda 
Resnik in šofer Miro Uršič so povzeli hitre in pravilne ukre
pe in ženo takoj odpeljali na Polikliniko v Ljubljano, kjer je 
bila takoj operirana. S hitrim posegom so ji verjetno rešili 
življenje. Hvala prof. dr. Igorju Kranjcu in celotnemu osebju 
Kardiološkega oddelka KC Ljubljana.

Janko Berlec (mesar) - Karolov iz Vrhpolja, 
ki že vrsto let živi v Kanadi

HI _____________
Med pohodniki, ki so se udeležili vseh sedemnajstih Rokovnjaških po
hodov, je tudi Kamničan Stane Simšič, letos najstarejši udeleženec te 
zahtevne 40 kilometrov dolge poti od Trojan do Črnivca.

Vaša
F Matična

knjižnica Kamnik
Cenjene uporabnike Matične knjižnice Kamnik 
obveščamo, da je knjižnica

iuliia in avgusta odprta:
ponedeljek: 13. do 19. ure
torek:
sreda:
četrtek:
petek:
sobota:

13. do 19. ure 
9. do 15. ure 
9. do 15. ure 
9. do 15. ure 
zaprto

Dislocirana enota v Šmarci 
je od 1. julija do 31. avgusta zaprta.

ABONMA 2007/08
Jeseni bomo prižgali odrske luči 10. jubilejne sezone 

Kulturnega doma Franca Bernika Domžale

GLEDALIŠKI ABONMA - šest odličnih gledaliških 
predstav slovenskih poklicnih gledališč

KONCERTNI ABONMA - šest koncertov vrhunskih 
slovenskih in tujih umetnikov z izbranim programom

Q
Postanite naš abonent!

Kulturni dom 
Franca Bernika
Domžale

tel. 722 50 50
www.kd-domzale.si
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KNJIŽNE NAGRADE NAJBOIJŠIM UČENCEM IN DIJAKOM
V torek, 5. junija, je v Kulturnemu domu Kamnik potekala slavnostna ter jim zaželel uspeha in sreče tudi na njihovi poti v prihodnje. Knjižne 

podelitev knjižnih nagrad najboljšim učencem in dijakom za uspešno nagrade je podelil 39 učencem iz šestih osnovnih šol (OS Frana Albrehta, 
delo v šolskem letu 2006/2007. Pestremu programu, ki ga je povezoval OS Toma Brejca, OŠ Marije Vere, OS Stranje, OS Šmartno, OS 27. julija), 
Vid Valič, so prisluhnili učenci in dijaki, njihovi starši ter razredniki in Šolskega centra Rudolfa Maistra, Zavoda za usposabljanje invalidne mla- 
ravnatelji šol. Predstavila se je mlada, nadarjena vokalno instrumentalna dine Kamnik in Glasbene šole Kamnik. Prejeli so jih: 
zasedba Perunovo listje ter imenitna Ana Duša, ki je povedala pravljico. iz OŠ Frana Albrehta Ana Hergouth^Neža Jamnik, Urška Pevec, Ze-

Župan Tone Smolnikar je v svojem nagovoru izrazil zadovoljstvo nad ljana Blagojevič in Andraž Koritnik; iz OS Toma Brejca Matic Kovačič, 
predanostjo, vztrajnostjo in pomembnimi uspehi mladih nagrajencev Erik Kristian Janežič in Uroš Kokotec; iz OS Marije Vere Domen Zupan,

Klara Hribar, Ermin Rekič, Larisa Grošelj in Gaber Čas; iz OŠ Stranje Jani 
Kovačič, Špela Ozimek in Neža Kregar; iz OŠ Šmartno Tina Pestotnik, 
Nika Boršič in Simona Klančnik; iz OS 27. iulii Anja Hribar in Aida Halilo
vič, iz Glasbene šole Kamnik Erika Kozamernik^Matjaž Porovne, Jakob 
Plahutnik, Manca Podgornik in Tjaša Vrhovnik; iz ŠCRM - gimnazija: Nejc 
Gantar, Martin Hergouth, Tanja Židan, Katja Kostelac, Klara Kropivšek, 
Domen Retelj, Viktor Torkar in Luka Glazer: iz ŠCRM - ekonomska 
šola Suzana Sušnik in Petra Opara, iz ZUIM Žiga Svet, Martin Gec in 
Blaž Kotnik.

Mladim nagrajencem za dosežen uspeh in vztrajnost iskrene 
čestitke !

Kam-Bus razširil sodoben in mlad vozni park z nizkopodnimi avtobusi

Visok standard za večjo uporabo 
javnega prevoza

Kamniško podjetje Kam-Bus, katerega zgodovina sega v leto 
1958, ko so v Ljubljani ukinili tramvaj in uvedli avtobusne pre
voze in je sprva delovalo kot podjetje Ljubljana transport, od 
leta 1992 pa pod sedanjim imenom, je vsem težavam, ki že ne
kaj zadnjih let tarejo javne prevoznike, eno najbolj zdravih 
avtobusnih podjetij v državi z visokim standardom prevozov in 
najmlajšim voznim parkom, ki so ga v začetku maja »okrepili« s 
tremi novimi nizkopodnimi avtobusi znamke MAN NL 273-

Kot poudarja direktor Anton 
Zlatnar, Kam-Bus ni državno pod
jetje, ki bi mu država zagotavljala 
subvencije, zato se že vseskozi 
trudijo in skrbijo za racionali
zacijo poslovanja, na vsakem 
koraku nadzorujejo stroške, a 
obenem skrbijo za visok standard 
prevozov. Da jim to uspeva kaže 
sodoben in najmlajši vozni park, 
star komaj štiri leta, sodobna in

po evropskih standardih zgraje
na delavnica za vzdrževanje in 
popravilo vozil. Kljub temu, da 
podjetje Kam-Bus ne prejema 
državnih subvencij, medtem ko 
Izletnik Celje in Alpetour dobi
vata preko sto tisoč evrov mese
čno, ima še vedno ene najnižjih 
cen javnih prevozov v državi. Ob 
uvedbi enotne vozovnice (avto
bus in vlak) pred leti so cene pri-

www.peugeot.si

Posebneži so med nami.
407 ŠPORT LOOK

807 NORVVEST

bližali cenam vozovnic Sloven
skih železnic, s strani državi pa 
od obljub o nadgradnji enotne 
vozovnice, ki je veliko obetala, 
ni ostalo nič.

Sodoben in mlad vozni park 
Kam-Busa pa so v začetku maja 
razširili še s tremi najsodo
bnejšimi, nizkopodnimi avto
busi znamke MAN NL 273, ki 
opravljajo primestne prevoze 
na območju Domžal, Kamnika, 
Komende, Ljubljane, Moravč in 
Šentjakoba, z njimi pa namerava
jo okrepiti povezave z Ljubljano 
v času prometnih konic. Nizko- 
podni avtobusi, s kakršnimi se 
vozijo tudi na Dunaju in Frank
furtu, omogočajo lažji vstop in 
izstop, imajo posebno ploščad, 

ki omogoča vstop in
validom in materam 
z otroškimi vozički. 
Vožnja je varna in 
udobna, klimatska 
naprava pa v po
letnih mesecih več 
kot dobrodošla.

Ob tej priložnosti 
je direktor Anton 
Zlatnar, ki podjetje 
Kam-Bus vodi že vse 
od nastanka, konec 
meseca pa po 45-ih 
letih dela odhaja v 
zasluženi pokoj, na 
promocijsko vožnjo 
in pogovor o razme
rah v javnem prevo
zu potnikov povabil 
novinarje in župane 
sosednjih občin, v 
katerih vozijo Kam- 
Busovi avtobusi. 
Opozoril je na težke

in neurejene raz
mere avtobus
nega potniškega 
prometa, država 
zamuja s pripravo 
razpisov za pode
ljevanje koncesij, 
pa tudi subvenci
je so prenizke ozi
roma neustrezno 
dodeljene. Zaskrb
ljen je tudi ob pri
čakovanju razpisa 
za koncesije za 
javne prevoznike 
v prihodnjem letu, 
ki bo omogočil

Peugeot vedno znova preseneča in navdušuje s svojimi posebnimi serijami. Oglasite 
svoiem najbližjem Peugeot salonu in se pobliže seznanite s 407 Šport Look, 

807 Norvvest in partnerjem Totem.
PEUGEOTnur«***Totav. UŽITEKV DOVRŠENOSTI.

——lčin* vozil je omejena. Slike sc

RODEX d.0.0. - Rova, Rovska cesta 2, 1235 Radomlje - tel.: 01 722 77 98 
Www- rodex.si, 01/722 81 31, 722 77 98, 722 88 68

lili

Sodobne nizkopodne avtobuse znamke MAN NL 273, ki vozijo na relacijah med 
Kamnikom in Ljubljano, je s ponosom predstavil direktor družbe Kam-Bus Anton 
Zlatnar.

vstop tujih podjetij, ki pa se ob 
našajo zelo tržno in ob preskrom
nih subvencijah nižajo standard 
storitev ter ukinjajo nerentabilne 
prometne povezave. Izpostavil je 
problem neustreznega odnosa do 
javnih prevozov, tako posamez
nikov, kot tudi lokalne in širše 
družbene skupnosti, ki bi morali 
več prispevati k temu, da bi se 
ljudje pogosteje in bolj množično 
odločali za vožnjo z javnimi pre
voznimi sredstvi. Druge evropske 
države, na primer Madžarska, na
mreč bistveno več vlagajo v javni 
potniški promet, prevozniki pre
jemajo visoke subvencije, pone
kod (na primer v Skandinaviji) je 
javni prevoz za dijake, študente 
in upokojence celo brezplačen. 
Na ta način in z osveščanjem o 
pozitivnih učinkih uporabe jav
nih prevoznih sredstev uspevajo 
v tujini tudi zmanjšati obremenje
nost cest in onesnaženost zraka. 
Kot pravi direktor Zlatnar, se 
bodo morale tudi naša država in 

občine z ustreznimi 
ukrepi lotiti reševa
nja problema javnega 
prevoza, predvsem 
pri osveščanju ljudi 
in spreminjanju nji
hovih navad, da bodo 
pogosteje uporabljali 
javni prevoz, ki nas hi
treje in ceneje pripe
lje do cilja, da ne go
vorimo o izgubi časa 
in živcev pri iskanju 
prostega parkirnega 
mesta in o plačeva
nju parkirnine. Veli
ko lahko k temu pri
speva visok standard 
javnega prevoza, kot 
ga zagotavlja naš pre
voznik Kam-Bus.

Anton Zlatnar, direktor podjetja Kam-Bus je županom in predstav
nikom občin, kjer vozijo njihovi avtobusi, predstavil težke razmere v 
javnem potniškem prometu. Župana občine Mengeš Franca Jeriča, 
podžupana občine Domžale Vinka Juharta, podžupana občine Kamnik 
Rudolfa Pfajfarja in Marjana Potočnika z oddelka za okolje in prostor 
občine Komenda je pozval k boljšemu odnosu in pomoči občin do jav
nih prevozov in prevoznika, saj lahko po njegovem mnenju prispevajo, 
da se ljudje pogosteje in v večjem številu odločajo za vožnjo z javnimi 
prevoznimi sredstvi.

TEltiCtlČ*

SNOVIK
SVET TERMALNIH UŽIT KO V

Občani občine Kamnik,
obveščamo vas, da so ponovno na voljo

vstopnice

mtom

Vstopnice bodo sofinancirane do porabe 
odobrenih sredstev.

Informacije: 01/83 44100, tel.: 01/83 08 617, info @terme-snovik.si, www.terme-snovik.si
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14. dan vaterpolistov Slovenije

MINULI VIKEND V 
ZNAMENJU VATERPOLA

Na 14. dnevu vaterpolistov Slo
venije v Kamniku minuli vikend 
je v dveh dneh 24 ekip odigralo

boljša razlika v zadetkih prinesla 
1. mesto Medveščaku.

V finalu državnega prvenstva

Kamniški vaterpolisti so uspešno zaključili sezono 2006/2007, med njimi 
tudi dečki do 12 let s trenerjem Primožem Romšakom.
24 tekem. V sklopu tra
dicionalnega druženja 
v Kamniku se je odigral 
prijatelski turnir Tristar, 
na katerem so sodelova
le ekipe Medveščaka in 
Mladosti iz Zagreba ter 
reprezentance Turčije in 
Slovenije. Reprezentanca 
Slovenije, ki se priprav
lja na Festival evropske 
mladine v Beogradu, je 
osvojila 3- mesto. Tekma 
S Turčijo se je končala 
z neodločenim izidom, 
zaradi boljše razlike v 
zadetkih so bili Slovenci 
pred Turki. Tudi tekma 
med Medveščakom in 
Mladostjo, ki je odločala 
o zmagovalcu, se je konč
ala brez zmagovalca, a je

dečkov do 12 let je bila Olimpi
ja za tri gole boljša od Kamnika. 
Starejši dečki so uspešno zaklju
čili sezono 2006/07 in dopolnili 
uspehe mlajših kadetov. Ekipa 
trenerja Primoža Romšaka je v 
polfinalu gladko odpravila kranj
ski Triglav, proti Olimpiji pa 
jim je zmanjkalo športne sreče. 
Kamničani so igrali v naslednji 
postavi: Stele Martin, Pantič Ro
bin, Cukjati Žan, Benkovič Urban, 
Šinkovec Primož, Koritnik Egidij, 
Jeretina Luka in Zorman Jaka.

Na zaključku dneva vaterpoli
stov nas je obiskala turška vele
poslanica Sina Baydur in skupaj 
s kamniškim županom Tonetom 
Smolnikarjem ter Matjažem Ra
kovcem, predsednikom VZS, po
delila zadnje pokale in tako je bil 
14. dan vaterpolistov Slovenije 
končan. Na koncu zahvala vsem, 
ki so kakorkoli pripomogli za 
uspešno izvedbo prireditve.

DARE

Turška veleposlanica Sina Baydur je skupaj s kamniškim županom Tonetom 
Smolnikarjem in Matjažem Rakovcem, predsednikom VZS, podelila pokale naj
boljšim vaterpolistom.

Poslovalnica SKB banke

f&0 SKB BANKA DiD,
www.skb.si • Zeleni telefon 080 15 15 societe generale Group

___________________________________________________________________________ _____________

brezplačno vodenje osebnega računa do konca leta 2007 mesečni prihranek 1,75 EUR
brezplačni SPLET KOMPLET (SKB NET Zeleni telefon in WAP SKB NET) prihranek 20,86 EUR
brezplačna enoletna članarina za MasterCard kartico ali 
brezplačna enoletna članarina za VISA kartico

prihranek 14,40 EUR 
prihranek 12,31 EUR

Pričakujte vec in bolje.
Poslovalnica Kamnik vas vabi v prenovljene prostore.

. mKtmSS IUMI

Paket otvoritvenih ugodnosti
Vsi tisti, ki boste do 31. decembra 2007 pri nas odprli svoj osebni račun, na katerega prejemate plačo, pokojnino oziroma druge 
redne mesečne prilive, si boste s tem zagotovili naslednje ugodnosti:

Poleg tega lahko izkoristite še:
• brezplačno prvo odobritev limita v višini odobrenega limita na računu pri drugi banki,
• brezplačno odprtje varčevalnih računov SKB banke,
• hitro ureditev direktnih obremenitev,
• odobritev kredita za poplačilo obstoječih kreditov v drugih bankah (brez stroškov odobritve kredita) in
• kritje polovice stroškov odobritve za vse nove kredite v letu 2007.

Ribe in vino naredita življenje fino
V Termah Sno

vik so 16. junija 
že peto leto za
pored pripravili 
tekmovanje v pri
pravi postrvi.

Najprej so se 
v kuharsko-gur- 
manskih veščinah 
med seboj merili 
profesionalni, ku
harji, nadaljevali 
pa so ljubiteljski 
kuharji. Priprav
ljene jedi je pod 
budnim očesom 
ocenjevala stro
kovna komisija, 
postrvi pa so bile 
na voljo tudi obis
kovalcem, ki so jih 
licitirali. Ker ribe 
in vino naredita
življenje fino, kot pravi rek, je la pokušina vin. Glasba pa je le prijetno popoldne v naravi, na 
tekmovanje in okušanje priprav- še potrdila uspešno uresničen svežem zraku, ob dobri in zdra- 
ljenih ribjih specialitet spremlja- namen organizatorja: preživeti vi hrani in druženju.

Si Mercator Center Kamnik
vabi s prijetnimi dogodki in najboljšo ponudbo

v Petek, 22. iuniia. od 17. do 19. ure 
Otroška delavnica JAGODE IN ČOKOLADA
v soboto. 23. iuniia, od 10. do 12. ure 
GUSARSKA ZABAVA s plesom, petjem in igrami
v soboto, 30. iuniia, od 10. do 12. ure
ZABAVA S PODOKNIČARJEM IN KVINTETOM DORI

BREZPLAČNO

! . '

brezpvi cnb

Kakovostno
Slovensko;:
skrbno

■ :

■■

Salama Pipi 
piščančja, posebna, 400 g 

+ jetrna pašteta 
W Mojca BREZPLAČNO 
* . MIR, Gornja Radgona

300”

| Blejska salama 
mini, 400 g
+ 200 g BREZPLAČNO
Meso Kamnik, Kamnik

2,07eur
496r

Ponudba velja od 21.6. do 2.7. 2007 oz. do prodaje zalog.

Vabljeni na 
oddelek 
mesnice 
v našem 
centru, kjer 
smo pripravili 
bogato izbiro 
dnevno 
svežega mesa 
in mesnih 
izdelkov za žar.
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Za nami so 11. Srednjeveški dnevi v Kamniku

Letošnja novost - tekmo '/anj t 
s srečuj eveškimi katapulti navdušilo

Letošnji, že enajsti srednjeve
ški dnevi v Kamniku so v stari 
del mesta ponovno prinesli nekaj 
utripa življenja v srednjem veku. 
Od petka, 8. junija, do nedelje, 
10. junija, smo na ulicah mesta

prisluhnili zvokom srednjeveške 
glasbe, opazovali plese mestne 
gospode, mečevanja vitezov, 
obiskali živilsko in rokodelsko 
tržnico, orožarsko delavnico z 
razstavo srednjeveškega orožja,

platarsko delavnico z razstavo 
oklepov, otroci pa so ustvarjali 
v delavnicah, iskali Veronikin za
klad, še najbolj pa skupaj s starši 
uživali ob spretnosti čarovnika. 
Prav gotovo je bil posrečeno iz
bran tudi ambient gradu Zapri
ce za čudovit večer trubadurske 
lirike, ki so ga pripravili dijaki 
Šolskega centra Rudolfa Maistra 
in glasbeniki ateljeja Carl Orff iz 
Kamnika.

Letošnja novost v programu, 
ki je prerasla v osrednje in naj
bolj privlačno dogajanje, pa je 
bilo tekmovanje za Vrtomirjev 
prstan - tekmovanje v streljanju 
s srednjeveškimi katapulti. Kot 
je povedal Goran Završnik iz KD 
Priden možic, kjer je vzklila ideja 
o tem tekmovanju, izpeljali pa so 
ga skupaj z organizatorjem sred
njeveških dni Agencijo za razvoj 
turizma in podjetništva občine 
Kamnik ter MC Kotlovnica, gre 
za nekakšne kamniške srednjeve
ške igre brez meja, kjer se ekipe z 
uporabo doma izdelanih lesenih 
katapultov spopadejo z zmajem.

Zmagovita ekipa ŠCRM zna najbolje streljati in upravljati s srednjeveškimi katapulti.

Tako je množica obiskovalcev le
tošnjih srednjeveških dni uživala 
ob rekonstrukciji srednjeveške 
zgodbe o junaku Vrtomiru, ki pri
de v Kamnik, da bi našel izgublje
no sestro, pomiril nemiren duh 
umorjenega očeta in premagal 
strašnega sedemglavega zmaja 
iz Kamniške Bistrice. Preprosti 
katapulti so delno sestavljeni 
pričakali ekipe, ki so ga morale

Tekmovanje za Vrtomirjev prstan je predstavljalo osrednje in najbolj 
obiskano dogajanje letošnjih srednjeveških dni v Kamniku. Množica 
obiskovalcev je napeto pričakovala spopad srednjeveškega junaka Vrto- 
mira s strašnim zmajem iz Kamniške Bistrice. S preprostimi, lesenimi 
katapulti so ekipe streljale na sedemglavega zmaja na vrhu grajskih * 
vrat, ki so zaprle Samčev predor...

Utrip srednjega veka pod pobočjem Malega gradu, najlepšem 
ambientu za tovrstno prireditev.

Rokodelska tržnica s prikazi sred
njeveških obrti in orožarska de
lavnica z razstavo srednjeveškega 
orožja sta pritegnili obiskovalce.

zagradili Samčev predor, 
so prestali turški vpad, 
nabirali razstrelivo in 
skušali spraviti katapult 
na primerno razdaljo, od 
koder so skušali zadeti 
vseh sedem zmajevih glav 
na vrhu grajskih vrat. Naj
več spretnosti in sreče je 
imela ekipa Šolskega cen

tra Rudolfa Maistra Kamnik.
Za nedeljsko srednjeveško do

gajanje pa so na grajskem dvori
šču Starega gradu poskrbeli člani 
Društva ljubiteljev srednjega veka 
Stari grad.

Besedilo: SAŠA MEJAČ 
Foto: Alenka Hribar, 

Ana Stanovnik Perčič 
in Saša Mejač

... »Bomo premagali sedemglavega zmaja?« so se po izstrelku proti 
zmajevim glavam na vrhu grajskih vrat spraševali v ekipi Turističnega 
društva Kamn'k...na koncu so bili na drugem mestu...

www
Do konca septembra 2007 omogočamo vsem imetnikom 
NLB Poslovne kartice MasterCard brezplačen dvig 
gotovine na bankomatih NLB. Če poslovne kartice 
še nimate, jo lahko do 13. julija 2007 pridobite brez 
stroškov članarine za prvo leto!

NLBO Skupina

4. slovenski dan vrtnic 
v Arboretumu Volčji Potok

Vrtnica - kraljica rož, 
primadona vseh parkov

»Pozdravljene vrtnice, po
zdravi v rožni vrt in celoten 
park!« je skupno sporočilo 
predstavnikov Društva ljubi
teljev vrtnic Slovenije, Arbore
tuma Volčji Potok in številnih 
obiskovalcev, ki so se v petek, 
15. junija, zbrali v rozariju Ar
boretuma na večeru med vrt
nicami, da počastijo to cvetno 
razkošje Slovenije, ki bogati 
življenje celotnega parka in 
radosti ljudi. Letošnji 4. slo
venski dan vrtnic je potekal 
v večernem času, ob cvetočih 
rožnih grmih in soju sveč je 
bila prireditev še posebej ča-

Kot najlepšo rožnato vrtnico v rozariju Arbore
tuma Volčji Potok so obiskovalci izbrali skriža- 
no čajevko sorte NOSTALGIK, ki je kremasto 
bela v sredini, proti robu listkov cvetov pa če
šnjevo rožnata.

Matjaž Mastnak iz Arboretuma Volčji Potok je ljubiteljem vrtnic predstavil letošnjo 
najlepšo lepotico po mnenju strokovne komisije - mnogocvetno vrtnico sorte HOME- 
&GARDEN srebrno roza barve in ji ob svečavi bakel nazdravil v počastitev.

Tudi najmlajšo 
obiskovalko, 14-mesečno 

Saro, in njeno mamico 
Matejo Reš iz Radovljice je 
»osvojil« opojni vonj vrtni
ce, ki je bila v lanskem letu 

izbrana za najbolj dišeč6 
vrtnico.

robna. Zara
di mile zime 
in zelo to
ple zgodnje 
pomladi so 
vrtnice leto
šnjo sezono 
pohitele s 
cvetenjem, 
zato smo jih 
lahko prav 
na rožni dan 
občudovali v 
vsem njiho
vem razko
šju. Zbrane 
sta pozdra
vili Melita Miš iz 
Arboretuma Volčji 
Potok in pred
sednica Društva 
ljubiteljev vrtnic 
Slovenije Breda 
Čopi, nato smo 
nazdravili najlepši 
vrtnici v letošnjem 
letu. Obiskovalci in 
strokovna komisija 
so se tokrat posve
tili barvi vrtnic. Po 
mnenju obisko
valcev, ki so glaso
vali od 1. junija, je 
najlepša rožnata 
vrtnica skrižana 
čajevka NOSTAL- 
GIE, ki pravzaprav 
ni rožnata, ampak 
je kremasto bela v 
sredini, proti robu 
listkov cvetov pa 
češnjevo rožnata. 
Strokovna komisi
ja je letošnjo krono

namenila lepi in zdravi mnogo- 
cvetni vrtnici HOME&GARDEN 
srebrno roza barve.

Večer, ki ga je v čudovitem 
ambientu rozarija, v katerem 
se bohoti dvesto različnih sort 
vrtnic, sproščeno povezoval 
Matjaž Mastnak, so obogatile 
mlade umetnice iz glasbene 
šole Jurke Zoroja ter manjša 
razstava likovnih del slikarke 
in ljubiteljice vrtnic Andrejke 
Čufer v stari upravni stavbi.

Ob predstavitvi vrtnic v ro
žnem vrtu so člani Društva lju
biteljev vrtnic razkrili mnogo 
zanimivosti te čudovite rože, 
ki je simbol sreče, ljubezni in 
lepote. Naj vam zaupam, da 
vrtnice še posebej močno in 
najlepše dišijo zjutraj, ko so
nčni žarki pričnejo segrevati 
eterična olja v cvetovih. Vsaka 
vrtnica je tako osebnost zase, 
s svojo zgodovino, s svojo bar
vo in obliko cvetov ter svojim 
vonjem.

ANITA MEJAČ
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Razvoj občine Kamnik
Zadnji mesec je bil politično zelo pester. Tako smo se na žu

panovo povabilo udeležili predstavitve analize razvoja občine 
Kamnik, ki sta ga izdelali firmi Locus in Koda. Predstavitev je bila 
narejena popolnoma profesionalno in v SDS smatramo, da je to 
lahko dobra osnova za začetek izdelave prostorskih aktov v občini 
Kamnik. Na žalost pa je župan rezultate analize objavil šele po
tem, ko mu je občinski svet s sklepom odredil, da mora dati na 
vpogled podatke, ki so povsem javnega značaja in za katere smo 
svoj denar dali davkoplačevalci. Zaradi tega so bile naše pripombe 
na omenjeni predstavitvi in na občinskem svetu zelo okrnjene. 
Sedaj so rezultati analize na voljo na spletni strani Občine Kamnik, 
sam pa bi vam za začetek rad predstavil le nekaj podatkov, ki se 
mi zdijo zelo zanimivi.

V zadnjih letih smo bili v naši občini priča velikim spremembam. 
Zapirala so se velika podjetja in s tem se je manjšalo število delo
vnih mest. To dejstvo samo po sebi sploh ni tako kritično, saj se 
delovna mesta zapirajo povsod po svetu. Problem v Kamniku pa 
je ta, da se pri nas ne odpirajo nova delovna mesta. Tu vidimo 
glavni problem v občinski upravi, saj ni naredila neke poslovne 
cone, kjer bi vlagatelji brez težav in v kratkem času prišli do mo
žnosti nakupa zemlje, kar bi posledično pripeljalo do odpiranja 
novih delovnih mest. Tako smo v preteklih desetletjih izgubili na 
tisoče delovnih mest. Večina teh ljudi se je sedaj prisiljena voziti 
na delovna mesta izven naše občine. To pa povzroča še dodatne 
težave, saj je zaradi povečanega prometa dnevnih migrantov ko
nicah nastal pravi kaos.

Na seji občinskega sveta smo imeli kar nekaj točk, ki jih moramo 
omeniti. Tako smo svetniki SDS predlagali umik 12. točke dnev
nega reda, s katero je občinska uprava predlagala prodajo 150 
m2 parkirnih površin v samem mestnem jedru. Predlog, da se pro
dajajo parkirne površine ob hkratnem kroničnem pomanjkanju le
ten, je za svetnike SDS neprimerno in neodgovorno ravnanje. Naš 
predlog je podprla tudi večina iz pozicijskih vrst, kar nas utrjuje v 
prepričanju, da smo imeli prav.

V SDS smo nasprotovali kar poprečnemu dvigu cen pogrebnih 
storitev. Mnenja smo, da bi storitve, ki so nujne in za katere bi 
bistveno povečanje cen lahko vplivalo na standard manj premo
žnih ljudi, morali podražiti manj kot pa nadstandardne storitve. 
V letin, odkar je bila narejena zadnja podražitev, je bila inflacija 
vsega skupaj dobrih 12%, občinska uprava pa predlaga dvig kar 
za 27%. Ker bo odlok sprejet šele v drugem branju (ena izmed 
naslednjih sej) upamo, da bo občinska uprava pri dvigu cen po
sameznih postavk bolj previdna.

Na tapeti smo imeli tudi zaključni račun in občinsko premoženj
sko bilanco, oboje za leto 2006. Na sami seji smo svetniki postavili 
kar nekaj konkretnih vprašanj. Na nobeno od njih nismo dobili 
konkretnega odgovora, še več, bilo nam je očitano kritiziranje vse
ga kar počez, kar pa odločno zavračamo. Tako nam ni jasno, kako 
lahko pride do tako velikega razkoraka med planiranimi stroški 
in dejansko porabo. Jasno nam je, da ni bilo mogoče predvideti 
povečanja postavke za pluženje cest, saj je bila zima 2005/2006 
res bogata s snegom. Poleg te postavke, kjer je bila prerazporedi
tev 35 mio SIT, pa so bile tudi druge prerazporeditve v skupnem 
znesku kar 65 mio SIT. Glede na dejstvo, da je župan in njegova 
koalicija pri sprejemanju proračuna energično nasprotovala našim 
predlogom in amandmajem tudi za projekte, vredne le milijon 
tolarjev, smo v SDS mnenja, da je proračun navadna farsa. Velik 
problem je tudi dejstvo, da je nekdo v občinski upravi »pozabil« 
prodati delnice Cestnega podjetja Ljubljana, ki so v lasti Občine 
Kamnik. Zaradi te malomarnosti je bilo občinsko premoženje v letu 
2006 oškodovano za najmanj 30 mio SIT. Verjetnost, da bi zaradi 
tega kdo odgovarjal, je pri tej občinski upravi seveda zelo majhna. 
Zaradi navedenih dejstev smo svetniki SDS glasovali proti sprejetju 
zaključnega računa in premoženjske bilance za leto 2006.

Omeniti moramo tudi zbor občanov, ki ga je sklical g. župan v 
KS Duplica, Šmarca in Volčji Potok. Glavni vzrok sklica je bila po
delitev dovoljenja družbi TISA d.o.o. za dobo petih let. Zelo nam 
je žal, da je zbor občanov izzvenel le kot informativni sestanek, 
saj je manjkal minister za okolje in prostor g. Janez Podobnik. 
Prav tako ni bilo prisotnih predstavnikov podjetja TISA. Ker je 
bila udeležba prenizka, tudi ni bilo mogoče sprejeti nobenih za
vezujočih sklepov. Poudariti je potrebno, da so s tem dovoljenjem 
precej zaostreni pogoji delovanja kurilnice, saj med drugim tudi 
predpisuje, da mora družba Tisa najpozneje v 36 mesecih vgraditi 
merilno napravo za izpust plinov neposredno na svoj dimnik. V 
tistem trenutku verjetno ne bo več težav, o katerih sedaj tarnajo 
okoliški prebivalci. Prepričani smo, da so komunikacije med kom
petentnimi pogajalci v celoti prekinjene, zato bi morali razmišljati 
o novi ekipi, ki bi navezala stike s firmo TISA. Ob dobrih pogajalcih 
bi gotovo uspeli zagotoviti stalni monitoring pred končnim zakon
skim rokom, seveda tudi s subvencioniranjem te naprave s strani 
občinskega proračuna. Prisotni se nismo mogli znebiti občutka, 
da je šlo pri zboru občanov le za osebno promocijo župana, manj 
pa za iskanje realne možnosti rešitve problema.

ROBERT KOKOTEC, SDS KAMNIK

PISMA - MNENJA - ODMEVI - PISMA - M
Preverimo, kdo piše zavajajoče članke o 
sporni obdelavi odpadkov v Suhadolah

Odgovor županu občine 
Komenda na komentar objav
ljen v Kamniškem občanu št. 
11 7. junija 2007, v katerem 
meni, da sta Okoljevarstveni 
forum OO Socialnih demo
kratov Kamnik-Komenda in 
Civilna iniciativa - Odbor za 
ohranitev kvalitete podežel
skega bivalnega okolja zava
jala javnost.
Odgovor na komentar A

Resje, daje v 27. členu Zako
na o urejanju prostora naveden 
program priprave prostorskega 
akta, ki pa nima nikakršne po
vezave s sklepom Občinskega 
sveta občine Komenda z dne 
18.12.2003, ki se glasi: Na pod
lagi sanacijskega programa in 
ureditvenega načrta se del gra
moznice ob cesti Mengeš-Moste 
po končanem izkoriščanju re- 
kultivira v kmetijske površine, 
del pa se nameni za deponijo 
inertnega (gradbenega) ma
teriala, zbiranju in sortiranju 
komunalnih odpadkov (dose
danja dejavnost), skladiščenju 
in predelavi ekološko nespo
rnih proizvodov. Na osnovi 
dokumentacije, s katero razpo
lagamo, je mogoče ugotoviti, da 
je sam župan dne 31■ 12.2003 
sprejel sklep o programu pripra
ve lokacijskega načrta območja 
03 Gramoznica, kar pomeni, da 
ta sklep ni bil sprejet v skladu s 
Statutom občine Komenda in je 
sporen. Citiramo najnujnejšo 
navedbo iz statuta: Prostorske 
plane in druge plane razvoja 
potrjuje občinski svet. Konec 
citata.
Odgovor na komentar B

Že v članku Kje nas čevelj žuli? 
smo zapisali datume sklicane 1.

in 2. prostorske konference ter 
datum zbora občanov za vasi 
Moste, Suhadole in Križ. Na vabi
lu za prvo prostorsko konferenco 
in v obeh zapisnikih je tudi pod
pisan župan občine Komenda g. 
Tomaž Drolec. Zakaj župan ob
čine Komenda v odgovoru nava
ja, da jame obravnave še ni bilo, 
nam uradno ni znano, sumimo 
pa, da občinski upravi bolj uga
jajo posamezna določila iz Za
kona o prostorskem načrtovanju 
(ZPNačrt) (Ur. I. RS, št. 33/2007), 
ker so bile v predhodnih postop
kih glede izgradnje MBOpostaje 
storjene napake, zaradi katerih 
ni dosežena namera občine. 
Odgovor na komentar C

Zapisano v tem odgovoru za 
nas sicer ni v celoti sporno, dej
stvo pa je, da je Zavod za zdrav
stveno varstvo Kranj podal 
povzetek, ki temelji na skladi
ščenju in predelavi ekološko 
nespornih proizvodov ter 
ohranitve značilne krajinske 
podobe ravninskega polja. oz. 
sanacije devastiranega obmo
čja. Upravičeno sumimo, da 
omenjeni zavod ni razpolagal z 
vsemipotrebnimi podatki. Nihče 
odprisotnih iz obeh organizacij, 
ki smo sodelovali na javni tribu
ni v Mengšu, se ne spomni, da bi 
kdo od strokovnjakov povedal, 
da MBO postaja ne bo imela 
predvidenih polucij na podtal
nico.
Odgovor na komentar D

Komentar, da kmetijstvo za
radi predelovalnice odpadkov 
ne bi izgubilo gospodarske 
funkcije, je preprosto smešen 
ne glede na predhodno mnenje 
Zavoda za zdravstveno varstvo 
Maribor. V kolikor bi investitor

razpolagal s tehnologijo, ki je 
popolnoma identična tehnologi
ji predelovalnice locirane sredi 
Dunaja, bi komentarju župana 
občine Komenda lahko pritr
dili, kar pa v tem trenutku ni 
mogoče, saj po naših podatkih 
tudi občina Komenda ne razpo
laga s tehnologijo, identično du
najski. V kolikor pa razpolaga, 
vljudno prosimo, da jo dobimo 
na vpogled.
Odgovor na komentar E

Očitno je oseba, ki je sestav
ljala ta članek, pozabila, da je 
popolnoma drugače zapisala v 
komentarju B kot v komentarju 
D. K temu je potrebno dodati, 
da v primeru izgradnje MBO po
staje in spremljajočih objektov 
znotraj Drnovskega polja niso 
prizadeti samo prebivalci vasi 
Moste, Križ, Suhadole in Topole, 
ker je suhadolska gramoznica 
na tromeji občin Komenda, 
Kamnik, Mengeš in zaselkov 
občine Domžale.
Odgovor na komentar F

Če bi resnično mešali pojma 
»prostorska konferenca« in »zbor 
občanov«, občine Komenda ne 
bi opozarjali na storjene napake 
pri sklicu obeh prostorskih kon
ferenc. Res je, da občina Komen
da ne more sklicati zbora obča
nov v naseljih izven svojih meja, 
lahko pa bi se z upravami občin 
Kamnik, Mengeš in Domžale do
govorila, da organizirajo javne 
tribune in sicer pred začetkom 
pridobivanja dokumentacije, 
na tribunah pa bi sodelovali 
župan občine Komenda in dru
gi strokovnjaki s tega področja. 
Menimo, daje to tudi eden od 
vzrokov, da sosednje občine niso 
podpisale pisma o nameri.
Odgovor na zadnji komentar

V kolikor občina Komenda 
razpolaga s 150 pobudami,

ki jih je prejela v postopku 
priprave Prostorske strategije 
s strani zainteresiranih kra
janov predlagamo, da nam 
omogoči vpogled v vse pobude, 
na osnovi katerih bomo lahko 
ocenili resničnost navedenih 
podatkov. O razlikah med teh
nologijami pri izgradnji MBO 
postaje in spremljajočih objek
tov v posameznih Evropskih 
državah, je natančno obrazlo
žil strokovnjak prof. dr. Ivanc 
na javni tribuni v Kulturnem 
domu Mengeš. Temu je pritr
dil odgovorni za to področje 
pri podjetju Snaga Ljubljana 
mag. Praznik.

Ce si občina Komenda razla
ga, da bodo prizadeti krajani 
stali križem rok, ko ta načrtuje 
MBO postajo s spremljajočimi 
in obstoječimi objekti v nepo
sredni bližini njihovih domov, 
se zelo moti. Zakaj ni ob tej 
priliki župan seznanil javno
sti, da so mu predstavniki pod
pisnikov peticije ponudili po
moč, če se bo občina odločila 
zgraditi MBO postajo na kateri 
koli drugi lokaciji znotraj ob
čine kot npr. poleg poslovnega 
centra v bližini meje z občino 
Vodice ali pa na kateri koli 
drugi lokaciji znotraj občine 
Komenda. Javno kritizirati 
podpisnike peticije (krajane 
občine Komenda), da so vpli
vali na Ministrstvo RS za oko
lje, ker ni izdalo dovoljenja za 
izgradnjo MBO postaje v Suha
dolah, je povsem neokusno in 
neprimerno, zato hudomušno 
sprašujemo župana g. Drolca, 
zakaj ni pristal na izgradnjo 
MBO postajo na kateri koli dru
gi lokaciji znotraj te občine?

Odbor za ohranitev 
kvalitete podeželskega 

bivalnega okolja, 
Ivanka Spende in 

Daniel Kovačič

Pojasnilo k odgovoru:
Naj direktor Calcita izve nova dejstva.../

V zadnji številki Kamniškega 
občana g. župan v 2. točki na
vaja sestanek na Ministrstvu za 
promet, kije bil 15-11.2007. Na
vedel je vse udeležence na tem 
sestanku, a glej ga zlomka - tudi 
tokrat pozabi, daje temu sestan
ku prisostvoval tudi poslanec v 
DZ, legalno in legitimno izvoljen 
na zadnjih državnozborskih vo
litvah.

Nič zato, saj je že vajen njego
vih poniževanj in tudi prijaznih 
besed, kadar rabi lobiranje pri 
vladi ali ministrih. Ničposebne
ga bi rekel, če g. župan že takoj 
v naslednjem stavku te iste to
čke ne bi navajal svojega raz
loga za sklic sestanka, ki pa se 
močno razlikuje od resničnega.

Minister g. Janez Božič je sklical 
usklajevalni sestanek na mojo 
pobudo kotposlanca iz razloga, 
ker je direkcija za ceste (ne vem 
na čigavo pobudo) brez vnapre
jšnje najave in brez prehodnega 
roka omejila osno obremenitev 
ceste Stahovica-Kamnik.

Tudi trditev, da seje Calcit upi
ral, da bi karkoli sofinanciral ni 
resnična, je pa res, da predstavni
ki Calcita niso želi dajati denar v 
»Žakelj brez dna«, kot so se izrazi
li, so pa bili pripravljeni financi
rati konkretne projekte. Po moji 
osebni urgenci pri ministru sem 
po skoraj enem mesecu oz. nata
nčno 13-12.2006prejel zapisnik 
in prepričan sem, da so ga prejeli 
tudi ostali prisotni. V zapisniku

OBČINA KAMNIK POTREBUJE 
NOV RAZVOJNI ZAGON!

Občinski svetniki in svetnice 
so bili pred kratkim informirani o 
aktivnostih za pripravo novega ob
činskega prostorskega načrta. 
Na predstavitvi je bila svetnikom in 
svetnicam predstavljena tudi izjem
no poglobljena in kvalitetna analiza 
stanja na področjih, ki so povezana z 
urejanjem prostora. Nedavna pred
stavitev bi morale Kamničane in 
Kamničanke temeljito predramiti. 
Analiza objektivno in poglobljeno 
kaže na alarmantno stanje v naši ob
čini na področju urejanja prostora, 
na področju gospodarstva, kmetij
stva in turizma. Tokratna anali
za je pokazala na vse tisto, kar 
Nova Slovenija Kamnik že vrsto 
let opozarja kamniškega župana 
in občinsko upravo.

Izdelovalci analize so pritrdili 
našemu dolgoletnemu opozarjanju 
občinskega vodstva, kaj bi bilo po
trebno spremeniti, da bi bil razvoj 
občine hitrejši in kvalitetnejši. Tako 
smo izvedeli:
- da prebivalstvo v naši občini, 

predvsem v mestu in bližnji oko
lici zelo hitro narašča, vendar 
le na račun priseljevanja v nova

blokovska naselja in ne na račun 
povečane natalitete, 
da je naravni prirast prebivalstva 
zaznati le na podeželju, 
da v občini primanjkuje delavnih 
mest in se zato veliko ljudi dnev
no vozi v službo v Domžale in 
Ljubljano,
da število delovnih mest v občini 
še vedno pada,
da se Kamnik zaradi tega spremi
nja v spalno naselje, 
da je premalo javnih parkov in 
otroških igrišč,
da se bomo že v bližnji pri
hodnosti zaradi nenaravnega 
prirasta mladega prebivalstva 
srečali s problemom pomanj
kanja kapacitet v otroškem 
varstvu, šolah, zdravstvu, itd... V 
javnih ustanovah bomo morali 
dograditi kapacitete, vendar, 
ko se bo nenaravni trend rasti 
prebivalstva umiril, se bomo so
očili s preveliko kapaciteto teh 
ustanov,
da so dohodki Kamničank in 
Kamničanov zelo slabi, 
da zaostajamo pri razvoju drobne
ga gospodarstva in zlasti turizma,

saj ne premoremo niti hotela,
- da je bilo koriščenje evropskih

kmetijskih skladov v kmetijstvu 
izredno slabo, r

- da so delovna mesta skoncentri
rana samo na okolico mesta, kjer 
je kar 85% vseh delovnih mest, 
podeželje pa v razvoju močno za
ostaja.

Zato Nova Slovenija Kamnik
pri pripravah novih prostorskih
aktov predlaga:
1. Organizirana gradnja stanovanj

skih blokov naj se prilagodi po
trebam Kamnika in ne »gradbe
nim lobijem«.

2. V gradnjo naj se vključuje kam
niška podjetja, saj sedaj gradijo 
izključno tuja.

3. Pri načrtovanju zazidljivih po
vršin je treba biti smelejši, brez 
nesmiselnih omejevanj gradnje 
(primer: Podgorje).

4. Načrtovati je potrebno nova po
dročja za razvoj drobnega gospo
darstva in to razpršeno po vsej 
občini, da s tem pospešujemo 
tudi razvoj na periferiji / podeže
lju.

5. Zagotoviti je potrebno zadosti 
novih, smiselno razporejenih 
zazidalnih površin za razne na
membnosti (drobno gospodar
stvo, kmetijstvo in gozdarstvo, 
šport in rekreacija, javne parkov
ne površin, turistični objekti, itd 
...).

6. Določitev novih zazidljivih po
vršin mora biti dobro premišlje
na in ne preveč restriktivna, saj 
pomanjkanje zazidljivih površin 
vodi v pretirano navijanje cen 
zemljišč in posledica tega je lahko 
korupcija.
Zaradi vsega naštetega smo v Novi 

Sloveniji Kamnik že ob predstavitvi 
teh prostorskih materialov na za
dnji seji občinskega sveta, 30. maja, 
predlagali, da izdelovalci občinske
ga prostorskega načrta (OPN) pred
stavijo svoje osnutke širši javnosti 
še pred pridobivanjem smernic in 
strokovnih podlag nosilcev urejanja 
prostora. Javnost bi tako lahko dala 
svoje pripombe in dodatne pred
loge na pripravljene osnutke OPN 
še preden bi se do njih opredelila 
pristojna ministrstva.

Občanke in občane občine Kam
nik pa pozivamo, naj se javnih ob
ravnav aktivno udeležujejo, naj o 
razvoju svojega kraja razmišljajo že 
sedaj in pripravijo svoje predloge 
pravočasno.

Nova Slovenija Kamnik

je zapisan en sam sklep, ki ga do
besedno navajam:

SKLEP: Minister Janez Božič 
je od prisotnih zahteval, da na 
podlagi ocen potrebnih vlaganj 
v cestno omrežje v vplivnem ob
močju kamnoloma pripravijo 
tristranski dogovor o zagotav
ljanju sredstev za izvedbo del. V 
dogovoru morajo biti določeni 
deleži vlaganj

Direkcije, Občine Kamnik in 
podjetja Calcit. Podpis dogovora 
bo podlaga za spremembo pro
metne ureditve na državnih ce
stah. Rok za pripravo dogovora 
je 1 mesec.

Iz navedenega sklepa niso 
razvidni nobeni deleži sofinan
ciranja, kot trdi g. županje pa 
razvidno, da se je o njih potreb
no dogovoriti.

Ker direkcija ni v roku, dolo
čenem v sklepu, pripravila niti 
usklajevalnega sestanka vseh 
treh strani niti predloga spo
razuma, sem 26.1.2007pisno 
pozval ministra k realizaciji 
sklepa. Minil je mesec februar 
in pošteno smo že zakorakali 
v marec. Sklep je bil še vedno

samo mrtva črka na papirju, 
zato sem 16.3-2007 poslal mi
nistru g. Božiču ostro urgenco. 
Na majskem zasedanju DZ sem 
osebno pozval ministra k reali
zaciji sklepa, kjer pa sem konč
no dobil odgovor, da je predlog 
že pripravljen za pošiljanje v 
podpis.

Ne želim si pripenjati kakšnih 
lovorik, zdi pa se mi prav, daje 
informacija podana korektno in 
tudi z ozadjem, za lažje in boljše 
razumevanje.

Na koncu moram v vednost 
bralcem povedati, da smo bili 
poslanci pri sprejemanju prvega 
dvoletnega proračuna po nasto
pu mandata pozvani k podpori 
ali eventualnem umiku postavk 
iz predloga proračuna. Vedno 
sem se in se bom tudi v prihod
nje zavedal, da predstavljam 
okolje, iz katerega prihajam, 
zato 0m in bom tudi v bodoče 
podpiral vse projekte, ki jih bo 
občinska uprava pripravila in 
naslovila na vlado ne glede na 
to kdo je župan.

Rudi Veršnik, 
poslanec SDS v DZ

RAZPIS PROSTIH DEL IN NALOG HIŠNIKA
V STAVBI DRUŠTVA UPOKOJENCEV KAMNIK, 
KOLODVORSKA UL. 5

Društvo razpisuje prosto honorarno delo hišnika v društveni 
stavbi, ki bo skrbel za gospodarno uporabo prostorov in 
okolico stavbe. Prednost imajo upokojenci.

V sestavni del hišniških opravil sodijo tudi dolžnosti 
društvenega praporščaka.

Hišniku je na voljo dvosobno stanovanje v stavbi 
društva.

O konkretnih nalogah se dogovorimo ob vašem obisku.

Pisne prijave z vašimi podatki in s kratkim opisom 
dosedanjega dela sprejema društvo do vključno 5. julija 
2007. Prijavljeni kandidati bodo obveščeni najpozneje 
do 15. julija 2007.

Informacije po telefonu: 01/8391-015 vsak torek 
in petek od 8. do 12. ure.
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In ena se meni in 
nam je želja spolnila

Kar verjeti nisem mogel, da je 
res, pa je vendarle res. Zato sem 
čakal z zahvalo za moja nova 
oblačila, za katera sem pričel 
prositi in tožiti v oktobru leta 
2005. Novih oblačil mi ni prine
sel ne Miklavž, ne Božiček, ne 
dedek Mraz, pa tudi volitve ne.
Kmalu po občinskem prazniku 
in Veliki noči so me zajčki raz
veselili z novim »gvantom«, do
bil sem nove »manšete« in vse 
je res kot »se šika«. Po dolgih, 
dolgih letih se počutim kot pre
rojen, saj po meni lahko tudi 
rolkajo, kolesarijo bolj udobno 
kot po mojem soimenjaku pro
ti Podgorju, kjer se kolesarji in 
rolkarji počutijo, kot bi bili na 
razburkanem morju. Najbolj 
sem vesel zadovoljstva šolske 
mladine in seveda starejših 
uporabnikov moje površine, ki 
so res hvaležni »visokim« gla
vam in mojim tožbam, da po 
dolgih letih lahko varno pri
dejo do »najbolje« urejenega 
križišča pri Korobaču, kjer se 
mi nenehno pritožuje ogrožen 
smerokaz za obvezno smer 
proti centru Kamnika, saj vse 
kaže, da ga nekateri vozniki 
sovražijo tako neizmerno, da 
je več na tleh kot pokonci.

NOVA SOLA 
BREZ IGRIŠČA!

»Žita« ne bo več, tudi dobre
ga rženega kruha ne. Banane, 
kisle limone in še kaj drugega 
lahko še vedno dobite pri zele
nja varju, Selim pa vas v mojem 
imenu še vedno vabi na kavo, 
čeprav »Vagončka« ni na sliki. 
Je pa na fotografiji izstopajoč 
znak za obvezno smer v desno 
v smeri proti Kamniku. Simbo
lično naj bi usmerjal občane v 
trgovino, ki je žal že peti mesec 
zaprta, »prodaja« pa še vedno 
najceneje. Gre za trgovino na 
Kranjski cesti, katero pogrešajo 
mnogi in premnogi. Kljub zbra
nim podpisom, protestom in 
prošnjam ter intervencijam so 
se uporabniki uslug te trgovine 
obrisali pod nosom, ne glede 
na njihovo starost, zvestobo 
potrošnikov. Denarje res sveta 
vladar. Kaj pa, ko bodo obresti 
prevelike tudi za tiste, ki danes 
»šarajo« po duši in drobovju 
potrošnika?

Moj prispevek je namenjen 
zahvali za uspelo akcijo moje 
nove »konfekcijske« podobe v 
mojem in imenu vseh uporab
nikov. Na prihodnjih volitvah 
ne bom kandidiral, kot sem 
obljubil, tudi stranke »Horuk v 
nove čase« ne bom ustanavljal,

Za veliko noč sem končno dobil novo preobleko, vesel pa bi bil korakov 
v bližnjo trgovino, ki je že vse predolgo zaprta!

Komunalci, vsaka jim čast 
za njihovo kvalitetno in hitro 
delo, v času nastanka pričujoče 
fotografije, niso bili na rnalci. 
Fotografu, ob začetku posega 
v moje drobovje, so se umakni
li le toliko, da je na fotografiji 
pričujoča vsa panorama in in
frastruktura, v katero sem vas 
vabil leta 2005. Rogljičkov iz

bom pa pomagal vsem tistim, 
ki želijo nazaj SVOJO - NJIHO
VO trgovino, pa naj bo naša ali 
vaša. Vesel bom vsakega njiho
vega koraka po moji novi pre
obleki v trgovino, četudi brez 
znaka za obvezno smer.

Hvala v imenu mnogih in sre
čno hojo.

maj in vaš presrečni pločnik

Novozgrajeno telovadnico in 
adaptacijo prostorov OŠ Stranje 
v lanskem letu lahko smatramo 
kot veliko pridobitev občina 
Kamnik. Vendar ima na žalost 
celotna zadeva lepotno napa
ko, lahko bi rekli, da manjka 
smetana na torti - to je urejena 
okolica.

Večja telovadnica je terjala 
svoj davek, ki ga je na žalost pla
čalo igrišče za nogomet in ko-

je. Vse, kar lahko otroci, 
mladi in ostali ljubitelji 
športa počnemo na tem 
»igrišču«, je igranje ko
šarke na dimenzijsko 
neustreznem igrišču. 
Še slabše se godi našim 
najmlajšim, ki so kljub 
drugačnim obljubam še 
vedno brez ustreznega 
otroškega igrišča. Poleg 
učencev prve triade, ki

Zakaj ne bi bila tudi OŠ Stranje z ureditvijo okolice lepo 
zaključena celota..

. kot je to OŠ Marije Vere na Duplici.

šarko, ki je postalo dimenzijsko 
neprimerna asfaltna ploščad, ki 
je še najbolj uporabna za parki
rišča, ki jih prav tako primanjku-

po predpisih potrebujejo otro
ško igrišče, je v Stranjah tudi 
enota VVZ, ki je prav tako brez 
ustreznega igrišča. Čeprav se je

LAMBDA GROUP D.O.O.
objavlja

prosto delovno mesto 
SKLADIŠČNIKA IN SERVISERJA
NALOGE IN ODGOVORNOSTI:
- vodenje evidence zalog
- nakladanje, razkladanje, prekladanje in zlaganje blaga
- urejanje in čiščenje skladišča
- vestnost in odgovornost
- razvoz blaga po SLO in HR

NUDIMO:
- redno delo za določen čas z možnostjo podaljšanja in zaposlitve 

za nedoločen čas
- redno plačilo
- enoizmensko delo
- 8-urni delovnik od ponedeljka do petka
- možnost napredovanja

POTREBOVALI BOSTE:
- poklicno ali srednješolsko izobrazbo
- izpit B kategorije
- izpit za voznika viličarja
- kreativnost in komunikativnost
- tehnično znanje
- fizično moč
- motiviranost za delo

Vašo prijavo pričakujemo do 13. 7. 2007 na naslovu:
LAMBDA GROUP D.O.O., VOLČJI POTOK 39 b, 1235 RADOMLJE

Delavska zveza Socialnih 
demokratov odslej tudi v Kamniku

Socialni demokrati iz Kamnika 
in Komende smo 12. junija 2007 
ustanovili Delavsko zvezo Social
nih demokratov, ki bo delovala 
na področju obeh občin (DZ SD 
OO). Delavska zveza kamniških 
in komendskih Socialnih demo
kratov je na državni ravni vključe
na v tovrstno interesno združenje 
Socialnih demokratov, ki ga vodi 
Miloš Pavlica.

Za predsednika DZ SD OO 
Kamnik-Komenda je bil iz
voljen Jože Goltnik, sicer tudi 
član sveta KS iz Tuhinja. Za 
podpredsednika pa je bil izvo
ljen Tone Šuštar iz Tunjic, ki so 
mu Kamničani enkrat že izkazali 
zaupanje z izvolitvijo v Občinski 
svet občine Kamnik, v katerem 
deluje kot neodvisni svetnik.

Delavska zveza je avtonomna 
oblika delovanja njenih članic in 
članov na področju socialnega 
Partnerstva, pravne in socialne • 
varnosti zaposlenih, soupravlja
nja, sistema kolektivnega dogo
varjanja in sodelovanja stranke SD 
z organizacijami delavcev. Poleg 
elanov in članic SD lahko v De
lavski zvezi SD enakopravno 
sodelujejo občani in občanke, 
ki niso člani stranke SD in si

prizadevajo za uresničevanje 
ciljev Delavske zveze.
Gospodarski napredek 
naj prinaša koristi 
vsem!

Danes dosegamo v Sloveniji 
visoko gospodarsko rast. Po pro
duktivnosti in po nadurah, ki jih 
opravimo zaposleni, se uvrščamo 
v svetovni vrh. Žal pa dobrobiti 
gospodarskega napredka uživa
jo predvsem nekatere elite. Za
ostajamo pri plačah. Veliko ljudi 
mora živeti z mizernimi plačami 
in s skromnimi pokojninami. 
Všečne številke o relativno nizki 
brezposelnosti se ne dosega le z 
novimi zaposlitvami, pač pa tudi 
z brisanjem več deset tisoč ljudi 
iz registra brezposelnih, pri če
mer se mnogim brezposelnim in 
njihovim družinam jemlje edini 
vir preživetja. Mlade se zaposluje 
predvsem za določen čas in se 
jih s tem dolgoročno spravlja v 
socialno negotovost. Varčuje se 
na manj premožnih. Privilegi
rani pa si polnijo žepe z javnim 
denarjem. Bogati postajajo še bolj 
premožni. Z davčno zakonodajo 
so se močno zvišale neto plače 
najbolj premožnim. Delodajalce

zanima predvsem rast dividend 
in visoke nagrade upravam, ne 
pa toliko socialna varnost zapo
slenih in njihovih družin ter va
rovanje zaposlenih pred poklic
nimi boleznimi in poškodbami 
pri delu. V obdobju tranzicije so 
postali konkurenca, produktiv
nost in dobiček pomembnejši od 
demokracije, človekovih pravic, 
od varnega in zdravega okolja, od 
solidarnosti, od pravne, socialne, 
delovne in zdravstvene varnosti 
ljudi.

Večini se vsak dan znižuje soci
alna in zdravstvena varnost. Spre
membe v zdravstvu s pospešeno 
privatizacijo so usmerjene proti 
interesom delavstva in njihovih 
družin, saj zmanjšujejo solidar
nost med nami in s tem dostop
nost do zdravstvenih storitev za 
večino ljudi. Privatizacijo zdrav
stva lahko razumemo kot zmago 
lobijev, organiziranih za prevzem 
velikih sredstev zdravstvene bla
gajne in premoženja v obliki 
zdravstvenih domov in bolnišnic 
v svoje roke. Elite si ustvarjajo 
možnosti za hitrejše bogatenje 
na račun slabšanja zdravstvene 
oskrbe prebivalstva.

Članov Delavske zveze Social-

postavka v občin
skem proračunu 
imenovala »OŠ 
Stranje - gradnja, 
adaptacija, uredi
tev okolice« do 
ureditve okolice 
še ni prišlo. Naj

bolj zaskrbljujoče je dejstvo, da 
v pojasnitvi lahko preberemo: 
»Sredstva v višini 196.128 EUR 
so namenjena za plačilo pogod
benih obveznosti izgradnje OŠ 
Stranje iz leta 2006, zapadle v 
izplačilo skladno za zakonom v 
letu 2007«. Iz tega lahko sklepa
mo, da v letošnjem letu dodat
nih del v okolici šole očitno ne 
bo, na žalost pa dodatnih sred
stev na tej postavki ni zaslediti

tudi v naslednjih letih.
Starši in tudi vsi ostali se ob 

vsem tem lahko samo sprašuje
mo; kako lahko ministrstvo za 
šolstvo kot soinvestitor dopu
šča, da objekt po končani ob
novi ne ustreza predpisom, ki 
jih predpisuje ministrstvo samo 
in zakaj občina ni izkoristila so- 
investitorstva ministrstva in v 
projekt vključila tudi ureditev 
ustreznega športnega in otro
škega igrišča. Seveda je lahko 
odgovor, da bodimo zadovoljni, 
da imamo lepo urejene notra
nje prostore šolet vendar zakaj 
ne bi bila tudi OS Stranje lepo 
zaključena celota, kot je to OŠ 
Marije Vere na Duplici.

SANDI URŠIČ

nih demokratov tudi ni potrebno 
prepričevati v nesprejemljivost 
prožnosti trga dela (poenostav
ljeno povedano: lažjega odpu
ščanja zaposlenih) brez pred
hodnih učinkovitih socialnih in 
kadrovskih mrež, ki bi poskrbele 
za socialno varnost brezposelnih 
in njihovih družin ter bi usposab
ljale nove brezposelne za tržno in 
zaposlitveno zanimiva dela.

Vse močnejši pritiski za zmanj
ševanje delavskih pravic in s tem 
zmanjševanje socialne varnosti 
zaposlenih in njihovih družin so 
kamniške in komendske Socialne 
demokrate spodbudili k ustano
vitvi Delavske zveze Socialnih 
demokratov, da bi si tudi preko 
nje prizadevali za to, da bi imeli 
od gospodarskega napredka 
koristi vsi in ne te elite.

Delavska zveza Socialnih demo
kratov OO Kamnik-Komenda ima 
sedež na Šutni 14 v Kamniku, 
kjer je tudi sedež OO SD Kam
nik-Komenda, s svojim delom 
pa bo javnost seznanjala tudi na 
spletnih straneh www.kamnik. 
soc.ialnidemokrati.si. 
mag. Julijana Bizjak-Mlakar, 

predsednica OO SD 
Kamnik-Komenda

'PUBLICUS

POROČILO O IZVEDENI SPOMLADANSKI AKCIJI 
ZBIRANJA KOSOVNIH ODPADKOV NA OBMOČJU 

OBČINE KAMNIK

Obveščamo vas, da se je v okviru javne službe ravnanja z odpadki 
zaključila spomladanska akcija zbiranja kosovnih odpadkov na območju 
občine Kamnik, ki je potekala od 15. marca do 24. maja. Odvoz kosovnih 
odpadkov je potekal z različnimi specialnimi vozili (smetarsko vozilo, 
poltovorno vozilo, samonakladalec, kotalni prekucnik s hidravličnim 
polipom). Kosovne odpadke se je pobiralo po sistemu »od vrat do vrat« 
na 23-ih območjih v občini Kamnik. Pri tem je bilo zbranih in odpeljanih 
316.220 kg kosovnih odpadkov, kar predstavlja kar 107 % več kot 
v spomladanski akciji leta 2006. Zbrane kosovne odpadke smo nato 
primemo sortirali ter izločili les in kovine. Le tako bodo zbrani kosovni 
odpadki v največji meri koristno uporabljeni kot sekundarne surovine in 
ne bodo po nepotrebnem obremenjevali odlagališča.
Za aktivno sodelovanje v akciji zbiranja kosovnih odpadkov se vsem 
občankam in občanom lepo zahvaljujemo. Prepričani smo, da je na 
osnovi ozaveščenosti prebivalstva in aktivnega vključevanja v akcije zbiranja 
kosovnih odpadkov preprečeno njihovo odlaganje v naravo. Zato vas tudi v 
bodoče vabimo, da se nam pridružite. Naslednjo akcijo zbiranja kosovnih 
odpadkov bomo organizirali v jesenskem času.
Izven organizirane akcije zbiranja kosovnih odpadkov pa je občanom 
Kamnika dana možnost oddaje le-teh v Zbirnem centru Suhadole, 
ki deluje v okviru Centra za ravnanje z odpadki Suhadole (GROS). V ZC 
Suhadole je omogočeno ločeno zbiranje tudi drugih vrst ločenih frakcij 
odpadkov, in sicer:

- papiga in kartona vseh vrst in velikosti, vključno z odpadno embalažo 
iz papirja in kartona,

- stekla vseh velikosti in oblik, vključno z odpadno embalažo iz stekla,
- plastike, vključno z odpadno embalažo iz plastike ali sestavljenih 

materialov (stiropor),
- kovin, vključno z odpadno embalažo iz kovin,
- lesa, vključno z odpadno embalažo iz lesa in lesa, ki vsebuje nevarne 

snovi,
- tekstila,
- baterij in akumulatorjev, ki niso zajeti v 20 01 33 v klasifikacijskem 

seznamu odpadkov,
- zavržene električne in elektronske opreme (TV, PC...),
- odpadkov, ki so primerni za kompostiranje,
- kosovnih odpadkov,
- izrabljenih avtomobilskih gum,
- gradbenih in izolacijskih materialov, ki vsebujejo azbest.

Urnik obratovanja Zbirnega centra Suhadole:
Poletni urnik: 1. mai - 30. september

- ponedeljek - petek od 6.00 do 18.00
- sobota od 8.00 do 13.00

Zimski urnik: 1. oktober - 30. aoril
- ponedeljek - petek od 6.00 do 16.00
- sobota od 8.00 do 13.00

Za gospodinjstva je oddaja ločeno zbranih frakcij brezplačna, le oddaja 
izrabljenih avtomobilskih gum in materialov, ki vsebujejo azbest, se obračuna 
po veljavnem ceniku. Za dodatne informacije o zbiranju in ločevanju 
odpadkov lahko pokličete na telefon OC Kamnik 01/ 723 82 42.
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Občinsko prvenstvo v krosu

V TRETJE GRE RADO

Športna zveza Kamnik je 
kljub velikim težavam zaradi 
vremenskih razmer in kar dva
kratni odpovedi tekmovanja le 
izpeljala zadnje letošnje tekmo

vanje v osnovnošolskih tekmo
vanjih. Mlada dekleta in fantje 
so se na kamniškem štadionu 
merili kdo je najboljši v krosu. 
Medtem, ko so se prvi štirje

razredi merili na 500-metrski 
progi, so se vsi ostali (razen 1. 
1993 fantov, ki so tekli na 1500 
metrov) merili na 1000-metr- 
ski razdalji. Na tekmovanju je 
bilo kar nekaj napetih dvobo
jev, zmagovalci po skupinah 
pa so bili naslednji: deklice 
1.2000 - Tjaša Vrtačič; 1.1999 
- Tinkara Capuder; 1.1998 - 
Kristina Uršič; 1.1997-Diana 
Kotnik; 1.1996-Špela Lani- 
šek; 1. 1995-Petra Rebrnik; 
1.1994-Nina Vrtačič; 1.1993- 
Klementina Šimenc. Dečki 
1.2000-Jakob Krt; 1.1999-El- 
vedin Agovič; 1.1998-Mate- 
vž Planko; 1.1997-Matevž 
Škrtič; 1.1996-Anže Šorn; 1. 
1995-Grega Boštic; 1.1994- 
Anže Zupan; 1.1993-Nejc 
Smrekar.

Cicol.

Vaterpolsko društvo 
vpisuje v poletno 

vaterpolo šolo
Vabimo dečke in deklice od 
7 -15 let, da se nam prid
ružijo v poletni vaterpolski 
šoli.
+ treningi bodo potekali od 

2. do 13. julija in 
od 16. do 27. julija 
od 16.30 -18.00 
na kamniškem bazenu

♦ cena 10- dnevnih 
treningov - 40 €

♦ informacije 
041-376-503 Dare

PLANINSKI KOTIČEK
KONČANA ŠOLA ŠPORTNEGA PLEZANJA

V okviru AO Kamnik je od 5. marca do 18. maja potekala šola 
oz. tečaj športnega plezanja. Poleg teoretičnih predavanj je ob
segala tudi vaje iz plezanja in samo plezanje - tako na umetnih 
kot tudi naravnih stenah. Udeležilo in tudi uspešno jo je končalo 
11 tečajnikov: Miha Babnik, Barbara Brajer -Humar, Hana Ko
pitar, Ambrož Kregar, Maja Kunaver, Živa Lavrinc, Ajda Mali, 
Rok Petač, Marko Pogačar, Blaž Primc in Melisa Spruk. Vodil jo 
je Martin Bombač, pomagali so mu pa še Miha Bogataj, Matic 
Grojzdek, Sašo Hribar, Martina Mali, Ana Podpečan, Simon Ru
tar in Stane Židan.

BLAŽ VRABEC USPEŠEN NA ELBRUSU
V času od 18. do 28. maja je »skupina desetih posameznikov 

s skupnim ciljem« brez formalnega vodje obiskala Kavkaz. Med 
njimi so bili tako starejši alpinisti kot tudi izkušeni planinci. 
Tam so se povezali z ruskim gorskim vodnikom, kijim je uredil 
potrebno logistiko. Tri dni so porabili za aklimatizacijo, nato pa 
jih je deveterica 23- maja z višine 4350 m, kamor jih je pripeljal 
ratrak, v približno šestih urah dosegli glavni (zahodni), 5642 m 
visoki vrh. Eden iz skupine seje pa povzpel na vzhodni, 5621 m 
visoki vrh. Tokrat so bile razmere boljše kot v aprilu. Med temi, 
ki so prišli na najvišji vrh Evrope, za katerega sicer nekateri tr
dijo, da naj ne bi bil več v Eiropi, sta bila tudi Blaž Vrabec izAO 
Kamnik, ki je bil z'28 leti najmlajši udeleženec in njegov očeJože 
Vrabec iz PD Kamnik, ki je bil s 66 leti najstarejši udeleženec.

46,99 eur

11.260,86 SIT
Sanitarna armatura 
za umivalnik STICK,
Paffoni

47,99 eur

11.500,32 SIT
Viseči WC DINO / LARA,
brez deske,
Jika - Laufen

8,39 EUR/m2

2.010,58 SIT/m2
Stenska keramična 
ploščica GLITTER BEIGE,
20 x 25 cm, Marazzi

SAM d.o.o. Domžale, Preserska cesta 1, Zg. Jarše, 1235 Radomlje 
PC Jarše, Preserska cesta 1, Zg. Jarše, 1235 Radomlje, tel: 01/ 729 88 00 
PC Latkova vas, Latkova vas 84,3312 Prebold, tel.: 03/ 703 27 00 
PE Nazarje, Lesarska 26, 3331 Nazarje, tel.: 03/ 839 27 60
PETrbovlje, Bevško 3a, 1420 Trbovlje, tel.: 03/ 561 47 80 WWW.Sam.Si

a;riiir 11 1 j

Sezona triatlona je na vrhun
cu. Po zelo uspešni organizaciji 
tekem akvatlona v Snoviku in 
duatlona v Kamniku in odličnih 
rezultatih Triatlon kluba POS 
Elektronček Trisport se je v

klice je Liza Uršič osvojila drugo 
mesto. V triatlonu - kategorija sta
rejše deklice je na tretjo stopni
čko stopila Teja Jazbinšek. Med 
kadetinjami je bila tretja Tjaša 
Romšak, pri mlajših mladinkah 

pa je Manca Vr
hovnik zasedla 
2. mesto. Domen 
Hribar je zma
gal, prav tako je 
bil prvi v skupini 
absolutno Super 
sprint triatlon. 
Med veterani I. je 
drugo mesto zase
del Gregor Gan
tar. Miro Kregar 
je bil zopet prvi v 
kategoriji vete
rani II., Viktor

preteklem tednu končal triatlon 
v Murski Soboti. Tekma je štela 
za slovenski pokal in za naslove 
ekipnih državnih prvakov. Na
stopilo je 150 tekmovalcev iz 
vse Slovenije, med njimi kar 30 
Kamničanov.

V mladinskem super sprintu 
sta tako v ženski kot moški kon
kurenci slavili ekipi Ribničanov, 
na drugem mestu pa Kamničani. 
Novi članski državni prvaki so 
postali TK Inles Riko Ribnica.

Na stopničke so se povzpeti 
naslednji člani kluba TK POS 
ELEKTRONČEK TRISPORT: 
v akvatlonu je med najmlajšimi 
dečki prvo mesto zasedel Mate
vž Planko, Drejc Kregar je bil 
tretji. Pri najmlajših deklicah so 
bile na stopničkah Kristina Urš
ič, Katarina Humar in Tinkara 
Capuder. V akvatlonu mlajše de

li -rvjvi
■ ■ M,

Ekart pa drugi. Med članicami 
je absolutno in posamično slavila 
Mateja Šimic. Iskrene čestitke. 
Ne samo vsem najboljšim, ampak 
vsem članom TK POS Elektronč
ek Trisport.

Ob izrednem trudu vseh tre
nerjev in marljivih treningih 
tekmovalcev ne gre pričakovati 
poletnega počitka. Ob odprtju 
kamniškega bazena se bo števi
lo plavalnih treningov celo po
večalo, prav tako bo na cestah 
večkrat videti organizirano 
skupino mladih kolesarjev. Ob 
tej priložnosti bi prosili za uvi
devnost voznikov. V zameno pa 
mladi triatlonci obljubljajo tudi 
v prihodnje vsaj tako dobre re
zultate kot doslej!.

ROMANA CAPUDER

Plavalni klub Kamnik na domačem terenu
Z mesecem junijem smo v 

Kamniku odprli vrata olimpij
skemu bazenu »Pod skalo«, 
kjer je tudi pravi dom Plaval
nega Kluba Kamnik. Vsi člani 
kluba in plavalci zelo nestrpno 
čakajo na ta dan, ker to po
meni, da se jim ni potrebno 
več vsak dan voziti v Kranj ali 
Ljubljano na treninge.

Letos se Plavalni klub ponov
no lahko pohvali, da je bazen 
brezhibno pripravljen, seveda 
tudi za obiskovalce oziroma 
vse, ki si zaželijo osvežitve v 
prijetnem okolju. V majhnem 
baru v sklopu bazena je po
skrbljeno tudi za pijačo in male 
prigrizke. Bazen je odprt vsak 
dan on 10. do 18. ure in celo 
poletje pričakujemo, da bo 
zelo živahno, kajti že lansko 
leto je bazen obiskovalo veli
ko otrok. Plavalna akademija 
in plavalni tečaji v organizaciji 
Plavalnega kluba so že dobro 
poznani vsem, ki cenijo športno 
plavalno aktivnost in zabavno 
preživljanje prostega časa svojih

Calcit obiskali vsem dobro po
znane Terme Čatež. Slika pove 
vse - organizacija, vzdušje, na
stanitev in dobro pripravljeni 
športni objekti so dober razlog 
za nasmejane obraze.

Trener se ponovno lahko na
deja dobrih rezultatov, še po
sebej veseli bi bili, če bodo ti 
rezultati najboljši na domačem 
bazenu, kajti 7. julija Plavalni 
klub Kamnik že šestič zapored 
organizira mednarodni pla
valni miting Veronika. Doslej 
smo gostili najboljše plavalce 
iz Slovenije in tudi izven naših 
meja in dokazali, da Kamniča
ni znamo poskrbeti za pravo 
tekmovalno vzdušje z zabav
nim programom. Tudi letos bo 
tako!

Kamniški plavalci so se v Termah Čatež pripravljali na poletno sezo
no.

otrok. Več informacij dobite na 
www.plavalniklub-kamnik.si.

Preden pa naše plavalce pre
selimo na domač teren, pa vsa

ko leto organiziramo intenziv
ne priprave na poletno sezono. 
Tokrat smo s pomočjo našega 
največjega sponzorja - podjetja

TEČAJ ZA VARNEJŠO HOJO V KOPNEM
Letošnji tečaj za varnejšo hojo v kopne planine v organizaciji 

vodniškega odseka PD Kamnik se je odvijal v Kamniku 23. maja,' 
kjer sta gorska vodnika Marjan Kregar in Bojan Pollak predavala 
o opremi, nevarnostih in pripravi za turo in tudi svetovala glede 
opreme in drugega. Praktične vaje so bile 26. maja med turo po 
Furlanovi poti na Gradiško turo in sestopom čez Plaz.

sam
Akcija kopalnic
od 18. 06. do 30. 06. 2007

Dtopdom
skupina

Za male in velike mojstre.
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LEPO IN USPESNO ,
LOKOSTRELSKO TEKMOVANJE

Lokostrelski klub Kamnik je v 
nedeljo. 10. junija, organiziral 
lokostrelsko tekmovanje v disci
plini FITA krog, ki je potekalo na 
nogometnem stadionu v Meki
njah. Tekmovanje je štelo za slo
venski FITA pokal in doseganje 
rekordov.

Po izjavah tekmovalcev in dru
gih je to tekmovanje eno najlepš
ih v Sloveniji zaradi same lokacije 
in lepejga razgleda na Kamniške 
Alpe. Ze tradicionalno pa nam 
pri organizaciji dobro služi tudi 
vreme, ki je v nasprotnem prime
ru lahko zelo moteče pri poteku 
takšne tekme.

Tekma, ki se je je udeležilo 66 
tekmovalcev iz 20 klubov iz Slo
venije, Italije in Hrvaške, je bila 
dolga in naporna, postregla pa 
je tudi z nekaterimi osebnimi 
rekordi. Člani kamniškega lo

kostrelskega kluba so nastopili 
uspešno in v posameznih sta
rostnih kategorijah osvojili na
slednja mesta:
Verbič Darja, članice, 1. mesto 
Pestotnik Jakob Jaka, 
mlajši dečki, 1. mesto 
Kolenko Luka, kadeti, 2. mesto 
Andrejka Mateja, članice,
4. mesto
Zore Nejc, mlajši dečki, 4. mesto 
Fideršek Matej, člani, 5. mesto 
Pipan Jan, dečki, 5. mesto 
Rajh Gregor, kadeti, 6. mesto 
Verbič Rok, člani, 7. mesto 
Komočar Jaka, kadeti, 9. mesto 
Cezar Klemen, kadeti, 10. me
sto
Habjan Den, kadeti, 11. mesto 
Kosec Mihael, člani, 11. mesto 
Andrejka Boris, člani, 14. mesto 
Močnik Dušan, člani, 15. mesto 

LK KAMNIK

Teniški klub Kamnik

DRUGI MEMORIAL 
BOJANA IN MAJDE

Na igriščih Teniškega kluba 
Kamnik se je odigral rekreacij
ski turnir dvojic, ki ga je doma
či klub organiziral v spomin na 
Bojana Šlegla in Majdo Šnabl, ki 
sta bila aktivna člana veteranske 
organizacije TZS in dolga leta 
člana oziroma funkcionarja TK

Polfinale:
Korelc Darja/Mlakar Roman 
Nace Koncilja/Vida Primc 
Finale:
Korelc Darja/Mlakar Roman 
Za 3. mesto
Nace Koncilja/Vida Primc

Občinsko prvenstvo v beach volleyu

REKORDNIH 45 EKIP NA 
OBČINSKEM PRVENSTVU

Odbojkarskemu klubu Calcit 
Kamnik je kljub slabim vremen
skim razmeram (malce je pona
gajal tudi dež) uspešno organizi
ral Občinsko prvenstvo v Beach 
volleyu. Še več. Na tekmovanje 
se je prijavilo v vseh kategorijah 
kar 45 ekip, kar je največje število 
ekip odkar se igra ta popularna 
zvrst odbojke. Veseli tudi dejstvo, 
da se je poleg tradicionalnih »od
bojkarskih šol«- OŠ Toma Brejca, 
OS Stranje, OŠ Frana Albrehta

Naslov občinskih prvakov v beach volleyu so 
v kategoriji mlajših dečkov osvojili učenci OS 
Šmartno.

Pri mlajših dekletih je bila prav tako zmago
vita ekipa OŠ Frana Albrehta.

letos prijavilo tudi veliko število 
ekip iz OŠ Šmartno in OŠ Marije 
Vere. Prvim se je to tudi izplačalo, 
saj so gladko osvojili naslov pri 
mlajših dečkih, po tem, ko so 
v finalu premagali OŠ Frana Al
brehta, tretji pa so bili favoriti 
prvenstva OS Stranje.

Tudi pri dekletih prve favo
ritinje niso zmagale, saj je ekipa 
OŠ Toma Brejca edino tekmo 
izgubila prav v polfinalu, kar so 
v finalu izkoristile učenke OŠ 

Frana Albrehta, ki so 
premagale OŠ Stranje, 
tolažilno tretje mesto 
pa so osvojile učenke 
OŠ Toma Brejca. Pri 
starejših deklicah 
so zmago slavile drž
avne prvakinje leto
šnjega leta učenke OŠ 
Frana Albrehta, pred 
OŠ Stranje, pete na 
Državnem prvenstvu, 
tretje pa so bile mlade 
igralke OŠ Toma Brej
ca, ki so' dokazale, da 
so imele pri mlajši 
kategoriji le slab tre
nutek. Pri fantih so 
brez težav zmagali 
učenci OŠ Tome Brej-t 
ca, pred OŠ Stranje in 
OŠ Šmartno.

Še najboljši igral
ci: 1.1994 in mlajši; 
dečki -1. Žiga Po
ljanšek ŠM, 2. Ur
ban Hribar F A, 3. 
Matic Janežič ST, 
dekleta - 1. Vesna 
Blagojevič FA, 2. 
Maruša Lah ST, 3.

Kamnik. V napetem finalnem 
dvoboju sta Darja Korelc in 
Roman Mlakar premagala 
Janeza Zoreta in Toneta Ko- 
matarja, tretje mesto pa sta 
osvojila Vida Primc in Nace 
Koncilja.

TK KAMNIK

KARATEISTI VIRTUSA TRETJI 
V BORBAH NA EKIPNEM DP

V nedeljo, 2. junija, je v Oplot
nici potekalo ekipno državno pr
venstvo v katah in borbah. Sode
lovalo je 34 klubov in preko 120 
tekmovalnih ekip. Karate klub 
Virtus Duplica so zastopali starejši 
dečki v sestavi: Jan Magyar, Rok 
Matoh in Matej Jeglič. Po treh 
zmagah in eni izgubljeni borbi 
so na koncu osvojili 3. mesto.

To pa niso edini 
dobri rezultati, ki 
so jih člani Virtusa 
dosegli na tekmo
vanjih. V maju so 
sodelovali na med
narodnem karate 
turnirju v Postojni, 
kjer se je v kategoriji 
veteranov + 45 let - 
kate veselil tretjega 
mesta Drago Jeglič, 
ki je na tekmovanju

Vs Crnkovič Stojan/Smole Marjan 4/0
Vs Tone Komatar/Zore Janez 2/5

Vs Tone Komatar/Zore Janez 7/6 (2)

Vs Crnkovič Stojan/Smole Marjan 5/2

Domžale Masljeva 11,1230 Domžale,
riM/IV tel. Ol 724 1 6 56
N rr "Kamnik Ljubljanska c. 21A (TPC Duplica)

“ * tol. 01 831 17 86
ww w. s i max-s lo.co rn

PRTLJAŽNIKI
AVTSPEU -

NA ZALOGI PNEVMATIKE

Sooči*
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SPECIALIZIRAN SALON KUHINJ IN BELE TEHNIKE

BELA TEHNIKA;
GAGGENAU

SIEMENS
©BOSCH
BLANCO

Pri fantih so brez težav zmagali učenci OŠ Tome Brejca, pred OŠ Stra
nje in OŠ Šmartno.

Pri starejših deklicah so zmago 
slavile državne prvakinje leto
šnjega leta učenke OŠ Frana 
Albrehta.

Tina Bašan TB. L. 1992 in 
mlajši; dečki -1. Aljaž Želez
nik TB, 2. Nejc Smrekar ST,
3. Matic Klančnik ŠM, de
kleta -1. Ana Katarina Hri
bar FA, 2. Petra Vrhovnik 
ST, 3- Ana Dujakovič TB.

Cicol.

Uspešno kegljaško tekmovanje upokojencev 
Gorenjske regije

ŽENSKA IN MOŠKA EKIPA 
ZASEDLI PRVO MESTO

sodeloval prvič.
20. maja so tekmovali tudi na 2. 

tekmi za slovenski pokal, ki je bila 
v Kobaridu, kjer so osvojili štiri 3. 
mesta in sicer: Matic Klančnik, 
mlajši kadeti - 63kg, borbe, Moni
ka Matoh, starejše deklice -45 kg, 
borbe, Matej Jeglič, mlajši kadeti 
-53kg, borbe in Rok Matoh, mlajši 
kadeti -53kg, borbe.

Društvo upokojencev je 7. in 8. 
maja pripravilo tekmovanje keg
ljaških ekip društev upokojencev 
s celotnega območja Gorenjske 
regije - pokrajine. Za tekmovanje 
se je prijavilo 10 ženskih in 16 
moških ekip, ki so se pomerile 
na novem kegljišču v Kamniku. 
Tekmovanje je potekalo po novih 
pravilih Kegljaške zveze in je bilo 
zelo dobro vodeno in organizira
no.

Kamniški upokojenci oz. keg- 
ljačice in kegljači so se na to 
športno srečanje zelo dobro pri
pravili in dosegli odlične rezulta
te. Tako ženska, kot tudi moška 
ekipa sta dosegli prvo mesto in 
s tem dobili pravico nastopa na 
državnem prvenstvu v jesenskih 
mesecih.

Ženska ekipa DU Kamnik 
kot prvo uvrščena je podrla 
1984 kegljev, druga je bila eki
pa DU Železniki s 1826 podrtimi 
keglji, tretja pa ekipa iz DU Kranj 
s 1816 podrtimi keglji. Najboljša 
med posameznicami s 513 po
drtimi keglji je bila domačin
ka -Jožica Vidic.

Moška ekipa DU Kamnik 
se je uvrstila na prvo mesto z 
2140 podrtimi keglji, drugi so 
bili tekmovalci iz Tržiča z 2099 
podrtimi keglji, tretji pa tekmo
valci DU Škofja Loka s 1963 po
drtimi keglji. Najuspešnejši 
med posamezniki je bil prav 
tako Kamničan - Drago Leban 
s 574 podrtimi keglji.

Zveza društev upokojencev 
Slovenije je kamniškemu društvu 
upokojencev zaupala organizaci
jo državnega prvenstva v keglja
nju, ki bo predvidoma v oktobru 
mesecu. Sodelovale bodo moške 
in ženske ekipe, ki so se na regij
skem oz. pokrajinskem tekmova
nju uvrstile na prvo mesto.

Kegljaškega tekmovanja so se 
ob začetku uradnega dela udele
žili tudi predstavniki občine na 
čelu z županom Antonom Smol
nikarjem. Na zaključnem delu in 
podelitvi priznanj pa je sodeloval 
podžupan Brane Golubovič. Celo
tno organizacijo je uspešno vodil 
Rudi Vidic z ekipo, ki je zelo do
bro opravila odgovorno nalogo.

STANE SIMSIČ

Od leve proti desni: Matej Jeglič, Jan Magyar
in Rok Matoh . .... . .

Z junijskim tekmova
njem so zaključili prvi 
del tekmovalne sezone 
v letošnjem letu. Člani 
društva si bodo v juniju 
privoščili še izlet v Italijo 
v zabaviščni park Mira- 
bilandija, kjer se bodo 
prepustili adrenalinskim 
užitkom. Sledijo poletne 
počitnice, jeseni pa po
novno naporni trenin

gi in udeležba na tekmovanjih 
doma in v tujini. Naj na koncu 
še omenimo, da v Karate klubu 
Virtus Duplica letos slavijo 20-let- 
nico uspešnega delovanja. g.S. Zmagoviti ženska in moška ekipa DU Kamnik z organizatorji tekmo

vanja in podžupanom.

- AVTF POLETNI OLIMPIJSKI BAZEN »POD SKALCO« v Kas 
c£ SE OSVEŽITE IN OHLADITE^ VROČIH POLETNIH

-[ERs'

Vabljeni v prenovljeni Saion 
kuhinj nevvform v DOMŽALE, Antona Skoka 2,

WORLD COMPANY

tel.: 01/729-27-20 Del. čas: 8.00-19.00, sobota 9.00-13.00

Plavalni khtb Kamn3< vas od 10. junija pa vse do konca poieija

Tam je vse pripravljeno za najmlajše in hxB bolj zahtevne piavahe. 
Votla je o&evana na 26 V.

Odžejate m okrepčate se lahko v bifeju ob bazena.
BAZEN BO ODPRT VSE DNI V TEDNU OD Id DO 1& URE.

CENIK KANT ZA VSTOP NA BAZEN:
DELOVNIH: CELODNEVNE: odrasli 3,00 €UR, otroci 7-15 let 2,00 
EUR, otroci do 6 let 1,00 EUR
SOBOTA. NEDELJA IN PRAZNIKI:
CELODNEVNE KARTE: odrasli 4,00 EUR, otroci 7-15 let 2,00 
EUR, otroci do 6 let 1,00 EUR

i Družinska karta (starša in do 2 otroka do starosti 15 let) 6,00 EUR-cena vetja za vse dni v tednu.
SEZONSKE KARTE: odrasli 34,00 EUR, otroci 22,00 EUR Vse informacije po tel: 01/839 12 92.

Vstopnina od 15. ure dalje 
je 2,00 EUR vse dni v tednu.
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Zaključni 
koncert
cikla Študent & muzika

IRONMAN LANZAROTE

www.studentski-klub.com
ROMŠAK V KANARSKEM KOTLU 
DO VOZOVNICE ZA HAVAJE

V soboto, 16. junija, se je zaključila letošnja sezona cikla Štu
dent & muzika. Kot običajno smo tudi tokrat pripravili višek 
glasbenega užitka, letos s koncertom Big Banda RTV Slovenije, 
vokalistko Evo Hren ter gostom Alešem Hadalinom. Jazzovski 
večer naj bi sicer potekal na grajskem dvorišču Zapric, vendar 
je bil zaradi nestabilnega vremena prestavljen v dvorano Doma 
kulture.

Skoraj polna dvorana poslušalcev in gledalcev je uživala ob po
slušanju slovenskih ljudskih pesmi v jazzovskih priredbah. Dirigent 
in aranžer nekaterih skladb Tadej Tomšič je uspešno obvladoval 
»svojo« zasedbo in pevko Evo Hren. Po zadnji skladbi aplavz ni 
ponehal in obiskovalci kar nismo mogli (in hoteli) verjeti, da je 
programa zares konec. No, skoraj konec. Še obvezen »bis«, nato 
pa člani orkestra niso popustili niti po dolgem aplavzu in so po
spravili instrumente.

Občutkov nam še ni uspelo strniti, vtisi so močni, melodije še 
odmevajo v ušesih in glavah, a vseeno: koncert je bil več kot od
ličen. Takih je v Kamniku vedno premalo. Glede na navdušenje v 
dvorani se vse več Kamničanov zanima za kvalitetne koncerte v 
živo z odličnimi glasbeniki in ne več toliko za »playback« veselice 
s frfotajočimi krilci.

Z novimi koncerti v novi sezoni začnemo ponovno jeseni, do 
takrat pa vam ŠKK pripravlja obilo športnih projektov, ki bodo 
zapolnili vroče poletne dni: adrenalinski skok s padalom, obisk 
parka Natura viva, karting v Logatcu in pohod na Grintovec. Ni
kakor ne smemo pozabiti vseh torkov, ko pridno zajahamo svoja 
dvokolesna prevozna sredstva in se odpravimo odkrivat bližnjo 
okolico Kamnika.

Še enkrat pa naj vse člane (in nečlane) spomnimo na deseto 
obletnico delovanja ŠKKja. Veliki dogodek bo 29. junija. Kje in
kdaj? Spremljajte našo klubsko stran!

MIRTA KADIVEC 
Pr-kamnik@studentski-klub.com

Gorski tekači KGT Papež 
ponovno med najboljšimi

Tekači KGT Papež tudi v leto
šnji sezoni uspešno nadaljujejo 
z najboljšimi uvrstitvami na lo
kalnem, državnem in svetovnem 
nivoju.

Po treh tekmah v Pokalu Slo
venije v gorskih tekih (Osolnik,
Grad, Ratitovec) so v skupni 
razvrstitvi odlični: med mlajši
mi dečki,blesti kot prvouvrščeni 
Matevž Škrtič, ki je na državnem 
prvenstvu v Gradu na Goričkem 
dosegel naziv državnega prvaka 
v teku gor- dol.

Prvi evropski ironman svetovne serije med 1078 triatleti kon
čalo 874 tekmovalcev in tekmovalk - zmagovalca Eneko Llanos 
Bruguera (ŠPA) in Tiina Boman (FIN) - med petimi slovenskimi 
tekmovalci sta kvalifikacijsko normo izpolnila Franci Šilc in 
Matic Romšak, ki je o tekmi povedal...

Pred tekmo...
Vsak od treh končanih ironma- 

nov na Kanarskih otokih me je 
naučil nekaj novega; da se impro
viziranje ne izplača, daje plavanje 
bolje pričeti nekje v sredini, da je 
na začetku maratonskega teka po
trebno biti relativno spočit in da 
moraš za izpolnitev kvalifikacij
ske norme za svetovno prvenstvo 
imeti tudi nekaj sreče.

Kljub številnim izkušnjam, 
dobri pripravljenosti in počutju 
pa zadnji dnevi pred tekmo niso 
minevali v pretirano optimisti
čnem vzdušju. Veter je pihal kot 
nor in lažji tekmovalci smo se na 
zadnjih treningih, po precej ovin
kastih in slabo asfaltiranih cestah, 
borili predvsem s sunki vetra, ki 
so nas rušili v obcestne kanale. In 
takrat sem razmišljal samo o tem 
kako preživeti na spustih, kjer po 
neravnem asfaltu kolo »leti« 70 in 
več kilometrov na uro, v bok pa 
te zadevajo sunki vetra.

Tudi konkurenca je bila letos 
huda, kot še nikoli, saj se nas je 
v moji kategoriji za zgolj devet 
mest potegovalo kar 224 tekmo
valcev. Zato sem zastavljene cilje 
rahlo »revidiral« in si kot prvi cilj 
postavil rezultat, ki ne bo slabši 
od 10.45". O odstopu na svojem 
enajstem ironmanu nisem raz
mišljal.

Sobota je po nekajdnevnem raz
iskovanju otoka prišla kar prehi
tro. Prva ura je zazvonila ob 4.45’, 
druga pet minut pozneje, jaz pa 
sem bil že vsaj pol ure prej bu
den kot čuk in v mislih še enkrat, 
najbrž že stotič, plaval po progi, 
kolesaril po že znanih hribih in 
dolinah ter tekel, tekel, tekel...

Po zajtrku, ki so ga, kot vedno, 
sestavljali kosmiči z jogurtom, 
oblačenju v plavalno obleko, 
nameščanjem čipa za merjenje 
časa in zadnjem preverjanju vreč 
z opremo, smo se tekmovalci in

spremljevalci pričeli zgrinjati 
proti »Playi Grande«, kjer so bila 
na morski obali postavljena štart
na vrata. Kljub temu, da nas je

bilo na štartu pet Slovencev, sva 
se srečala in si zaželela srečo le s 
hrvaškim sotekmovalcem Sinišo 
Trajbarom.

Atlantik je bil nekaj minut pred 
sedmo še zavit v črnino, hladen 
in nemiren, prej razburkan. Raz
mišljal sem, da se bom najlažje iz
ognil pretepanju v vodi, če se po
stavim proti sredini, v trideseto, 
štirideseto vrsto. Napaka. Točno 
ob sedmi uri smo se zagnali proti 
morju in minilo je 40 sekund, pre
den sem sploh stopil v vodo. O 
plavanju v prvem krogu kaj preti
rano lepega ne morem povedati, 
saj smo se mlatili kot ob demon
stracijah v Franciji. V vodi nas je 
bilo skoraj 1100, prva označeval
na boja, ob kateri smo obrnili za 
90 stopinj, pa zgolj 150 metrov 
od obale. Naenkrat nas je bilo ob 
njej vsaj 200 plavalcev in res je 
pravi čudež, da se ob potapljanju 
in udarcih ter goltanju slane vode 
v takšni množici nihče ne utopi. 
Sam sem v nekem trenutku začu

USPEHI KAMNIŠKIH UPOKOJENCEV 
V BALINANJU, STRELSTVU IN ŠAHU

Državni prvak v gorskih tekih 
med mlajšimi dečki Klemen 
Škrtič in podprvak med dečki 
Jure Kotnik se veselita zmag na 
Goričkem

Na 7., 8., in 10. mestu so Hu
mar Lovro, Jaka Aljaž in Jašovec 
Blaž.

Med mlajšimi deklicami je od
lična druga Diana Kotnik, 4. in 6. 
pa Maruša Jeras in Klara Kregar. 
Pri deklicah je četrta Klara Kro- 
šelj, deveta pa Petra Rebernik,

RAČUNOVODSKE 
STORITVE 

IN SVETOVANJE
za fizične in pravne osebe

1*11 BOJ d.o.o.
Kamnik, Zikova ul. 4 

tel.: 01/831-45-15, 
031/305-451

PRVI MESEC 
BREZPLAČNO!

pri starejših deklicah je peta Tja
ša Kregar. V kategoriji dečki je 
odlični drugi Mitja Kotnik.

V kategoriji mladinci sta na 3. 
in 4. mestu Rok in Klemen Mar
kuš, na devetem pa Mlakar Gre
gor. Med članicami napreduje po 
mestih tudi Ema Gradišek, ki je 
na 6. mestu.

Odlično formo pa s svojimi 
nastopi dokazuje tudi član Se
bastjan Zarnik, ki se vrača po 
poškodbi, saj drži odlično drugo 
mesto. Na 5. mestu je Marjan 
Zupančič, na desetem pa Klemen 
Triler. Mlajši veteran Igor Šala
mun je na odličnem 1. mestu v 
skupni razvrstitvi, med starejši
mi veterani pa po dveh tekmah 
tretji Tone Klemenc.

Mladinska in članska ekipa sta 
bili tudi na odličnem 2. mestu na 
državnem prvenstvu v štafetah 
v gorskem teku na Šumberku. 
Mirko Janjatovič pa je na držav
nem prvenstvu Slovenije v pol- 
maratonu v Radencih med člani 
dosegel odlično 14. mesto med 
787 tekači.

Na izbirni tekmi za državno 
prvenstvo na Ratitovcu sta se 
Zarnik in Zupančič z uspešnima 
nastopoma uvrstila v člansko eki
po, ki bo zastopala Slovenijo na 
evropskem prvenstvu v gorskih 
tekih 8. julija v Franciji. V mla
dinski ekipi za evropsko prven
stvo pa je tudi tretjeuvrščeni Rok 
Markuš; torej kar trije tekači KGT 
Papež v reprezentanci za evrop
sko prvenstvo.

Marjan Zupančič je bil 16. ju
nija tudi zmagovalec Gorskega 
maratona štirih občin (Tolmin, 
Bohinj, Cerkno, Železniki - 35km) 
, Sebastjan Zarnik pa je na Grand 
prix tekmi v Crans Montani v Švici 
dosegel med 166 tekači svetovne
ga slovesa odlično 10. mesto.

16. in 17. junij pa sta bila uspe
šna dneva za najmlajše tekače, ki 
so tekli v bližini Gradca v Avstriji 
v močni konkurenci in številni 
udeležbi. V soboto sta bila zma-

l*is*161*SlSe
... Ekipa balinark s pokalom in medaljami za osvojeno prvo mesto: (z leve)

gorato v svoji kategoriji Mate- juu<a p0lak, Lojzka Vrankar, Jožica Rutar in Danica Volčič, v ozadju 
vz Skrtic in Klara Kroselj, Tjaša Vinko Polak, član moške balinarske ekipe.
Krega je bila druga. V nedeljo 
pa so dosegli 2. mesto v svojih 
kategorijah Škrtič, Krošelj, Klara 
in Tjaša Kregar, na 1. mestu je 
bila Izza Škrtič.

Po evropskem prvenstvu (Fran
cija, 8. julij) sledi 4. tekma za Po
kal Slovenije v gorskih tekih in 
državno prvenstvo navzgor: 10. 
jubilejni gorski tek na 2558 metrov 
visoki Grintovec (Kamniška Bistrica 
- 29. julij) v organizaciji KGT Papež. 
Več o ekstremnem teku, znanem 
doma in v tujini, v prihodnji števil
ki Kamniškega občana.

MIRA PAPEŽ

til, da mi skozi neoprensko oble
ko vdira voda in misel, da mi je 
obleko nekdo prebodel z nohti, 
se je ob popoldanskem pregledu 
le te izkazala za utemeljeno.

Vrsta se je počasi le raztegnila 
in drugi krog sem plaval še hitre
je, prav z užitkom, vedoč, da me 
v naslednjih devetih urah podo
bnega uživanja ne čaka prav veli

ko. Po dobri uri plavanja 
sem ob prvi okrepitvi se
del na kolo in razmišljal, 
kako so boj z Atlantikom 
končali prijatelji Dam
jan, Franci, Branko, Nino 
in Siniša. Vsi so izplavali, 
Siniša pa mi je naslednji 
dan dejal, da si kaj takš
nega ni mogel zamisliti 
niti v najhujših morah. 
Po številnih udarcih in 
popiti slani vodi je v vodi 
dvakrat bruhal, plavanje 
v slabih dveh urah tudi 
dokončal, potem pa pre
tresen, z razdraženim že
lodcem obsedel na obali. 
In to tekmovalec, ki je ko
nčal že pet ironmanov.

Noro kolesarjenje
Kilometri na kolesu so kar lete

li, deset, trideset, šestdeset, vetra 
pa le za vzorec in še ta v glavnem 
v hrbet. Ko smo se peljali skozi 
vulkanski park Timanfaya, kjer 
so nas s kamelje steze sumljivo 
opazovale enogrbe kamele, je 
pričelo celo deževati, nad nebom 
pa so se zgrinjali črni oblaki, ki 
so naslednjo uro zakrivali nebo 
in mirili veter. Pred vzponi na 
Hario in Mirador del Rio je bila 
povprečna hitrost kolesarjenja 
kar 35km/h, počutje pa odlično. 
In potem se je začelo, oblaki so 
se razkadili, veter se je okrepil, 
nas pa je čakalo še zadnjih 60 
km vožnje v veter. In ponovila se 
je že znana zgodba, peti ali šesti 
energijski gel je iz mojega želod
ca zletel v obcestni grm, elektro

litski napitki in banane pa niso 
dajale dovolj energije za hitro na
daljevanje. Hitrost kolesarjenja je 
padala, zadnjica vedno bolj pekl'4 

in zadnji kilometri so se mi zdeli 
vsaj dvakrat daljši. Kljub vsemu je 
čas kolesarjenja 5.50" še vzbujal 
upanje na izpolnitev kvalifikacij
ske norme.

Organizator je 
podaljšal maraton 
- halo!

Maratonski tek je bil tudi letos 
sestavljen iz štirih krogov po do
brih 10 kilometrov, le da so orga
nizatorji na vsak krog dodali, iz 
samo njim znanih razlogov, še ne
kaj sto metrov dolg ovinek. Tako 
so bili maratonski časi neverjet
no slabi, saj sta le dva tekmovalca 
maraton zmogla pod tremi urami. 
Sam sem v vročini okrog 30 sto
pinj začel sorazmerno počasi, tudi 
zaradi krčev, ki jih je povzročilo 
hudo potenje ter pomanjkanje 
soli in magnezija. Precej hitreje 
kot pet minut za kilometer se tudi 
ni dalo, saj so bolela kolena, v miši
cah ni bilo več ogljikovih hidratov 
in zadnje kilometre sem tekel le še 
na »hlape.« A vseeno zmogel do
volj moči, da sem belgijskega so
tekmovalca prehitel v zadnjih me
trih, in kot se je pozneje izkazalo, 
za rep še ujel eno do šestdesetih 
vozovnic za Havaje.

Sreča spremlja 
pogumne

Od Slovencev je na teku od
stopil še Nino Cokan, drugi štir
je smo dokončali, z normo za 
Havaje še Franci Šilc, Damijanu 
Kromarju je kljub odličnemu 
kolesarjenju zmanjkalo nekaj 
minut, Branko Kodelja pa je bil 
zadovoljen s prvim končanim 
ironmanom.

Končni čas 10.43,22’ je bil pri
čakovan, dokončal sem enajsti 
ironman in se že tretjič uvrstil na 
svetovno prvenstvo, s čimer se ne 
more pohvaliti ravno veliko Slo
vencev, čeprav priznam, tokrat 
tudi s pomočjo sreče. In ker me 
letos ponovno čakata še kar dva 
ironmana, lahko le upam, da se 
bo športno leto izteklo tako, kot 
se je začelo, z dobrimi rezultati in 
brez poškodb.

Zahvala pa velja pokroviteljem: Nova Ljub
ljanska banka, Hypo Leasing, Alprem Opre
mi, Via International, Lestor, Komunalno 
podjetje Kamnik in SMART COM.

MATIC ROMŠAK

V nedeljo, 20. maja, je bilo na Jesenicah organizirano tekmovanje 
upokojencev za področje Gorenjske regije. Sodelovalo je 12 ženskih 
in 12 moških ekip.

Ženska ekipa DU Kamnik je dosegla najboljši uspeh in osvojila prvo 
mesto ter se s tem uvrstila tudi na državno prvenstvo, ki bo v mesecu 
oktobru.

Tudi moška ekipa DU Kamnik se je odlično odrezala in osvojila zelo 
dobro drugo mesto.

Strelci, moška in ženska ekipa, je na regijskem tekmovanju osvojila 
tretje mesto. Prav tako je ekipa v šahu dosegla tretje mesto.

Lepi uspehi, doseženi na teh tekmovanjih, so rezultat načrtnega dela 
v športni sekciji vse leto, prijatelji rekreativnega pa tako utemeljeno 
pričakujejo dobre rezultate tudi v prihodnje.

STANE SIMŠIČ

V KAMNIKU SO ODLIČNI 
ŠPORTNI PLEZALCI!

Na zadnji tekmi zahodne lige v športnem plezanju, kjer so 
se tekmovalci pomerili v štirih tekmah, so mladi Kamničani uspešno 
zastopali AO KAMNIK. Naš najmlajši član pri cicibanih Luka Drolc 
je bil na koncu uvrščen na skupno 1. mesto, Miha Kramar pa je na 
koncu pristal na odličnem b.mestu. Poleg fantov smo imeli Kamničani 
v konkurenci še dekleta, ki so se ravno odlično odrezale: Tinkara Ca
puder 2.mesto, Lana Skušek 4.mesto in Nagaja Florajan 5. mesto. 
Poleg naših najmlaših pa je Maša Pestotnik v kategoriji st. deklice na 
koncu dosegla odlično 9- mesto.

Po uspešnem zaključku zahodne lige so se mladi Kamničani pome
rili še na prvih dveh tekmah državnega prvenstva v športnem 
plezanju, kjer so končno dokazali, da se trdi treningi le obrestujejo, 
saj so na prvi tekmi v Kranju, ki je bila balvanskega značaja, v katego
riji cicibani dosegli odlične rezultate: Peter Jereb -1. mesto, Luka 
Drolc 5. mesto In Miha Kramar 9- mesto. Poleg cicibanov smo 
imeli v konkurenci še Roka Hribarja v kategoriji kadeti, ki je zasedel 
ravno tako odlično 9. mesto. Že nekaj dni pozneje se je odvijala druga 
tekma Državnega prvenstva v Laškem. Tekma je bila težavnostnega 
značaja, mladi Kamničani pa so ponovno dokazali, da rezultati iz prve 
tekme niso bili le naključje, ampak posledica napornega treniranja. 
Zopet sta bila v konkurenci cicibani odlična Peter Jereb, ki je bil 
po zaključku super finala na 3. mestu, ravno tako pa je vsako tekmo 
bližje stopničkam tudi Luka Drolc, ki je dosegel 4. mesto. Vsem tek
movalcem čestitke.



INŠTRUIRAM matematiko in 
fiziko. Tel.: 723-81-57, 041/322- 
571.

INŠTRUKCIJE angleščine in 
matematike za osnovno in sred
nje šole. Prva informativna ura 
brezplačna. Tel.: 031/712-478.

Otroci so naše največje bogastvo. 
Vašemu malčku nudim SKRBNO, 
ZANESLJIVO VARSTVO 
na mojem domu v Domžalah (hiša).
Inf.: 041/845-656.

-np-m i.. ™ :
Rože uvenejo, 
lica usahnejo,
v srcu le sanja otožen spomin.

ZAHVALA
V 64. letu je nenadoma odšel od nas 

naš dragi mož, brat in stric

TINE TURK
Iskrena hvala sorodnikom, sosedom, prijateljem in njegovim 
sodelavcem za spremstvo na zadnji poti, podarjeno cvetje in 

sveče ter za izrečena sožalja.
Še posebna zahvala pa sosedi Rozki za vso pomoč 

in podporo.

Žalujoči: žena Tilka in njeni otroci ter drugo sorodstvo

Junij 2007

V turobnem jutru 
mimo si se poslovila, 
med angele k očetu 
si se odselila.

ZAHVALA

V 98. letu je odšla

MINKA PREZELJ
s Križa

Zahvaljujemo se za pomoč, darove in sožalja ob smrti naše 
mame. Posebna zahvala zaposlenim v DSO Kamnik in vsem, 
ki ste pripomogli k lepemu pogrebnemu obredu ter jo 

spremili na poti v njen zadnji dom.

Vsi njeni

Junij 2007

'

V naša srca si se vpisala 
čas ne bo te več izbrisal 
in čeprav spokojno spiš 
Z nami kakor prej živiš.

(Vojan T. Arhar)

ZAHVALA
V 81. letu nas je zapustila naša draga

JOŽEFA PEPCA 
ORAŽEM

rojena Klobučar
Na njeno zadnjo pot smo jo pospremili 5. junija 2007 na 
ljubljanskih Žalah. Zahvaljujemo se sorodnikom, sosedom, pri
jateljem, sodelavcem OŠ Domžale, NK Domžale, Zvezi borcev 
Duplica, Društvu upokojencev, trobentaču g. Viktorju Kresni
ku, praporščakoma in g. Radu Suhadolcu za besede slovesa.

Žalujoči: vsi njeni
Šmarca, junij 2007

Nadvse ljubil si svojo družino, 
sinova Gregorja in Nanija ter ljubečo

sopotnico Marijo. 
A nenadoma je tvoja zvezda ugasnila in naša srca 
z globoko žalostjo napolnila.
Naše solze se ne bodo nikoli posušile,

znova in znova bodo srce ranile. 
Za vse, kar si storil za nas, bi se ti radi zahvalili 
in vedno te bomo v srcu nosili.

(vsi Tvoji)
ZAHVALA

V 44. letu življenja nas je nenadoma 
zapustil naš ljubljeni mož, oči, sin, 

nečak, bratranec in svak

FERDINAND NANDE 
AMBROŽ mi.

iz Podgorja
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za ustna in pisna sožalja, podarjeno cvetje, sveče in 
za svete maše. Posebej se zahvaljujemo njegovi osebni zdravnici 
dr. Majdi Ambrož Mihelčič, ki nam je v najtežjih trenutkih stala 
°b strani. Hvala Osnovni šoli Marije Vere za podarjeno cvetje in 
sveče. Hvala tudi župnikoma gospodu Dularju in gospodu Juhantu 
za tolažilne besede ob slovesu in lepo opravljen pogrebni obred. 
Hvala vsem, ki ste se še zadnjič poslovili od našega Nandeta in 

ga pospremili v njegov zadnji dom k večnemu počitku.
V globoki žalosti: žena Marija, sinova Gregor in Nani, mami 

Marija, ati Nande in drugo sorodstvo 
_______________ Junij 2007

Zaposlim mlajšega fanta 
za prodajo in pomoč v ribarnici
Ribice Kamnik - Ljubljana

Potreben je izpit B kategorije.
Tel.: 041/625-772
Ribarnica Ribice, Tomšičeva 23, Kamnik

mnmmjmnKonmiHMcmcv
TEHNIČNA TRGOVINA
iwwi§e CEMTEljj^^ mmomnšs

Usnjarska 9, Kamnik (nasproti nekdanje tovarne Utok) tel.: 83-17-203

•PRALNI STROJI
od 234,50 €

(56.19S sit)o
RADIOKASETOFONI
15%

mamm

Glej, zemlja si je vzela, kar je njeno, 
a kar ni njeno, nam ne more vzeti, 
in to, kar je neskončno dragoceno, 
je večno in nikdar ne more umreti.

ZAHVALA

Po težki bolezni nas je v 73. letu 
zapustila naša draga žena, mama, stara 

mama, sestra in teta

ELIZABETA ELZA HOMAR
z Vrhpolj

Iskrena hvala vsem, ki ste nam in naši Elzi stali ob strani, 
nam pomagali v težkih trenutkih ter jo pospremili na zadnji

poti.
Ostala je neznosna praznina in bolečina.

Vsi njeni
Junij 2007

Oče. dragi oče 
le zakaj si že odšel?
Dom brez tebe prazen je, 
veselja ni...

ZAHVALA
V 74. letu je tiho odšel dragi mož, 

oče, stari ata in brat

BOGOMIL VOLJKAR
Tomčev iz Zgornjega Tuhinja

Iskreno se zahvaljujemo prav vsem, ki ste nam izrekli sožalje, 
darovali za maše in potrebe cerkve, podarili sveče in cvetje, 
se poklonili njegovemu spominu, pokojnega očeta pospremili 
na njegovi zadnji poti... Hvala župniku Jožetu Tomšiču za lep 
krščanski pogreb, iskrena hvala gasilcem, pogrebcem, kvar
tetu Krt za zapete žalostinke, govornici za besede slovesa, 
še posebej pa sosedom za nesebično pomoč. Hvala tudi dr.

Ahlinu za pomoč v času bolezni.
Žalujoči: vsi njegovi

Maj 2007

Počivaj, mirno, sladko spavaj.
V grobu ni gorja in ne skrbi.
Le enkrat snidemo se vsi - 
nad zvezdami, nad zvezdami.

ZAHVALA

Nepričakovano in mnogo prezgodaj je 
v 72. letu življenju Bog poklical k sebi 

ljubljenega moža, dragega atija, 
dobrega tasta in ata, sina, brata, 

bratranca, strica in svaka

JOŽA GOLOBA
Bognarjevega Joža iz Nevelj

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom in vsem, ki ste 
nam v teh težkih trenutkih izrekli sožalja. Hvala vsem, ki ste ga 
pokropili, zanj molili, darovali cvetje, sveče, darove za svete maše 
in poklonili dar za potrebe cerkve. Hvala tudi osebju Zdravst

venega doma Kamnik in Komunalnega podjetja Kamnik. 
Iskrena hvala g. župniku, dekanu Vinku Podbevšku in bratrancu 
p. Rafku za lepo opravljen pogrebni obred, neveljskim pevcem, 
pevcem Lire Kamnik in trobilnemu kvartetu, ki ste ga s pesmijo, 
ki ga je spremljala vse življenje, pospremili k zadnjemu počitku.

Zahvaljujemo se za ganljive, nepozabne besede ob slovesu.
Še enkrat hvala vsem, ki ste ga imeli radi, ga spoštovali in se v 

tako velikem številu poslovili od njega.

Vsi njegovi
Nevlje, junij 2007

LANEN CVET
tekstilna trgovina

Moste pri Komendi 74, 
tel.: 01/8341-660 *

* KAPRI HLAČL BKlSAČF
(tudi večje velikosti) * KRATKE HLAČEx OBLEKICE -

^ Di
k* Bmzz

srajcz 1,^l^|g§|§w
I 
I

POSKRBLJENO ZA PARKIRANJE, PESTRO PONUDBO 
IN NIZKE CENE MED DOBRIMI.

Delovni čas: pon.-pet.: od 9. do 19. ure, sobota: od 8. do 13. ure

Tomšičeva 17, Kamnik, tel. 83 91 888

vam nudi po ugodnih cenah:
POLETNI PROGRAM: PVC MIZE, STOLE, senčnike, ležal
nike, blazine, otroške igrače, piknik pribor, cevi in priključke za 
vodo, zalivalke, lesene lestve, PVC korita in lončke za rože,...
barve, lake, gašeno apno, pipe Armal, posodo, porcelan, vse vrste gospo
dinjskih aparatov, sušilce za perilo, likalne mize, PVC prte za mize, KOLESA

in še in še ... tudi šivanke, elastike, sukance!

Vse za vlaganje: kozarci od 0,5 do 51, pokrovčki, 
lonci-veliki, pasterizator za vkuhavanje, sušilci za sadje.

Velika izbira aranžiranih daril.I DARILNI BONI

Odprto od 7h do 19h, sobota od 8h do 12h

Redno ali honorarno

zaposlimo sposobnega kuharja/ico, 
dekle ali fanta za pomoč v strežbi.,
Zaželjene izkušnje.

Tel: 041-689-865
Matevž Zavolovšek s.p., Podlom 8, Stahovica

AGROPROMET CERKLJE
j Ul. 4. okt. 10, Cerklje,

tel.: 04/252 64 40

I Odprto od 7. do 17. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure

I UGODNA PONUDBA:
| - ŽITA (koruza, oves, ječmen, pšenica, sojine tropine,

I

I sončnične tropine, krmilne moke) |

| - VSE VRSTE KRMIL za purane, piščance, |
kokoši nesnice, prašiče, govedo - tovarniške cene

n mmm vfe _ . , I
- sprejemamo naročila za kokoši pred nesnostjo in

enodnevne piščance in kilogramske piščance

SEMENSKE TRAVE IN DETELJE

- MOKA tip 500, SLADKOR - UGODNE CENE
[_  iSiiga? |El________S________________ iy-SS mi —mir 

I

I

STEKLARSTVO IRMI 
HOMEC - DOMŽALE
01/721 57 17,01/722 70 89 
ISDN 01/722 89 97, 01/722 89 98

* ALU in PVC okna in vrata
* izdelava termopan stekla
* brušenje stekla in ogledal
* izdelava izbočenih stekel
* peskanje stekel
* fuzije - vitraži
* okvirjanje slik

Vztrajno delo in nuja v hudih časih 
sta premagala vse težave.

(Vergil, Publius Maro)

ZAHVALA

Po težki bolezni nas je v 78. letu 
zapustil naš dragi

FRANCE ŠUŠTAR
iz Kamnika, Prvomajska 9

Ob boleči izgubi se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izrečena sožalja, podarjeno cvetje, 

sveče in spremstvo na njegovi zadnji poti.
Zahvala tudi gospodu župniku, pevcem skupine Krt 

in trobentaču gospodu Sitarju.
Žalujoči: Vsi njegovi 

Junij 2UU7



Mercator
Center Kamnik
Kovinarska 36, Kamnik, telefon: 01 83 08 787

-N #8p—
>' *•%

PIZZERIA

ANATOMSKO 
OBLIKOVANA 
OBUTEV PRIZNANIH 
BLAGOVNIH ZNAMK 
od št 16 - 40 
* CICIBAN

, „ * SUPERFIT
Trgovina z obutvijo * FRODDO

Sandali teva za lahek poletni korak |

Mercator
Hipermarket

VINTERSPOKT

Kjer se šport začne

V ELITI KAMNIK VEDNO NEKAJ NOVEGA
VELIKA IZBIRA ŽENSKIH IN 
MOŠKIH POLETNIH OBLAČIL 
PO UGODNIH CENAH
VELIKA IZBIRA POSTELJNINE 
- POSTELJNE GARNITURE ŽE OD 13,73€.

PRI NAKUPU NAD 25€ DOBITE . ..;
ŠE KARTICO UGODNOSTI. prfe"S/te/

Postani modna zvezda!
riMn^adsi^ranBumkioKU^
»Miatop*tMM*rii'>tr'na*MK

d n □
.

V KORAK Z ZDRAVJEM

V mesecu JUNIJU:

*¥ lucc„
( /S/;/ \/< x i> /71.w M('.X (Mi&'{£.

POSTELJNINE!
mx2MhrecMd?ummiii '

/£s A

Knjigama in papirnica

Velike ugodnosti 
za prednaročila 

učbenikov in 
delovnih zvezkov 
v maju in juniju.

A K*
- ...—
vedno nekaj

(5) ACC ES SORI ES"
________

simpCE
Frizerski salon 
S* 01/839 47 10

Podaljševanje las...

sastasa
..—„ l

X ___

18 4 4

Zlatarna Celje
www.zlatarna-celje.eu

S Clark kartico 
ugodnosti Japonke 

za neverjetnih

13,99 EUR
(3.352,56 SIT), 

redna cena 
19,99 EUR (4.790,40 SIT).

www.clark.si

■

O;;: ■; :v;;;.. ;

25% POPUST 
NA ČIŠČENJE MEKINO B’EAi/TlQv5

Podarite sebi ali vam najdražjim 
katero od prelepih cvetlic, 

rezanih ati v lončku.

Ne pozabite na posebno ponudbo 
tega meseca in ugodne cene.

L1 Butik cvetlic Kalia,
WWW.kalia.si Telefon: 830 9752

sssSŽ-ss:«« 200HC
Butiki za Male Živali

Strokoven nasvet In širok bbor 
hrane, opreme In vsega kar 
potrebujejo vaši ljubljenci

ZOOTIC Kamnik, tel.: 01/839 52 16

WWW.ZOOtlC.Sl

mESsnn
DPSIKn

www.mestna-optika.si
CBar

jtik A

I

eVe>(5ik3

txfe)l2MefAviM4(5^
Fabiani nogavice, MC 

Kamnik, tel.: 01 839 53 10, 
www.fabiani-nogavice.si

VSE JE MOGOČE

CotcjF

Delovni čas od ponedeljka do sobote od 8. do 20. ure, nedelja in prazniki od 8. do 13. ure


